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8 Kolesarski praznik je 
vsako leto množičnejši

10 5 nagrajenih inovacij 
med 18 prijavljenimi

25 Lego robotiki odleteli 
v Avstralijo

»Ni pomembno, 
kako velika je HIŠA. 
Pomembno je, kako 

srečen je DOM.«
Neznani avtor

TRGOVINA JUTEKS, Žalec, 03 71 20 758, trgovina@juteks.si  BEAULIEU INTERNATIONAL GROUP

V času praznovanja Občinske-
ga praznika Občine Prebold, ki so 
ga letos zaokrožili pod imenom 
Pragwald fest, je na pročelju stene 
VOC-a v Latkovi vasi, na Groblji, 
Preboldčan, slikarski mojster 
velikih stenskih slikarij Žiga 
Hriberšek, dokončal veliko fresko 
v poklon hmeljarstvu in hmelju. 
Projekt je financirala Občina 
Prebold.

Po lanski freski, ki je nastala na 
steni ob cesti pri preboldski grašči-
ni in je poklon preboldskim godbe-
nikom, se je tokrat Žiga Hriberšek 
na steni ob krožišču za Prebold in 
industrijsko cono ter blokovsko 

naselje, lotil še nekaj bistveno 
večjega. Na 150 m² je vdahnil življe-
nje hmeljarjev v naši dolini. Freska 
slikovito ponazarja delo na hmelji-
šču ob razposajeni igri otrok, pred-
vsem pa je poklon hmeljarstvu, ki 
že sto in več let daje prepoznavnost 
našim krajem. Z njo je Žiga ponovno 
pokazal svoje obsežno slikarsko 
znanje in prefinjen občutek za este-
tiko. Krožišče – oziroma njegova 
najbližja okolica – je s to velikansko 
fresko dobilo svojstveno zanimivost, 
kakršne najbrž nima noben drug kraj 
v Sloveniji. In je simbolen poklon 
letošnjemu prazniku v Preboldu.

Freska v poklon 
hmeljarstvu                     

    D. NARAGLAV

Ob njegovem slikarskem delu so se z veseljem fotografirale članice jutranje telovadbe 
iz Latkove vasi 

Ob minulem prazniku, dnevu 
državnosti, smo bili na državni 
ravni ponovno priča političnemu 
razdvajanju. Tisti, ki se niso stri-
njali z uradno državno proslavo ali 
z akterji ali s kako drugo rečjo (ne 
vem, ali je večini ljudi že sploh jasno, 
za kaj gre), so pač pripravili svojo … 
No, ne bom izgubljala preveč besed 
o politiki (vsej), ki v tem smislu 
vztrajno pada na izpitu tako rekoč 
32 let, vse od zadnje »politično« 
skupne, osamosvojitvene zgodbe, 
ki nas je povezala. Vse od takrat nas 
na državni ravni razdvaja skoraj vse. 
Celo ta ista osamosvojitvena zgodba.

Ne vem, kako se zdi vam, ampak 
»tu spodaj«, v realnem življenju, 
stvari tečejo drugače. Živimo, 
delamo, se družimo. Dobro, ni vse 
idealno. Pa saj, kje pa je?! In reševa-
nje problemov nas vleče naprej. Tudi 
nismo vsi enaki in enako misleči. 
Samo – zakaj bi pa to bil problem? 
V tem je ravno lepota skupnega 
bivanja. Drugače bi bil dolgčas. Tu in 
tam te kaj jezi, vznemiri, ampak to je 
lahko tudi gonilo pozitivne energije 
in razvoja. Moraš se pač vedno znova 
potruditi, da boš boljši, kdaj pa kdaj 
pa te kdo z dejanji tudi prepriča, da 
je imel prav. Saj ni tako težko, da 
kdaj ti nisi imel prav?! Potem te tudi 
lepo preseneti kdo, ki je prej običajno 
razočaral … Tu in tam se zmotimo ali 
ga polomimo vsi, a tudi vsi naredimo 
kaj prav. Da bi bilo vedno prav za vse, 
pač ni normalno – bo pa enkrat prav 
za nekoga, drugič pa za drugega.

Po naših krajih in vaseh nisem 
opazila, da se ljudje zaradi različnih 
pogledov, nestrinjanj ali drugač-
nih odločitev ne bi družili ob delu, 
dogodkih, poletnih utrinkih na 
zunanjih prizoriščih, na notra-
njih odrih ali pa na znanih vaških 
in mestnih lokacijah, med sosedi. 
Kjer pač komu in s komer komu 

paše. To je normalno. Sicer pa na 
splošno živimo, delamo, se družimo 
skupaj. Na vasi še toliko bolj. Sosed 
priskoči na pomoč sosedu, skupne 
delovne akcije so vedno izhodišče 
za družabni likof na koncu. Veselice, 
glasba in »pušnšanki« vsem dvigne-
jo pete in ogrejejo glasilke v pesmi, 
sprožijo pozitivne vibracije. Nisem 
opazila, da bi na fontani nazdrav-
ljali samo eni, drugi pa ne, in da bi 
bili na številnih poletnih prireditvah 
po naših občinah junija, posebej v 
prazničnem Preboldu, na Pragwal-
dfestu posebej razdvojeni. Pozitivno 
vzdušje združuje vse. Šopek različ-
nosti je lahko še lepši in bolj navdi-
hujoč.

Direktor Kolesarske dirke Po 
Sloveniji Bogdan Fink je navduše-
no ocenil vzdušje ob organizaci-
ji 2. etape v Žalcu kot »Pozitivno, 
navdihujoče, veličastno!«, v celoti pa 
označil dirko, na kateri po Sloveniji 
plapola največ slovenskih in zastav »I 
feel Slovenija«, za praznik slovenske 
zastave. Tudi v športu smo poveza-
ni in plapolamo ne glede na politič-
na prepričanja ali druge različnosti. 
Ne bom veliko zgrešila, če rečem, da 
naših osnovnošolcev, srednješolcev, 
ki so ravnokar sklenili šolsko leto, 
se družili na sklepnih odrih, valetah, 
športnih prireditvah in se naposled 

združili na počitnicah, žal vsaj veči-
noma ne zanimajo proslave, še sploh 
pa, če so dvojne. Tudi to je odgovor-
nost odraslih, pravzaprav odrasle 
politike.

Predsednica države Nataša Pirc 
Musar je ob dnevu državnosti na 
predvečer praznika v Ljubljani na 
državni proslavi, ki je bila izrazito 
usmerjena v prihodnost in v »zelen« 
svet, skrb za naravo, dejala: »Zave-
dati se moramo, da je življenje eno 
samo in ga je treba živeti polno, 
varno in izpolnjeno.« Opozorila je 
na pomembnost ljudi, »ki dobro v 
srcu mislijo«, kot je zapisal naš veliki 
pesnik France Prešeren v Zdravljici. 
Morda bi morali naši himni pridruži-

ti še zadnjo kitico Zdravljice, če bi to 
pomagalo, da bi si jo vzeli k srcu tudi 
vsi politiki, da bi se spomnili, zakaj 
smo se združili v samostojni Slove-
niji oziroma se »zbratli«: »Nazadnje 
še, prijatlji, kozarce zase vzdignimo, 
ki smo zato se zbratli, ker dobro v 
srcu mislimo; dókaj dni naj živí vsak, 
kar nas dobrih je ljudi!

Spomnite se kdaj tega. Prav vsem 
ljudem, ki dobro v srcu mislite, želim 
prijazno in ne prevroče poletje. Naj 
bo sončno – v družbi enakih ali 
različnih!

Sonca vsem, ki dobro v srcu mislimo!
  LUCIJA GROBLER

Morda bi morali naši himni pridružiti še 
zadnjo kitico Zdravljice, če bi to pomagalo, 
da bi si jo vzeli k srcu tudi vsi politiki, da bi se 
spomnili, zakaj smo se združili v samostojni 
Sloveniji oziroma se »zbratli«: »Nazadnje še, 
prijatlji, kozarce zase vzdignimo, ki smo zato 
se zbratli, ker dobro v srcu mislimo; dókaj 
dni naj živí vsak, kar nas dobrih je ljudi!V petek, 23. junija, so na OŠ Griže 

(naslovna fotografija na desni) 
počastili olimpijski dan, v spomin 
na dogodek, ko je bil pred 129 leti 
ustanovljen Mednarodni olimpij-
ski komite. Na športno obarva-
nem dogodku je svojo matično šolo 
obiskala olimpijka Nastja Govej-
šek in se družila z učenci, z njimi 
odtekla simbolični krog in šoli 
podarila svojo fotografijo. 

23. junija 1894 je bil ustanovljen 
Mednarodni olimpijski komite. To 
je tudi rojstni dan olimpijskih iger 
moderne dobe. Nacionalni olimpij-
ski komiteji sveta tako v juniju prip-
ravijo številne športne dogodke, s 
katerimi obeležujejo olimpijski dan. 

Tudi Olimpijski komite Slovenije − 
Združenje športnih zvez – je od 1. 
junija do 23. junija pripravil števil-
ne dogodke, pomembne za ozir na 
razvoj svetovnega in slovenskega 
športa. Olimpijski dan je pomemben 
tudi zato, ker poziva, da je treba spre-
jeti in vzdrževati dejaven življenjski 
slog ter živeti olimpijske vrednote: 
odličnost, prijateljstvo in spoštova-
nje. 

Olimpijska maskota Foksi je tako 
ali durgače obiskala ob zaključku 
leta vse žalske osnovne šole, ki so se 
s športnimi dogodki pridružili akciji 
OK. Na OŠ Petrovče so pripravili Cici 
olimpijado, na I. OŠ Žalec pa Mini 
olimpijado.

Olimpijsko za zaključek šole
  L. GROBLER
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Občina Žalec je kupila nov 
delovni stroj za pometanje oziroma 
urejanje cest in javnih površin 
(pometač) po celotni Občini Žalec.

Nov delovni stroj, za katerega je 
občina iz letošnjega proračuna name-
nila skoraj 200 tisoč evrov, je zame-
njal pometača, ki je namenu služil 
polnih 12 let. Je nekoliko večji kot 
prejšnji stroj, ki je »zdržal dlje«, kot 
ima sicer življenjsko dobo. »Prepri-
čan sem, da bo tudi novi stroj zdržal 
vsaj 10 let,« je povedal Aleksander 
Žolnir, vodja Urada za gospodarske 
javne službe v Občini Žalec.

Tudi z novim pometačem bodo 
poskrbeli za pometanje javnih 
površin po vseh krajevnih skupno-
stih in mestni skupnosti, kot so ploč-
niki, robovi cestišč in prireditveni 
prostori. Mag. Janez Primožič, direk-
tor JKP Žalec, ki upravlja te stroje, 
je ob tem povedal, da se je stari stroj 
gotovo iztrošil, saj so imeli v zadnjem 
letu z njim veliko stroškov za popra-
vila, ob tem pa še: »Prepričan sem, da 
bomo lahko z novim strojem čiščenje 
javnih površin vzdrževali še na višji 
ravni kot doslej.«

Odličnjake in dobitnike zlatih 
ali srebrnih priznanj na državnih 
ali mednarodnih tekmovanjih v 
znanju od 7. do 9. razreda iz osnov-
nih šol Občine Žalec je župan 7. 
junija povabil na sprejem v Dom II. 
slovenskega tabora.

V šolskem letu 2022/2023 je v 
osnovnih šolah v Občini Žalec skupaj 
73 odličnjakov iz šestih osnovnih šol, 
ki so dosegli odličen uspeh od 3. do 9. 
razreda (učni uspeh 4,5 ali več, v II. 
OŠ Žalec učni uspeh 4,5 v 9. razredu, 
v Waldorfski šoli učni uspeh 4,5 od 
7. do 9. razreda). Največ, 21 odličnja-
kov, ima letos največja med žalskimi 
osnovnimi šolami I. OŠ Žalec, 17 

odličnjakov prihaja iz OŠ Petrovče, 
13 iz OŠ Griže, 11 odličnjakov iz OŠ 
Šempeter, 9 iz Waldorfske šole Žalec 
in 2 iz II. OŠ Žalec.

Zlata ali srebrna priznanja z držav-
nih ali mednarodnih tekmovanj v 
znanju na različnih področjih je osvo-
jilo skupaj 49 učencev, od tega iz I. OŠ 
Žalec in OŠ Petrovče po 16 učencev, 
iz OŠ Šempeter 11 učencev in iz OŠ 
Griže 6 učencev.

Odličnjakom je župan podaril 
priznanja in monografijo Jelica 
Žuža: Dekle, ki se je zaljubilo v umet-
nost. Monografija z bogatim slikov-
nim gradivom predstavlja zanimivo 
življenjsko in slikarsko pot akadem-

ske slikarke in častne občanke Občine 
Žalec Jelice Žuža (1922–2014) ob 
100. obletnici njenega rojstva, ki smo 
jo obeležili v letu 2022. 

Župan je za dosežene uspehe učenk 
in učencev v šolskem letu 2022/2023 
čestital in izdal 47 pohval razredni-
kom 9. razredov, mentorjem, katerih 
učenci so se udeležili tekmovanj v 
znanju, ter pomočnikom in ravnate-
ljem.

Za kulturni program je letos poskr-
bela I. OŠ Žalec – mentorica Urška 
Cehner je v okviru interesne dejavno-
sti English Playhouse skupaj z učenci 
pripravila avtorski angleški muzikal z 
naslovom The Power of Music. 

Letos 73 odličnjakov  
  LUCIJA GROBLER    S. SADNIK

Zlata ali srebrna priznanja z državnih ali mednarodnih tekmovanj 
je v tem šolskem letu v žalskih osnovnih šolah osvojilo 49 učencev.

Del učencev, ki so prejeli priznanja in knjižne nagrade za svoje uspehe v tem šolskem letu.

Ob prazniku Krajevne skupnosti 
Šempeter so v dvorani hmeljarske-
ga doma minuli četrtek pripravili 
slavnostno sejo sveta. Zbrane sta 
nagovorila predsednik KS Šempe-
ter Mitja Tavčer in župan Občine 
Žalec Janko Kos, ki sta podelila 
priznanja krajevne skupnosti.

Tudi KS Šempeter ima novo 
vodstvo in po besedah predsedni-
ka Mitje Tavčerja se bodo trudili 
uspešno nadaljevati delo svojih pred-
hodnikov. Vse krajanke in krajane je 
med drugim pozval, naj se vključijo v 
katero od številnih uspešnih društev, 
ki delujejo v krajevni skupnosti. Želja 
sveta KS je, da bi v Šempetru gojili 
prijateljstvo, solidarnost in sodelova-
nje. Kot je še povedal, so letos lahko 
sami odločali o porabi dela občinskih 
proračunskih sredstev, namenjenih 
šempetrski krajevni skupnosti. Tako 
so kupili tudi nove stole za dvorano. 

Župan Janko Kos je zbranim 
krajankam in krajanom, ki so lepo 
napolnili šempetrsko dvorano, česti-
tal ob krajevnem prazniku. Kot je 

povedal, je na srečanju županov z 
vlado na Brdu pri Kranju ponovno 
izpostavil problem Rimske nekro-
pole, ki je spomenik državnega 
pomena, lastnik zemljišča pa je 
SAZU. Restavratorski konzervatorski 
načrt je potrjen, na njegovi osnovi pa 
bo treba narediti nov projekt uredi-
tve antičnega parka. Župan je izrazil 
prepričanje, da bodo za projekt prido-
bili sofinanciranje ministrstva za 

kulturo. Občina Žalec bo zagotovila 
tudi 250 tisoč evrov za novo gasilsko 
vozilo z avtolestvijo za PGD Šempe-
ter, katerega vrednost je okoli 400 
tisoč evrov. Kmalu naj bi bile rešene 
tudi stavbne pravice za zemljišča, 
potrebna za obnovo državne ceste od 
Mercatorja do Sipa s krožiščem pri 
Sparu. Zelo intenzivno občina dela 
tudi pri projektu obnove vodovoda, 
da bi preprečila onesnaženje, kot se 
je zgodilo nedavno.

Sledila je podelitev priznanj. 
Priznanja KS Šempeter so prejeli: 
Rado Lukanc, Alenka Vrenko, Štefa-
nija Uranjek, Aleksandra Doler, 
Đenka Grabner, Pavel Regulj, Ivan 
Spasič in Cvetka Eržen. Priznanja 
mladim za izjemne uspehe so prejeli: 
Ana Kumperger, starejše odbojka-
rice OŠ Šempeter, Grega Štorman, 
otroški in mladinski pevski zbor OŠ 
Šempeter in njuna zborovodja Katja 
Florjančič.

Grb krajevne skupnosti sta prejeli 
Marija Zagoričnik za aktivno in 
požrtvovalno delo na področju 
kulture ter Zdenka Jan za uspešno 
vodenje Krajevne skupnosti Šempe-
ter in aktivno sodelovanje z društvi 
ter zavodi v kraju. Naziv častni 
krajan je prejel Mirko Škoflek za 
dobro sodelovanje v domačem kraju, 
za uspešno delo v župniji Šempeter 
in zlato mašništvo.

V kulturnem programu so nastopi-
li Mešani pevski zbor Društva upoko-
jencev Šempeter pod vodstvom 
Mateje Zvonar Kandare, učenke 
šempetrske šole, in Cerkveni pevski 
zbor pod vodstvom Nives Halužan. 
Prijetno druženje se je nadaljevalo 
tudi po zaključeni prireditvi. 

Imenovali častnega krajana  
    K. R.

Novi pometač je še večji in boljši od starega.

Slavnostne seje Sveta KS Šempeter se je poleg gostov udeležilo veliko krajank in 
krajanov.

V občini nov pometač
     LUCIJA GROBLER

Mladinski center Žalec je letos 
že drugo poletje razpisal poči-
tniško delo za mlade iz Žalca in 
okolice. Tako so 17. junija pripravi-
li uvodna predavanja, delavnice in 
usposabljanja za dijake in študente 
Mladinskega centra Žalec.

Anja Oset, vodja projektov v MC 
Žalec, je povedala: »Ocenjujemo, da 
priložnosti za mlade v lokalni skup-
nosti ne izpostavljamo dovolj, zato 
je tovrsten projekt MC-ja še kako 
dobrodošel. Gre za počitniško delo, ki 
ga lahko opravljajo dijaki in študenti, 
ki so zaključili osnovno šolo in so 
vpisani v nadaljnje izobraževanje ter 
so stari od 15 do 26 let, kar so pogoji 
za delo po študentski napotnici.« Po 

njenih besedah se je prvo leto za delo 
v MC Žalec odločilo 23 oseb, letos 
bodo dali priložnost kar 45 mladim, 
ki bodo z ekipo v MC Žalec sodelovali 
redno od 26. 6. do 1. 9. 2023. 

Med deli, ki jih bodo opravljali, 
so: delo na recepciji, animiranje na 
počitniških varstvih, animiranje na 
napihljivih igralih, pospravljanje sob, 
pomoč v kuhinji, strežba v MC-ka-
varni, strežba zajtrkov v MC-hote-
lu ter snemanje in fotografiranje 
dogodkov MC Žalec. Poleg naštetega 
bodo pomagali pri pripravi skupnega 
projekta mladih in Centra za krepi-
tev zdravja Spodnje Savinjske doline, 
ki bo luč sveta ugledal septembra ali 
oktobra.

Študentsko delo v Žalcu  
  BINA PLAZNIK

Mitja Tavčer

20
23

koncert dalmatinskih pesmi 
v izvedbi MoPZ Gotovlje

Sobota, 1. 7. ob 21.00, Šlandrov trg 

koncert skupine Blue Velvet Group
Petek, 7. 7. ob 21.00, Šlandrov trg

koncert skupine Oušntrajb
Petek, 14. 7. ob 21.00, Šlandrov trg 

koncert skupine Chaves, večer jazza in popevke
Petek, 21. 7. ob 21.00, Šlandrov trg

Plaza Vacia - Izidor Erazem Grafenauer  
projekt, koncert

Nedelja, 30. 7. ob 19.00, Dvorec Novo Celje

koncert skupine Golden Dixie Boys
Četrtek, 29. 6. ob 21.00, Šlandrov trg
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Med drugim so potrdili sklep o 
podelitvi priznanj Občine Žalec, 
ki jih bodo prejemnikom svečano 
podelili ob občinskem prazniku 
septembra. Plaketo Občine Žalec 
za leto 2022 bodo prejeli Zdenka 
Jan iz Spodnjih Grušovelj, Špela 
Jovan iz Podkraja in Uroš Žibret s 
Ponikve.

Na seji so opravili kar nekaj imeno-
vanj. Za predstavnika Občine Žalec 
v skupščini Javnega komunalnega 
podjetja Žalec so imenovali Igorja 
Glušiča iz Migojnic. V Svet za preven-
tivo in vzgojo v cestnem prometu 
so imenovali Albino Fijavž iz Kasaz, 
Gregorja Košca iz Drešinje vasi in 
Blaža Kolarja iz Žalca, za predstavnike 
ustanovitelja v svet JVIZ I. Osnovna 
šola Žalec pa Nado Jelen iz Podkraja, 
Danijela Novaka z Ložnice pri Žalcu in 
Violeto Šket iz Petrovč.

O povračilih stroškov 
volilne kampanje

Svetniki so sprejeli spremembe 
Pravilnika o plačah in plačilu za opra-
vljanje funkcije občinskih funkcionar-
jev, članov delovnih teles občinskega 
sveta ter članov drugih občinskih 
organov, dalje pa tudi o povračilih 
stroškov in sklep o delni povrnitvi 
stroškov volilne kampanje organiza-
torjem volilne kampanje za lokalne 
volitve v letu 2022. Organizator-
ji volilne kampanje list kandidatov 
za člane občinskega sveta, ki so jim 
pripadli mandati za člane Občinskega 
sveta Občine Žalec, imajo tako pravico 
do povrnitve stroškov volilne kampa-
nje v višini 0,33 evra za vsak dobljeni 

glas. SD tako za 1887 prejetih glasov 
prejme 622,71 evra, Gibanje Svoboda 
za 1672 prejetih glasov 551,76 evra, 
SDS za 1397 glasov 461,01 evra, Lista 
Karel Borovnik za 1143 glasov 377,19 
evrov, NSi in SLS za 656 glasov 216,48 
evra, DeSUS – Demokratična stranka 
upokojencev pa za 250 glasov 82,50 
evra. Do povračila 0,12 evra za glas 
so upravičeni tudi posamezni organi-
zatorji volilne kampanje za župana, 
a le, če so dosegli vsaj 10 odstotkov 
skupnega števila volilnih upravičen-
cev. SD tako za 4586 glasov za Janka 
Kosa prejme 550,32 evra, SDS za 860 
glasov za Srečka Lednika 103,20, 
Lista Karel Borovnik pa za 1131 
glasov 135,72 evra. Gibanje Svoboda 
za kandidata Blaža Kolarja, ki je prejel 
8,65 odstotka oziroma 631 glasov, ni 
upravičeno do povračila stroškov.

Premoženje, 
kategorizacija cest

Pri premoženjskih zadevah so 
svetniki potrdili sklep o ukinit-
vi statusa javnega dobra na treh 
zemljiščih, enem v Kasazah in dveh 
v Pongracu. Potrdili so tudi predlog 
spremembe Odloka o kategorizaci-
ji občinskih javnih cest, in sicer na 
območju OPPN PC Arnovski gozd 3, 
kjer so bili zgrajeni novi odseki javnih 
občinskih cest, ki jim je treba določiti 
kategorijo javne ceste s številko ceste 
oziroma odseka.

Višje cene vode in vrtca 
Sprejeli so poročilo JKP Žalec za 

leto 2022 ter potrdili predlog elabo-
rata in sklepa o oblikovanju cen stori-

tev javne službe oskrbe s pitno vodo, 
odvajanja in čiščenja komunalne 
odpadne vode v Občini Žalec. Nove 
cene bodo veljale od 1. julija dalje.

Svetniki so na seji sprejeli tudi spre-
membe Pravilnika o štipendiranju v 
Občini Žalec, pri katerem je zdaj jasno 
opredeljeno, da so štipendije Občine 
Žalec kadrovske štipendije.

Zaradi dviga stroškov dela, stroškov 
materiala, živil in storitev so potrdili 
tudi sklep o določitvi cen programov 
v JZ Vrtci Občine Žalec, ki bo imela 
velik vpliv tudi na povišanja cen za 
starše. Svetniki so potrdili predlog 
7-odstotnega popusta, tako da so 
sedaj polne cene 601,13 evra za dnevni 
program prve starostne skupine (1–3 
let), 483,56 za dnevni program druge 
starostne skupine (3–6 let), 530,91 
za poldnevni program prve staro-
stne skupine (1–3 let) in 438,86 evra 
poldnevni program druge starostne 
skupine (3–6 let). To za starše pomeni 
manjše zvišanje, in sicer 5,12–39,41 
evra na mesec za dnevni program 
za otroke, stare 1–3 let, 5,78–44,51 
evra na mesec za dnevni program za 
otroke, stare 3–6 let, 2,82–21,71 evra 
na mesec za poldnevni program za 
otroke, stare 1–3 let, ter 4,69–36,09 
evra na mesec za poldnevni program 
za otroke, stare 3–6 let.

Sprejeli so tudi predlog razpore-
ditve presežka iz leta 2022 za JZ I. 
Osnovna šola Žalec, JZ

Osnovna šola Griže, JZ Osnovna 
šola Petrovče, JZ Osnovna šola 
Šempeter v Savinjski dolini, JZ Vrtci 
Občine Žalec, JZ Mladinski center 
Žalec in JZ Žalske lekarne Žalec.

Podali so soglasje k dodelitvi dela 
plače za delovno uspešnost direktor-
ja JZ Mladinski center Žalec Tomaža 
Kozovinca, to pa zaradi izjemnega 
povečanja obsega del in odgovorno-
sti iz naslova tržne dejavnosti v višini 
20 odstotkov njegove osnovne bruto 
plače za obdobje od 1. 6. 2023 do 
31. 12. 2023 (mesečno 622,45 evra 
bruto).

O ZN Ferralit in 
komunalnem prispevku 
na Zaloški gorici

Svetniki so potrdili predlog Odloka 
o občinskem podrobnem prostor-
skem načrtu Sprememb in dopol-
nitve ZN Ferralit, ki ga je financiral 
investitor sam, in predlog Odloka o 
Občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za gradnjo kmetijskih objek-
tov na kmetijskih zemljiščih – kmetija 
Toman.

V prvi obravnavi so potrdili predlog 
Odloka o programu opremljanja stav-
bnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN 
Zaloške Gorice ZŠ-1 (prva obravna-
va).

Številna poročila
Obravnavali so tudi poročila o delo-

vanju Zveze kulturnih društev Savinja 
Žalec za leto 2022 in Zveze športnih 
društev Občine Žalec za leto 2022, 
poročilo o izvedbi projekta Prostofer v 
Občini Žalec za leto 2022, informacije 
o varnostni problematiki na območju 
Občine Žalec in posameznih KS za 
leto 2022, poročila o delu Medob-
činskega inšpektorata in redarstva 
Mestne občine Celje, Občine Braslov-
če, Občine Laško, Občine Polzela, 
Občine Štore, Občine Tabor, Občine 
Vransko in Občine Žalec za leto 2022 
na območju Občine Žalec za leto 
2022, poročila o izvajanju zaščite in 
reševanja v Občini Žalec v letu 2022 
in o delu prostovoljnih gasilskih 
društev Občine Žalec v letu 2022, 
poročila o delu Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu za leto 

2022 in program dela za leto 2023. 
Obravnavali so Letno poročilo Karier-
nega kotička Žalec za leto 2022, Letno 
poročilo Razvojne agencije Savinja za 
leto 2022 in poročilo o delu Zveze 
turističnih društev Občine Žalec za 
leto 2022.

Prisluhnili so tudi dokončnemu 
poročilu Nadzornega odbora Občine 
Žalec za Kulturno društvo Petrovče. 
Nadzorni odbor ocenjuje, da je bila 
poraba javnih sredstev, prejetih od 
Občine Žalec, gospodarno in učinko-
vito porabljena v skladu z veljavnim 
proračunom; pri pregledu porabe 
javnih sredstev ni odkril napak, 
nepravilnosti in nesmotrnosti. Vsa 
poročila, pa tudi druga gradiva so na 
voljo v celoti na spletni strani www.
zalec.si v okviru gradiv za 6. sejo OS 
Občine Žalec.

O dvorani v Petrovčah
Strokovne službe so pri vprašanjih 

in pobudah članov žalskega občinske-
ga sveta podale tudi odgovor Srečka 
Lednika, svetnika in podžupana, ki 
je na 5. redno seji Občinskega sveta 
Občine Žalec dne 19. aprila posredo-
val pisno vprašanje: glede dvorane v 
dosedanji lasti KZ Petrovče oziroma 
vprašanja, kakšne so možnosti, da bi 
različna društva v KS še naprej lahko 
uporabljala dvorano, da bi jim Občina 
Žalec prišla naproti in se z novim 
lastnikom dogovorila o dostopni 
mesečni najemnini. V pisnem odgovo-
ru so občinske strokovne službe zapi-
sale, da je bil prav s to temo v začetku 
aprila sklican sestanek s predstavni-
co KD Petrovče in predsednikom KS 
Petrovče na lokaciji večnamenskega 
prostora v OŠ Petrovče. Na pobudo 
Občine Žalec je bilo dogovorjeno, 
da je v OŠ Petrovče možna uporaba 
večnamenskega prostora za priredi-
tve – kapaciteta je okrog 120 sedežev. 
Večje prireditve se po dogovoru z OŠ 
Petrovče lahko izvajajo v telovadni-
ci, pa tudi v dvorani II. slovenskega 
tabora v Žalcu.

Občina Žalec je skupaj z vete-
ranskimi društvi in organizacija-
mi osrednjo prireditev ob dnevu 
državnosti pripravila prejšnji 
četrtek, 22. junija, v dvorani Doma 
II. slovenskega tabora. Slavnostna 
govornica je bila ministrica za 
zunanje in evropske zadeve ter 
podpredsednica vlade Tanja Fajon.

Že tradicionalno je pred domom 
na slovesnost vabila Godba Liboje, 
prireditev v dvorani pa je odprla 
vokalna skupina Ad Hoc iz KD Gali-
cija. Nato je zbrane nagovorila Tanja 
Fajon in uvodoma poudarila, da so 
se slovenskemu narodu s samostoj-
no državo Slovenijo, ki jo je dosegel 
z enotnostjo in pogumom, uresničile 
dolgoletne sanje. 

»Pot do tega cilja je bila dolga. Naša 
identiteta, slovenstvo, se ni vedno 
proslavljala. Morali smo si jo izboriti 
skozi stoletja med mnogimi razha-
janji, političnimi pretresi, različnimi 
interesi, tudi vojnami, nazadnje z 
vojno za Slovenijo. Tudi kot samo-
stojen, neodvisen narod smo se v 32 
letih velikokrat borili. Soočili smo 
se s svetovno gospodarsko krizo, 
ki je imela daljnosežne posledice. 
Ljudje so izgubljali službe, zapirala 
so se tudi velika slovenska podjetja. 

Gospodarska kriza se je nadaljevala 
z migrantsko, ki je vodila v preizkuš-
njo vrednot, predvsem solidarnosti. 
In nedolgo tega smo bili ponovno 
postavljeni pred izziv, ko je svet 
zajela pandemija covida-19. Ne le v 
zdravstvu, prinesla je velike preobra-
te v družbi, medijih in komunikaciji, 
pa tudi v dojemanju soodvisnosti 
globalnega sveta. Prav slednje je 
dodobra razgalila še nerazumna vojna 
v Ukrajini z vsemi svojimi posledica-
mi, ki so pljusknile tudi k nam in na 
različne načine vplivajo na reševanje 
aktualnih družbenopolitičnih vpra-
šanj. Kot podpredsednica vlade se še 
kako dobro zavedam odgovornosti, 
ki jo imamo do ljudi. Ni lahko, a trdo 
delamo in zmogli bomo. In zakaj sem 
v to prepričana? Prvič, ker sredi vseh 
vrtincev Slovenci vedno znova doka-
žemo, da izjemnosti ne narekujeta 
velikost države in številnost naroda, 
temveč upornost in sposobnost 
sodelovanja. In drugič, ker ta vlada 
gleda v prihodnost. V preteklost pa 
so zazrti le tisti, ki ne vedo, kako 
naprej. Zato, spoštovani zbrani, se je 
treba zavedati: ne revidiranje zgodo-
vine, temveč načrti za prihodnost so 
tisto, kar lahko vsem prinese blagi-
njo. In ne samopomilovanje, temveč 

samozavest in ponos na to, kar 
zmoremo narediti dobro, lahko krepi 
ta glas Slovenije. Včasih nam tega 
ponosa žal zmanjka, nemalokrat nas 
na naše dosežke opozorijo oziroma 
jih pohvalijo ljudje iz tujine.«

Kot je še dodala Tanja Fajon, je 
Slovenija del jedrne Evrope, v svetu 
prepoznavna kot ugledna država, ki 
spoštuje človekove pravice, vlada-
vino prava, svobodo medijev in 
enakost spolov: »Smo cenjena članica 
evropske družine in cenjena članica 
mnogih mednarodnih organizacij. 
Kot zunanja in evropska ministrica 
sem ponosna, da tudi naša zunanja 
politika ustvarja delovna mesta, 
odpira vrata slovenskim podjetjem, 
promovira naš turizem, kulturo in 
identiteto v svetu. In to je politika, ki 
dela za ljudi.«

Slavnostna govornica je izrazi-
la tudi ponos, da je bila Slovenija 
z rekordnim številom glasov izvo-
ljena za nestalno članico v Varno-
stni svet Organizacije združenih 
narodov: »Prihaja izjemna prilož-
nost, ko bo Slovenija svojo odgovor-
nost za svetovni red lahko dokazala. 
To priznanje je izreden privilegij in 
obenem velika obveza, da bomo kot 
članica Varnostnega sveta aktivni pri 

spopadanju z vsemi globalnimi izzivi 
in v prizadevanjih za mir, varnosti 
in stabilnosti. Zato ni pomembno le 
vprašanje, kaj bo imela Slovenija od 
članstva v Varnostnem svetu, temveč 
tudi to, kaj bo imel Varnostni svet od 
Slovenije. Imel bo zanesljivo državo, 
ki spoštuje ustanovno listino Zdru-
ženih narodov in na pravilih uteme-
ljen mednarodni red.«

Podpredsednica vlade je pohvali-
la tudi prizadevanja žalske občine 
pri reševanju nekaterih globalnih 
izzivov. Po njenih besedah je lahko 

za vzor drugim in primer dobre 
prakse zlasti pri ohranjanju narav-
nih virov in uresničevanju zelenih 
politik. »Postati zelena destinacija je 
mnogo več kot le ohranjanje narave 
in okolja, pomeni zavedanje, da 
moramo ohraniti Zemljo za prihod-
nje generacije. In skrb za okolje ni 
zgolj skrb za drevesa, reke, je skrb za 
našo prihodnost in prihodnost naših 
vnukov,« je poudarila Tanja Fajon.

Slovesnost se je nadaljevala s 
krajšim koncertom prekmurske 
etnozasedbe Prašnati.

Ob dnevu državnosti v Žalcu podpredsednica vlade Tanja Fajon: 
»Izjemnosti ne narekujeta velikost države in številnost naroda, temveč 
upornost in sposobnost sodelovanja.«

Načrti za prihodnost so bistveni 
za doseganje blaginje ljudi

  K. ROZMAN   T. T.

Slavnostna govornica v Žalcu – ministrica za zunanje in evropske zadeve ter podpred-
sednica vlade Tanja Fajon

Žalski svetniki so se 14. junija v Domu II. slovenskega tabora sestali 
na 6. redni seji občinskega sveta Občine Žalec, zadnji pred poletjem, 
in se lotili obsežnega dnevnega reda, obsegajočega 16 točk. 

Svetniki na zadnji seji pred poletjem
  LUCIJA GROBLER 
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V Občini Tabor je že dolgoletna 
tradicija, da organizirajo pohod 
in proslavo ob državnem prazni-
ku, dnevu državnosti. Tudi letos 
so se, vendar dan prej kot v prete-
klih letih, na 24. junija, ob 10. uri 
udeleženci zbrali na Grabnarjevi 
domačiji pri Laznikovih v Miklavžu 
pri Taboru, ki je bilo izhodišče za 
pohod po proslavi. 

Prireditev je letos organiziralo 
Turistično društvo Gušt Tabor v 
sodelovanju s Planinskim društvom 
Tabor ter občinama Tabor in Braslov-
če, ki prireditev finančno omogoči-
ta. Udeležence sta pozdravila župan 
Občine Tabor Marko Semprimožnik 
in podžupanja Občine Braslovče 
Urška Hozjan, ki je bila letos tudi 
slavnostna govornica. V svojem 
govoru je spomnila na tiste čase, ko 
se je rojevala naša država. Me drugim 
je povedala: »Naša pot do svobode 
in samostojnosti ni bila enostavna. 
Slovenci smo se morali spopasti z 

mnogo izzivi, med katerimi so bili 
politična negotovost, vojaška grožnja 
in ekonomske težave. Kljub temu sta 
naša odločnost in pogum prinesla 
uspeh. Slovenci smo se izkazali kot 
enoten narod in se borili za svoje 
pravice, zdaj že več kot tri desetletja 
tega so nas na našem ozemlju združe-
vali visoka načela in vrednote … Bili 
smo prijatelji. Bili smo Mi – zavedni 
Slovenci. Danes se soočamo s krizo 
vrednot, v kateri se materializem, 
individualizem in kratkoročni inte-
resi pogosto postavljajo pred skupno 
dobro in dolgoročno blaginjo …« 

Prireditev je povezovala Saša 
Zidanšek Obreza iz Občinske uprave 
Občine Tabor, za kulturni program 
pa so poskrbeli Savinjski rogisti, ki so 
uvodoma prispevali tudi slovensko 
himno, in mladi nadarjeni glasbeniki, 
harmonikarja Martin Leon Obreza 
in Teodor Zaberložnik, pevka Lucija 
Topovšek in flavtistka Eva Topovšek. 

Mag. Marko Repnik je prvič v 
vlogi župana Občine Prebold prip-
ravil sprejem za najboljše učence 
Osnovne šole Prebold. Na sprejem, 
ki je potekal v sejni sobi Občine 
Prebold, je za odličen uspeh v vseh 
devetih letih osnovnošolskega 
izobraževanja priznanja z darilom 
prejelo 12 odličnjakov. 

Tokratni sprejem pa je bil tudi 
nekoliko drugačen od prejšnjih, za 
kar je poskrbel kar župan sam, ki je 
najboljše učence nagovoril s posebno 
poslanico v rimi, ki jo je spesnil prav 
za to priložnost. »Najlažje v svetu 

odraslih shajaš, če malo po malo 
otrokom nagajaš. Seveda za to imeti 
moraš dobro osnovo, in ni je boljše 
od vseh zmag, če si vsaj enkrat v 
življenju odličnjak. Kaj pomeni to, 
sprašuješ? Ko življenja pot si kuješ, 
je veliko odvisno od pridobljenega 
znanja, in ni ga spoznanja, ki nare-

koval bi drugače. Sčasoma pisarno 
zamenjaš za igrače in vse dobro ti 
je položeno na prag, če si le v šoli 
odličnjak. Pa vendar stvar ni tako 
zelo enostavna, lahko je dosti bolj 
konkavna in zavita v vse mogoče 
izraze. Za to stanje uporabljamo vse 
mogoče fraze, ki pa jih ne razume 
čisto vsak. Ne, razumel jih bo samo 
odličnjak. Ker odličnjak je tisti, ki 
zna, ki v svetu znanja največ velja in 
se prej bo o dejstvih prepričal, preden 
komu bo v obraz kaj zabičal. Odlič-
njak nima vedno prav, je pa iz tega 
absurd nastal, da vsi mislijo tako, da 

se odličnjak pač nikoli zmotil ne bo 
... To je seveda samo farsa, tudi pri 
vas je ogromno še prostora, ki se ga 
z znanjem zapolniti mora, ker s tem 
človek raste in se plemeniti. Če te kdo 
v ihti ozmerja, češ, navaden si bedak, 
se vljudno opravičiš mu z razlago: 
'Ne, v bistvu odličnjak.' Odličnjak je 

tisti, ki se mu tako posledično reče, 
vendar ko samo eno leto preteče, je 
zadeva že lahko drugačna. Za odlič-
njaka je treba delat. Življenje zagoto-
vo bo dan na dan uganka, pa vendar, 
četudi zdi se ti neznanka, užij z 
veliko ga žlico. Odreži si ga kot potico 
na praznik družine, v srcu shrani 
hvaležne si spomine, in ne samo na 
prijatelje odlične, tudi na vse ostale 
dotične, ki so s tabo preživeli leta in 
leta. In čez čas boš začutil, da v srcu 
ostaja pesem neizpeta in da to bili so 
zlati časi. Za vas odlične in tudi za vse 
ostale.«

Po prijetnem klepetu, na katerem 
so učenci predstavili, kam jih vodi 
nadaljevanje šolanja in kaj bi radi 
postali, je vsak odličnjak prejel 
knjižno darilo, županovo petico in 
brezplačno letno vstopnico za bazen 
v Preboldu. 

Sprejem nekoliko drugače 
     D. NARAGLAV

Preboldski odličnjaki z županom, ravnateljem in članico občinske uprave

Pohod in proslava ob prazniku  
    T. TAVČAR

S prireditvijo, ki se je zgodila 22. 
junija na prireditvenem prostoru v 
Braslovčah, so počastili dan držav-
nosti in ob njem tradicionalno 
podelili nagrade letošnjim deveto-
šolcem.

Pester kulturni program so odprli 

Moški pevski zbor Karla Viranta 
z zborovodkinjo Anjo Jezernik 
in članice Kulturno-umetniškega 
društva Mavrica pod mentorstvom 
Zine Vovk, ki so s čudovito plesno 
točko na krogih izpopolnile zanimivo 
prizorišče. Program, ki sta ga pove-

zovala Jasmina Roter Jager in Andrej 
Šram, so popestrili še Marina Golja in 
Tomaž Lojen na tolkalih, pevka Nives 
Miklav ob spremstvu Julija Miklava 
na vibrafonu ter učenci OŠ Braslovče 
pod mentorstvom Martine Vozlič. 

Župan Občine Braslovče Tomaž 
Žohar je kot osrednji govornik na 
prireditvi poudaril pomen svobode 
in neodvisnosti kot tudi družbene 
odgovornosti vseh nas. Poudaril je še, 
da je treba podpirati domače, spošto-
vati domovino in – še pomembneje – 
drug drugega. S podobno popotnico 
in lepimi željami je pospremil tudi 
devetošolce, od katerih se je poslovil 
s simbolnim darilom, najuspešnejše 
pa nagradil s posebnim priznanjem, 
županovo petico, ki jo je prejelo 18 
devetošolcev, vseh pa je bilo 65. Po 
končani proslavi so za pravo zabavo 
na Skupnem placu poskrbeli Polka-
holiki.

Slovo od letošnjih devetošolcev 
     T. TAVČAR

V preboldu so nagrade devetošolcem podelili na proslavi ob dnevu državonsti.

Podžupanja Občine Braslovče med slavnostnim nagovorom

V Kulturnem domu Vransko je 
županja Občine Vransko Nataša 
Juhart 21. junija svečano spreje-
la 32 učencev, ki so se v šolskem 
letu 2022/23 izkazali s posebni-
mi dosežki na šolskih in glasbenih 
tekmovanjih ter z učnim uspehom.

Osem izmed njih je prejelo posebno 
plaketo, županovo petico, za odličen 
uspeh v vseh letih šolanja. Prizna-
nje županje je prejelo devet učencev 
za uspeh na državnih tekmovanjih 
Logična pošast, za Cankarjevo prizna-
nje, za najboljše literarno delo v kate-
goriji tretje triade na državnem nate-
čaju Pionirskega doma Bodi pisatelj, 
iz angleščine, atletike in na Slovenski 
glasbeni olimpijadi. Skupina petih 
učencev je prejela srebrno ekipno 

priznanje na odprtem državnem 
prvenstvu FLL Adria, štirje učenci pa 
so bili uspešni na festivalu Turizmu 
pomaga lastna glava, na katerem so 
prejeli zlato priznanje.

Na športnem področju je devet 
učencev doseglo ekipno drugo mesto 
na polfinalnem turnirju državnega 
tekmovanja v košarki. Priznanje je 
prejelo tudi pet učencev Glasbene 
šole »Risto Savin« Žalec za uspešno 
udeležbo na glasbenih tekmovanjih. 
Posebej se je županja Nataša Juhart 
zahvalila 15 mentorjem, ki so učence 
pripravljali na tekmovanja. 

Prireditev je z glasbo popestril Nik 
Čvan, učenec diatonične harmonike 
pri mentorju Jerneju Zupanu. 

Prvič sprejem županje 
    T. TAVČAR

Vranski odličnjaki in prejemniki priznanj z županjo Natašo Juhart.



ŠT. 6-7 I junij 2023 5OBČINE

Občina Prebold je 97. slovenska 
občina, ki je pristopila k trajno-
stnemu vseslovenskemu prosto-
voljskemu projektu zavoda Zlata 
mreža za mobilnost starejših. 
Projekt Prostofer povezuje starej-
še osebe, ki potrebujejo prevoz 
in ne zmorejo uporabljati javnih 
in plačljivih prevozov, s starejši-
mi aktivnimi vozniki, ki na drugi 
strani radi priskočijo na pomoč.

Od 1. julija dalje bo tako tudi v 
Občini Prebold na voljo možnost 
uporabe tovrstne pomoči. Predajo 
ključev vozila prostofer so izpelja-
li že v torek, 20. junija, pred občin-
sko stavbo, kjer je župan mag. 
Marko Repnik simbolično predal 
ključe predsednici Društva upoko-
jencev Prebold Boženi Kos. Ob tem 
je povedal: »Občina Prebold je z 
velikim veseljem pristopila k projek-
tu Prostofer. Naše mnenje je namreč, 
da bo, tako kot v drugih občinah, 
kjer občanke in občani s pridom 
koristijo te usluge, da tudi  v naši 
Občini Prebold tako. V letnem prora-

čunu planiramo  dobrih 9.000 evrov 
izdatkov za ta projekt. V to so zajeti 
najem in vzdrževanje avtomobila ter 
licenca Prostofer. Pozivamo vse naše 
občanke in občane, ki takšno pomoč 
potrebujejo, naj se je tudi poslužuje-
jo.«

Na dogodku sta bila prisotna 
tudi direktor Zavoda Zlata mreža 
Miha Bogataj in področna sekre-
tarka Javne agencije RS za varnost 
prometa Dragica Sternad Pražnikar. 
Bogataj je povedal, da je to projekt, 
ki deluje v okviru njihove Zlate 
mreže. V Sloveniji je vanj vključenih 
že čez 1000 voznikov prostovoljcev, 
ki na leto prepeljejo več kot 20.000 
uporabnikov.

Po predaji ključev je v prostorih 
sejne sobe sledil še  krajši sestanek 
z bodočimi prostovoljci prostofer-
ji, med katerimi je tudi nekdanji 
dolgoletni preboldski župan Vinko 
Debelak. Z vključitvijo Občine 
Prebold je tako celotna  Spodnja 
Savinjska dolina pokrita s tovrstnimi 
prevozi. 

Prostofer tudi v Preboldu             
    D. NARAGLAV

S prireditvami pod tem imenom 
so začeli že 16. junija s trobojem 
društev, zaključili pa s pohodom in 
tekom na Blažev bivak na Golavo v 
nedeljo, 25. junija. Osrednja prire-
ditev je bila slavnostna seja občin-
skega sveta s podelitvijo priznanj 
pod šotorom v Športnem parku v 
Latkovi vasi, in tam se je v nasled-
njih dneh odvilo še več dogodkov.

Slavnostno sejo ob občinskem 
prazniku in dnevu državnosti so prip-
ravili v sredo, 21. junija. Slavnostni 

govornik župan Občine Prebold mag. 
Marko Repnik je v svojem nagovo-
ru med drugim povedal: »Četudi 
praznujemo in se veselimo, nikakor 
ne morem in tudi ne smem mimo 
tega, kar se je včeraj zgodilo v Svetem 
Lovrencu. Tragedija, ki bi nam morala 
biti v opomin odgovornega ravnanja. 
Sočutje, odgovornost in varnost so 
odpovedali v kompletu. Vnovič nam je 
ponujena žal tragična preizkušnja, ob 
kateri bi bil potreben predah in daljši 
razmislek. Kje smo odpovedali na tej 
poti, ali bolje, kako še pred tragedijo 
pomagati tistim, ki so v smislu odgo-
vornosti odpovedali? Kako prepozna-
ti znake? Kaj storiti? Kako pristopiti? 
Projekt prvih posredovalcev v naši 
občini v preteklosti žal ni zaživel, 
pa bi bilo vseeno smotrno razmisliti 
o zagonu tega ali temu podobnega 
projekta, s katerim bi nudili še hitrej-
šo pomoč kot zdravniki – oziroma 
nudili bi pomoč do prihoda zdravni-
ka. Nujno je, da storimo vse, kar je v 
naši moči. Moramo storiti vse, kar je 
v naši moči.« 

V nadaljevanju je dodal, da v priha-
jajočih dneh praznujemo občinski 
in državni praznik. »Petindvajset let 
obstoja samostojne Občine Prebold 
obeležujemo z vrsto prireditev, na 

katerih ne manjka koncertov, razstav, 
predstav in smeha. Predvsem pa 
je rdeča nit celotnega praznovanja 
medsebojno druženje. Druženje, 
sodelovanje, sočutje, posluh do sočlo-
veka so stvari, ki jih bomo jemali 
resno in skušali vse to v istem duhu 
tudi izvajati – upoštevati in izvesti 
čim več predlogov, želja, sugestij in 
mnenj. Nastopali bomo povezoval-
no, vsak bo imel možnost biti slišan, 
žal pa moram poudariti, da vsak ne 
bo mogel biti uslišan – ker je to pač 

skrajno težko ali skoraj nemogoče,« 
je še poudaril, nato pa nanizal dejav-
nosti, ki so se in se še dogajajo po 
sprejemu mandata in izvolitvi novega 
občinskega sveta. Pri tem je izposta-
vil prenovo kuhinje v vrtcu, prenovo 
ceste v Dolenji vasi, nedavno vgradnjo 
čistilne naprave na planinskem domu 
v Marija Reki, predvideno izgradnjo 
športnega igrišča v Šeščah, za katero 
so v fazi pridobivanja gradbenega 
dovoljenja … Nanizal je tudi izzive, 
ki jih še čakajo. Med njimi je prenova 
bazena, ureditev Gaja, izboljšanje 
vodne in kanalizacijske infrastruk-
ture in še veliko drugega. S ponosom 
je izpostavil tudi pravkar končano 
veliko fresko na pročelju stavbe Voc-a 
pri krožišču v Latkovi vasi, ki je delo 
akademskega slikarja Žiga Hriber-
ška in ponazarja delo na hmeljišču, 
ob razposajeni igri otrok, vse skupaj 
pa je fascinantna kulisa glavnega 
krožišča, ki vodi v Občino Prebold. 
Spomnil je na pravkar začeto akcijo 
projekta Prostofer, na klopce prija-
teljstva v Gaju, ki jih bodo namestili 
še na Homu, v Marija Reki, na Golavi 
in še kje. Svoj govor je zaključil z 
besedami, da ob vseh projektih in 
nalogah ne smejo pozabiti na druže-
nje in povezovanje: »Prizadevajmo 

si, da bomo živeli v urejeni in strpni 
lokalni skupnosti. Občina Prebold ni 
velika, ima pa potenciale največjih, 
in na nas samih je, da te potenciale v 
največji meri izkoristimo. Stremimo 
k napredku in razvoju zase in za svoje 
potomce, saj nam dela ne bo zmanj-
kalo. Začeti pa bomo morali natanko 
pri sebi. Ob prazniku naše občine – 
petindvajseti obletnici in državnem 
prazniku – Vam iskreno in iz srca 
čestitam ter Vam želim vse dobro.«

V nadaljevanju sta župan in pred-
sednik Komisije za mandatna vpra-
šanja, volitve in imenovanja Franc 
Škrabe podelila občinska prizna-
nja. Ta so prejeli: PGD Matke ob 
90-letnici svojega delovanja, PIGD 
Odelo Prebold ob 150-obletnici delo-
vanja, Ana Ajdič za svoje delo v KuD 
Svoboda Prebold, v katerem prispe-
va k ugledu in uveljavljanju kulture 
v Občini Prebold, Jelka Drobež za 
dolgoletno humanitarno delo v KO 
RK Prebold in druge dejavnost ter 
Vaska Hočevar za dolgoletno delo 
v Zgodovinskem narodopisnem 
društvu Prebold, v katerem prispeva 
k ugledu in prepoznavnosti društva 
ter lokalne skupnosti. Posebno 
priznanje pa je prejel Bojan Marš, 
in sicer za požrtvovalnost in hkrati 
nesebično pomoč v naravni nesreči 
ob letošnji povodnji v Sv. Lovrencu, 
ko je iz hiše skozi okno na ramenih 
rešil svojo sosedo.

Bronasti grb občine je prejel Mirko 
Stojnič iz Prebolda, ki je s svojim 
delovanjem pomembno vplival na 
skupnost na različnih področjih, dva 
mandata tudi kot svetnik OS Prebold. 
Srebrni grb je prejel Zvone Romih 
iz Matk, ki je s svojim delovanjem 
pomembno vplival na gasilstvo in 
lokalno skupnost. V gasilstvo je vklju-
čen že polnih 56 let, saj je član že od 
leta 1967. 

Častni občan Občine Prebold je 
postal Vinko Debelak, nekdanji 
župan, ki je Občino Prebold vodil vse 
od ustanovitve leta 1998 do lanske-
ga leta, ko se ni več odločil za kandi-
daturo. S svojim županovanjem in 
vsestranskim delovanjem je pustil 
neizbrisen pečat v lokalni skupnosti. 

Dogodek je povezovala modera-
torka Katja Žvikart, prireditev pa so 
obogatili kvartet Štangarji, pesnik in 
literat Marjan Kukovec, Pihalni orke-
ster Prebold, praporščaki veteranskih 
organizacij: Območnega združenja 
veteranov vojne za Slovenijo SSD, 
Policijskega veteranskega društva 
Sever, odbor Žalec, in krajevne orga-
nizacije ZB NOB Prebold. 

Svoj praznik je praznovala Občina Prebold – tokrat so dogodke združili 
pod skupnim imenom 1. Pragwald fest; Pragwald je bilo ime preboldske 
graščine, ki je upodobljena tudi v občinskem grbu.

Praznik občine dobil 
novo podobo

    D. NARAGLAV

Dobitniki priznanj in grbov z županom in predsednikom komisije za podelitev priznanj

Udeleženci dogodka ob vozilu prostofer pred občinsko stavbo, skrajno levo Miha 
Bogataj in skrajno desno Dragica Strnad Pražnikar.

Od 19. junija do 19. julija je v 
Občinski knjižnici Prebold v času 
njene odprtosti na ogled razstava z 
naslovom Prebold na platnu. Svoje 
izvirne stvaritve predstavljajo člani 
likovne sekcije Kulturno-umetni-
škega društva Žalec. Svoje videnje 
sveta spretno prelivajo na slikarska 
platna, in to organizirano počnejo 
že od leta 2003. Ustvarjalnost in 
zavzetost članov sta razloga, da so 
likovniki v dvajsetih letih dosegli 
vrh amaterskega slikarstva. 

Pred umestitvijo razstave v prebol-
dsko knjižnico je v Medgeneracij-
skem centru Prebold potekala slikar-
ska kolonija Prebold 2023, o kateri 
smo pisali v majski številki Utripa. 

Dela, ki so nastajala na koloniji, so 
nato v naslednjih tednih dokončali 
doma. V vmesnem času so se večkrat 
srečali v prostorih KUD Žalec, kjer so 
izvajali korekture pod mentorskim 
vodstvom. 

Večer odprtja razstave v Občin-
ski knjižnici Prebold je bil uvod 
v praznovanje 25-letnice Občine 
Prebold v sklopu občinskega prazni-
ka in prvega Pragwald festa. Besede 
zahvale in čestitke je sodelujočim 
v nagovoru izrazil župan Občine 
Prebold mag. Marko Repnik, sicer 
pobudnik celotnega projekta. O 
samih delih in tehniki ustvarjanja je 
spregovoril njihov mentor mag. Uroš 
Potočnik.

Prebold na platnu              
     D. NARAGLAV

Prisotni akterji slikarskih del z županom in mentorjemMed predstavitvijo delovanja Vinka Debelaka ob izročitvi listine častni občan
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V petek, 23. junija, je v sejni sobi Občine Braslovče potekala novinarska 
konferenca ob uspešnem zaključku projekta Odvajanje in čiščenje odpadne 
vode v porečju Savinje – Občine Braslovče, Polzela in Žalec 

Operacijo sta sofinancirala Repu-
blika Slovenija in Evropski sklada 
za regionalni razvoj. V projek-
tu sodelujejo tri občine Spodnje 
Savinjske doline – Občina Braslovče 
kot nosilka projekta, ob njej pa še 
Občina Polzela in Občina Žalec. 

Novinarske konference so se 
udeležili Natja Šketa Miser, ki je 
vodja projekta in direktorica občin-
ske uprave Občine Braslovče, župan 
Občine Polzela Jože Kužnik in 
namestnik vodje urada za gospo-
darske dejavnosti na Občini Žalec 
Aleš Uranjek. Kot je povedala Natja 
Šketa Miser, znaša celotna vrednost 
projekta 1.012.652 evrov (z DDV). 
Evropska unija iz Evropskega sklada 
za regionalni razvoj namenja dobrih 
358.685 evrov, Republika Slovenija 
pa dobrih 89.671 evrov nepovratnih 
sredstev. 

V Občini Braslovče so dela poteka-
la na dveh lokacijah, v Parižljah in v 
Orli vasi, kjer je izbrani izvajalec del, 
podjetje AGM Nemec, zgradil 1650 
m kanalizacije. Vrednost teh del je 
znašala 377.160 evrov. Vsa potrebna 
dovoljenja so pridobljena, izvajajo se 
že tudi primarni priključki. 

Na Polzeli je izgradnjo 1100 m 
dolgega kanalizacijskega voda in 

enega črpališča izvedel prav tako 
na javnem razpisu izbrani izvaja-
lec, podjetje Nivig. Kot je povedal 
župan Jože Kužnik, so iz občinskega 
proračuna za ta dela namenili dobrih 
304.025 evrov. 

Občina Žalec je v tem projektu 
sodelovala kot partnerica, a je svoj 
delež pokrila z lastnimi sredstvi, tako 
pa omogočila, da je projekt lahko 
uspešno kandidiral na razpisu in bil 
naposled tudi izbran. V Občini Žalec 

so dela potekala na območju Šempe-
tra, kjer je podjetje Tegar zgradilo 
700 m kanalizacije in eno črpališče. 
Vrednost teh del je znašala 184.176 
evrov. Z realizacijo operacije so zgra-
dili manjkajoči del sekundarnega 
kanalizacijskega omrežja na območju 
aglomeracije ID 8235 (aglomeracija 
nad 2.000 populacijskih enot). Aglo-
meracija se s tem zaključuje v celoto 
in tako prispeva k ciljem varovanja in 
zaščite vodnih virov ter zmanjšanja 
vplivov na okolje. 

Zgrajeno komunalno infrastruk-
turo bo upravljalo Javno komunalno 
podjetje Žalec. Po besedah direktor-
ja podjetja mag. Janeza Primožiča 
bo JKP Žalec aktivno sodeloval in 
nudil strokovno pomoč pri izvajanju 
priklapljanja, saj mora biti do konca 
leta izpolnjena obveza o 98-odsto-
tni priključenosti uporabnikov na 
zgrajeni sistem. Skupno se bo tako 
na novo kanalizacijsko omrežje, ki 
bo v letu 2023 povezano z že obsto-
ječo komunalno infrastrukturo, ki je 
speljana do centralne čistilne naprave 
v Kasazah, priključilo večje število 
gospodinjstev oz. 245 prebivalcev. 
Direktor Razvojne agencije Savinja 
Stojan Praprotnik je povedal, da 
je ta projekt eden izmed sedmih, ki 
potekajo v Sp. Savinjski dolini, in 
je dokaz dobrega sodelovanja med 
lokalnimi skupnostmi v tej dolini.  

3.450 metrov kanalizacije, 
voda, dve črpališči

    T. TAVČAR

Pri gradnji kanalizacije v Šempetru

S tiskovne konference

Slovenijo je 20. junija pretresla 
vest, da je v Sv. Lovrencu dveletni 
deček umrl v zaprtem avtomobilu, 
parkiranem na soncu pred stano-
vanjsko hišo. Nekaj pred 13. uro 
ga je opazil mimoidoči, ki je takoj 
začel reševanje, aktivirani so bili 
preboldski in domači gasilci, iz 
Maribora je vzletel vojaški helikop-
ter. Oživljanje je bilo neuspešno. 
Kot se je izkazalo pozneje, je bil 
deček zaprt v avtomobilu okoli dve 
uri ali morda celo nekoliko dlje.

Avtomobil je bil parkiran pred hišo, 
v kateri sta živela dečkova 35-letna 
mama in njen 38-letni partner. Poli-
cija je takoj začela preiskavo, z infor-
macijami pa je bila zelo skopa. Kot je 
v kratki izjavi za javnost dva dni po 
dogodku povedal pomočnik vodje 
sektorja kriminalistične policije 
Policijske uprave Celje Aleš Slapnik, 
so nato že tisto popoldne prostost 
odvzeli mami otroka in njenemu 
partnerju zaradi suma storitve 
kaznivega dejanja povzročitve smrti 
iz malomarnosti. Na njunem naslovu 

bivanja in tudi na drugih lokacijah 
so opravili hišne preiskave. Našli in 
zasegli so prepovedane droge, zato 
bodo podali še kazensko ovadbo 
zaradi suma storitve kaznivega 
dejanja neupravičene proizvodnje in 
prometa s prepovedanimi drogami, 
nedovoljenimi snovmi in postopki v 
športu ter s predhodnimi sestavina-
mi za izdelavo prepovedanih drog. 
Prav tako bosta ovadena zaradi suma 
storitve kaznivega dejanja zanemar-
janja mladoletne osebe in surovo 
ravnanje.

Kot so še povedali kriminalisti, so 
v preteklosti obe osebi že obravna-
vali, eno zaradi več kaznivih dejanj s 
področja premoženjske kriminalitete 
ter tudi kaznivih dejanj z elementi 
nasilja, drugo pa zaradi suma storitve 
premoženjskega kaznivega dejanja. 
Po neuradnih podatkih je imela 
osumljena štiri otroke. Sorojence je 
Center za socialno delo SAŠA, ki je 
družino poznal že pred tem dogod-
kom, namestil pri sorodnikih. 

Deček umrl v 
pregretem avtomobilu

  K. R.

V torek, 20. junija, je v sejni 
sobi Občine Vransko potekala 
6. redna seja Občinskega sveta 
Občine Vransko. Najprej je preg-
ledal sklepe in potrdil zapisnike 
5. redne seje Občinskega sveta 
Občine Vransko, nato pa obravna-
val pobude in vprašanja občinskih 
svetnikov in svetnic Brigite Gosak, 
Roberta Novaka, Marjana Pečovni-
ka, Damijane Bistan Učakar, Petre 
Farkaš in Sonje Cencelj.

Sledili so sprejem  sprememb 
Načrta razvojnih programov 2023–
2026,  Tržni red tržnice v občini 
Vransko, Sklep o sofinanciranju 
izvedbe protiprašne zaščite na javnih 
cestah in cestnih priključkih v Občini 
Vransko v letu 2023,  odpis terjatev 
neplačevanja najemnin za stanovanja 

v lasti Občine Vransko, brez pripomb 
pa je svet potrdil tudi sklep,  da se v 
šolskem letu 2023–2024 odobri sofi-
nanciranje dveh dodatnih ur nemšči-
ne, deset mesecev po 172,33 evra, v 
skupnem znesku 1.723,30 evra.

V    nadaljevanju je svet potrdil 
Elaborat o oblikovanju cen storitev 
javne službe oskrbe s pitno vodo, 
odvajanja in čiščenja komunal-
ne odpadne vode Občini Vransko,  
potrdil ceno storitve oskrbe s pitno 
vodo in tudi ceno storitve odvajanja 
in čiščenja komunalne ter padavin-
ske odpadne vode. Na položnicah 
bodo te  s 1. julijem višje za od 1,47 
do 1,73 evra. Svet je bil seznanjen 
tudi z Letnim poročilom JKP, d. o. o., 
Žalec za leto 2022.

Elaborat potrjen
   T. TAVČAR

Polzelski svetniki so na 5. redni 
seji obravnavali kar 20 točk dnev-
nega reda. Med drugim so sprejeli 
več sklepov in predlogov odlokov, 
trajala pa je kar dobre štiri ure. 

Sprejeli so sklep o potrditvi Elabo-
rata o oblikovanju cen storitev javne 
službe oskrbe s pitno vodo, odvaja-
nju in čiščenju komunalne odpadne 
vode. Tako bo nova cena za objekt, ki 
je priključen na javni vodovod in pri 
katerem znaša poraba vode 12 kubič-
nih metrov, znašala 39,37 evra, kar je 
2,64 evra več; za objekt, ki je priklju-
čen na čistilno napravo, pa bo nova 
cena 51,02 evra, kar je za 2,57 evra 
več pri porabi 12 kubičnih metrov 
vode. 

Občinski svet je potrdil tudi več 
drugih sklepov: da se sofinancira 

letovanje otrok, pri čemer bi občina 
za vsakega namenila 130 evrov, polna 
cena pa je 170 evrov; dalje sklep o 
znižanju plačila vrtca; odpisu dolga 
dolžnikom neprofitnih stanovanj; 
o razrešitvi glavne in odgovorne 
urednice glasila občine Polzelan; o 
počitniški odjavi otrok ... 

Občinski svet se je seznanil tudi z 
letnim poročilom javnih zavodov, o 
ravnanju s premičnim premoženjem 
Občine Polzela, dal je soglasje k siste-
mizaciji delovnih mest in k oblikova-
nju oddelkov na Osnovni šoli Polzela, 
enota vrtec Polzela in Andraž, za 
šolsko leto 2023–2024. Svet je potrdil 
tudi nove cene turističnih spominkov 
in drugih promocijskih izdelkov. 

Nove cene vode
  T. TAVČAR

Na prostoru športnega centra v 
Latkovi vasi in na površinah podje-
tja Schiedel so namreč pripravili 
tekmovanje Gasilske zveze Prebold 
in Savinjsko–šaleške regije.

V soboto, 10. junija, sta potekala 
tekmovanje mladine GZ Prebold in 
2. pokalna tekma mladine Savinjsko-
-šaleške regije (SŠR). Na tekmovanju 
mladine GZ Prebold je pri pionir-
jih zmagala ekipa PGD Matke, na 
drugo mesto se je uvrstila ekipa PGD 
Latkova vas, tretji pa so bili pionirji 
PGD Prebold–Dolenja vas–Marija 
Reka. Pri mladincih je zmagala ekipa 
PGD Latkova vas, na drugo mesto se 
je uvrstila ekipa iz Matk, na tretje 
pa preboldska ekipa. Pri mladinkah, 
kjer sta tekmovali le dve ekipi, je prvo 
mesto osvojila ekipa PGD Kaplja vas, 
drugo mesto pa ekipa PGD Groblja 1.

V 2. pokalni tekmi SŠR, kjer je 
tekmovalo kar 75 desetin, je pri 
pionirjih 1. mesto osvojila ekipa PGD 
Šoštanj – mesto, na drugo mesto se 
je uvrstila ekipa PGD Grajska vas, 

tretja pa je bil ekipa PGD Šmartno 
ob Paki. Pri pionirkah je slavila ekipa 
PGD Gaberke, druge so bile pionirke 
iz Andraža nad Polzelo, tretje mesto 
pa je osvojila ekipa Grajske vasi. Pri 
mladincih je bila najboljša ekipa PGD 
Šoštanj – mesto, na drugo mesto se 
je uvrstila ekipa PGD Vinska Gora, 
na tretje pa ekipa mladincev iz 
Andraža nad Polzelo. Med mladin-
kami je zmagala ekipa iz Andraža, 
drugo mesto so osvojile mladinke iz 
Šmartnega ob Paki, tretje pa so bile 
mladinke iz PGD Šentilj. 

V nedeljo, 11. junija, je potekalo 
tekmovanje GZ Prebold za člane, 
članice, starejše gasilce in starej-
še gasilke. Pri članih A je zmagala 
ekipa Latkove vasi, na drugo oz. 
tretje mesto pa sta se uvrstili ekipi 
Prebolda in Matk. Pri članicah A je 
brez konkurence pokal prejela ekipa 
Prebolda. Pri članih B je zmagala 
ekipa Prebolda pred Matkami in Sv. 
Lovrencem. V kategoriji članic B, kjer 
sta tekmovali le dve ekipi, je zmagala 
ekipa Kaplje vasi pred ekipo Matk. 

Pri starejših gasilcih (veteranih) 
je zmagala ekipa PGD Latkova vas, 
drugo mesto je osvojila ekipa iz 
Matk, tretje pa ekipa Kaplje vasi. 
Pri starejših gasilkah (veterankah) je 
zmagala ekipa PGD Prebold–Dolenja 
vas–Marija Reka, na drugo mesto so 
se uvrstile veteranke iz PGD Groblje, 
tretja pa je bila ekipa veterank iz 
PGD Latkova vas. 

Tekmovalni gasilski vikend
    D. NARAGLAV

Drugi junijski vikend je bil v Občini Prebold 
v znamenju gasilskih tekmovanj. 

Ena od mladinskih ekip na tekmovanju 
Savinjsko-šaleške regije.
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Vsako leto se ob občinskem prazniku Občine Prebold v Športnem parku ŠD 
Marija Reka odvija športno srečanje treh ekip. 

Vsakoletno prireditev v Marija 
Reki, že 26. po vrsti, ki jo v sode-
lovanju s preostalimi sodelujoči-
mi organizira KD Marija Reka, so 
pripravili 17. junija. V primerjavi s 
prejšnjimi, je bila nekoliko drugač-
na.

V lepem sončnem vremenu sta v 
imenu Kulturnega društva Marija 
Reka in vseh nastopajočih občinstvo 
pozdravila voditelja Neja Lobnikar in  
Marko Reberšek. V programu se je 
občinstvu najprej predstavila gostja 
Maša Ferme, ki se je leta 2021 poja-
vila v šovu Slovenija ima talent in si 
s pomočjo obročev prislužila mesto 
v finalni oddaji,  kar ji je odprlo 
vrata v samozaposlitev in nada-
ljevanje umetniškega poslanstva 
tudi z novimi izzivi. Med njimi je 
plesni nastop z ognjem, s katerim je 
postregla tudi v tokratnem progra-
mu. Pod njenim mentorstvom so se 
kasneje predstavile še njene mlade 
varovanke, ki nastopajo z obroči, 
Julija Cilenšek, Ema Lenko, Tiara 
Otavnik in Žana Vedenik, za njimi 

pa še starejša ritmična gimnastičarka 
in hkrati up domačega kraja Tanaja 
Otavnik.

Osrednji gostje tokratne 26. prire-
ditve so bile pevke in pevec Vocal 
BK Studia, šole odrskih umetno-
sti, katere vodja je profesor Boštjan 
Korošec. Vse nastope je z glasbo spre-
mljala glasbena skupina  studia BK, v 
kateri igrajo: Aljaž Šumek na klavirju, 
Blaž Krušič na kitari, Florjan Ajdnik 
na baskitari, Tjaš Zazijal na bobnih 
in Lea Aram kot spremljevalni vokal.  
Občinstvu so se s svojimi izjemni-
mi nastopi predstavile Taja Padež-
nik, Gaja Javornik, Larisa Špur, Lea 
Aram, Tamara Šumej in pevec Jure 
Zmrzljak. 

V sklopu tradicionalne prireditve 
Pod Reško planino veselo živimo pa 
je že dopoldan potekala tradicional-
na tekmovalna kolesarska priredi-
tev S kolesom od Kranjčevega mlina  
do planinskega doma pod  Reško 
planino, ki jo vsako leto organizira  
Športno društvo Marija Reka. 

Pod Reško planino 
veselo živimo  

    D. NARAGLAV

Med nastopom z obroči mladih varovank Maše Ferme

Pevke in pevec ob zaključni pesmi Dan ljubezni

Tradicionalno se med sabo pome-
rijo ekipa ŠD Marija Reka, ekipa 
svetnikov in delavcev občinske 
uprave Občine Prebold ter eno od 
društev, ki praznuje svoj okrogli 
jubilej. Letos je na troboj bilo 
povabljeno Prostovoljno gasilsko 
društvo Matke, ki praznuje 90 let 
svojega delovanja.

Glavna disciplina na tradicional-
nem troboju je vedno nogomet, 
nadvse zanimive pa so tudi družab-
ne igre. Tokratni nogometni turnir 
je bil za razliko od prejšnjih neko-
liko drugačen, saj so na igrišču 
kot dodatni igralci oz. ovire bile 
razpostavljene slamnate bale in je 

bila potrebna večja pozornost pri 
podajah in streljanju na gol. Bale so 
si ekipe same porazdelile po igrišču, 
samo ena je lahko bila v kazen-
skem prostoru, pri menjavi strani 
pa so ostale na istih mestih. Največ 
smeha je bilo pri družabnih igrah. 
Tokrat so se pomerili v hoji po robu, 
hribovski košarki in metanju vrečk 
v sod, pritrjen na plohu, ki je bil kot 
gugalnica. Ko je v sodu bilo dovolj 
vrečk s peskom in se je sod dotaknil 
tal, je bila igra končana. V igri je pri 
vsaki ekipi sodelovalo pet metalcev, 
skupen čas pa je prinesel rezultat 
ekipe. Enako je bil merilo za uspeh 
ekipe in dodeljene točke tudi skupen 

čas pri ostalih dveh igrah, kjer pa so 
ekipe štele po sedem tekmovalcev. 
Pri hribovski košarki so žogo metali 
v velik sod, da so to lahko storili, pa 
je vsak igralec najprej moral po poli-
gonu z grabljami do mesta metanja 
prigrabiti zajeten kamen. Najprej 
so metali z najbolj oddaljene pozici-
je, če v prvo niso zadeli, pa z druge 
ali tretje pozicije, vse dokler niso 
zadeli, kamen pa prigrabili nazaj na 
štartno mesto. Še najbolj zahtevna 
igra od vseh je bila hoja po robu. Pri 
tej so morali tekmovalci drug mimo 
drugega prestopati na od tal dvignje-
nem plohu in loviti ravnotežje; ko 
je zadnji stopil na svoje mesto, se je 
takoj obrnil nazaj. Ko so bili vsi na 
tleh in preko označene črte, se je igra 
končala. 

Na podlagi vseh zbranih točk v 
nogometu in družabnih igrah so 
največ, 10 točk, osvojili domači 
tekmovalci ŠD Marija Reka, na drugo 
mesto so se uvrstili tekmovalci PGD 
Matke, ki so zaostali le za eno točko, 
tretji pa so tokrat bili svetniki, med 
njimi tudi župan Marko Repnik. Sicer 
pa so rezultati drugotnega pomena, 
saj gre pri tem predvsem za druženje. 
Tega so z glasbo tradicionalno boga-
tili tudi člani Reškega tria, kot vedno 
pa je bilo zelo dobro poskrbljeno tudi 
za kulinarične in tekoče dobrote. 

Zabavni troboj domačinov 
    D. NARAGLAV

Disciplina hoja po robu je zahtevala precej spretnosti.

Gasilska zveza Prebold je namreč 
v soboto, 24. junija, skupaj s PGD 
Latkova vas v velikem šotoru v 
Športnem centru Latkova vas prip-
ravila slovesno praznovanje tradi-
cionalnega dneva gasilcev njihove 
gasilske zveze in prevzem novega 
gasilskega avtomobila za PGD 
Latkova vas. To bi prvotno morali 
prevzeti že lani, ko so praznovali 
120-letnico svojega delovanja, a so 
spremenjene gospodarske razmere 
doma in po svetu zaradi vojne v 
Ukrajini to onemogočile. 

Vrednost novega gasilskega vozila 
GVV-2 znamke Volvo znaša 236.000 
evrov, od tega so 96.000 evrov odšteli 
za podvozje, za potrebe nadgradnje 
in dodatne opreme pa še dodatnih 
140.000 evrov, pri čemer je 130.000 
evrov zagotovila Občina Prebold, 
preostanek do skupne vrednosti 
investicije pa so zbrali ob pomoči 
vaščanov Latkove vasi, krajanov 

Občine Prebold, podjetij in delovnih 
organizacij ter preostalih donatorjev. 
Predsednik PGD Latkova vas Srečko 
Stepišnik se je zahvalil vsem, ki so 
kakorkoli pripomogli pri uresničeva-
nju zastavljenega cilja, posebej pa še 
botrom vozila, GZ Prebold ter nekda-
njemu županu Vinku Debelaku, ki 
je imel vsa leta svojega županovanja 
posluh za gasilsko delovanje in opre-
mljanje, prav tako pa tudi sedanjemu 
županu, pa ki že izkazuje podporo 
njihovemu delu.

Župan mag. Marko Repnik, ki je 
na svečanosti najprej nagovoril vse 
zbrane in gasilcem čestital za njihovo 
prostovoljnost in pomoč potreb-
nim v nesreči, je poveljniku PGD 
Latkova vas izročil ključe novega 
vozila. Blagoslov pa je opravil domači 
župnik mag. Srečko Hren. 

Gasilce in druge udeležence slove-
snosti je uvodoma nagovorila mode-
ratorka Alja Stepišnik ter po pozdra-

vu vseh udeležencev, in še posebej 
gostov, izpostavila pomen tokratne-
ga praznovanja dneva gasilca, ki mu 
novo gasilsko vozilo daje poseben 
in neprecenljiv pečat. Več o pomenu 
praznovanja in gasilstva je v svojem 
govoru povedal župan. 

Na prireditvi, ki jo je vodila Alja 
Stepišnik, je zbrane nagovoril tudi 
predstavnik GZ Slovenije Branko 
Verk. Nato sta skupaj z regijskim 
poveljnikom SŠR Borisom Lambi-
zerjem podelila gasilska odlikovanja 
GZS – I., II. in III. stopnje. Gasil-
sko plamenico I. stopnje sta prejela 
Grega Fonda iz PGD Matke, odliko-
vanja za posebne zasluge pa Franci 
Jeromelj Franci Pražnikar in Jožef 
Kupec. Poleg teh odlikovanj so pode-
lili še napredovanja v višji čin, in sicer 
je gasilski častnik I. stopnje postal 
Luka Hribernik, gasilski častniki 
II. stopnje pa Nejc Haladeja, Sašo 
Reberšak in Miha Fonda. 

Za dan gasilcev nov avtomobil
    D. NARAGLAV

Ob novem vozilu 

Zadnji junijski vikend je v Občini Prebold minil v znamenju 
praznovanja gasilcev.

Poskeniraj za več informacij o kongresu!
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Od 14. do 18. junija smo lahko 
Slovenci spremljali dirko najbolj-
ših svetovnih kolesarjev, in čeprav 
naših največjih zvezdnikov Primoža 
Rogliča in Tadeja Pogačarja tokrat 
ni bilo (Primož Roglič je prišel kot 
navijač in podeljevalec na sklepno 
etapo v Novo mesto), je bil odziv 
ljudi ponovno odličen, tudi v naši 
dolini in posebej v Žalcu, kjer je bil 
15. junija štart 2. etape, od Žalca 
do Ormoža. Kolesarji so na njej 
prevozili 163,1 km, skupno v petih 
dneh pa dobrih 833 km. Dirko so v 
neposrednem prenosu prenašali na 
programih Eurosport 1 in TVS 2.

Dirka Po Sloveniji je več kot medna-
rodni športni dogodek, je največja 
prireditev svoje vrste v Sloveniji in 
eden osrednjih pogonov slovenske-
ga kolesarstva. Prva izvedba dirke 
Po Sloveniji se je začela maja 1993 
in je imela osem etap, organizirana 
pa je bila v čast novi državi Sloveniji. 
Kot prvi skupni zmagovalec dirke se 
je v zgodovino vpisal Boris Premu-

žič. Letošnja dirka je praznovala 30. 
jubilej. Že prva etapa je vodila mimo 
Žalca skozi občini Polzela in Braslov-
če. Začetek druge etape so ponovno 
organizirali v Žalcu, trasa pa je vodila 
tudi skozi občini Prebold in Tabor. 
Pred startom so bili ekipe s kolesarji 
in člani ekip nastanjeni na parkirišču 
za Domom II. slovenskega tabora, od 
koder so se odpravili na Šlandrov trg, 
kjer so podpisali startno listo. Dobro-
došlico jim je Žalec izkazal z indivi-
dualiziranimi zastavicami v njihovih 
jezikih, ki so jih postavili pred svoja 
domovanja na kolesih. Gostoljubje je 
ponujala tudi nepregledna množica, 
ki je v en mah plapolala z zastava-
mi in jih posebej množično in bučno 
pospremila od štarta skozi žalsko 
mestno jedro.

Mladi kolesar Anže Skok je bil opti-
mistično razpoložen: »Danes je spet 
priložnost zame. Še kakšno etapo 
bom potreboval, preden pridem med 
top deset, moj glavni cilj je pomagati 
ekipi.«

Pred mikrofon smo ujeli tudi 
nadarjenega mladega slovenske-
ga kolesarja Domna Novaka, ki je 

komentiral: »Včerajšnja etapa je 
bila kar stresna. Zaenkrat še vedno 
uživam, in to je najbolj pomembno.« 

Luka Mezgec je bil drugi dan v 
skupnem seštevku na 15. mestu, s 
čimer je bil v tistem trenutku najbolj-
ši Slovenec. Pred startom v Žalcu je 
med drugim povedal: »Mislim, da bo 

današnji dan podoben včerajšnjemu. 
Še pa ugibamo, kaj bo. V zadnjem 
ovinku bo treba biti dobro postav-
ljen. Z Dylanom dobro sodelujeva, 
iz dirke v dirko sva bolj usklajena.« 
Luka Mezgec je bil na koncu ključni 
kolesar za zmago njegovega ekipnega 
kolega Dylana Groenewegna iz ekipe 
Jayco-AlUla.

Aleksander Javornik, verjetno 
najbolj znani slovenski navijač, ki 
kot Žalčan seveda ni manjkal na 
žalskem športnem dogodku leta, je 
povedal, da z veseljem podpira kole-
sarje, čeprav manjkajo glavni akterji: 
»Vedno je prisotno veliko dobrih 
Slovencev. Treba jih je podpreti, 

morda bodo tudi oni nekoč zvezdni-
ki. Posebnost tega tekmovanja zame 
je, da je v Žalcu vsako leto zelo lepo.«

Tudi letos je poudaril pomen kole-
sarskega dogodka za Savinjsko dolino 
Janko Kos, župan Občine Žalec. Med 
drugim je povedal: »To je izjemen 
športni dogodek za celo Slovenijo, ne 
le za Žalec. Vesel sem, da se je ob poti 
zbralo veliko ljudi, več kot kadarkoli 
prej. V športu in v kolesarstvu smo 
izjemni. Vsi cenimo kolesarstvo. 

Cveti prodaja koles. Mladi mulci so 
navdušeni, rojevajo se novi kolesarji. 
Ljudje me sprašujejo, ali bomo tudi 
prihodnje leto imeli ta dogodek v 
Žalcu. Seveda ga bomo imeli! Drugo 
leto bomo še obogatili našo kolesar-
sko dirko. Naj gre Slovenija v svet. 
Naj vidijo na Eurosportu, kako lepo 
deželo imamo, to je pravi raj pod 
Alpami. Tukaj so doma izjemni špor-
tniki. Ne damo se! Ko se pred nami 
dviguje najhujši klanec, gremo mi do 
konca.«

Kolesarski praznik je vsako leto 
množičnejši 

  BINA PLAZNIK    B. P., D. N., T. T.

Pričetek druge etape 29. dirke Po Sloveniji je bil tudi letos v Žalcu, 
trasa pa je vodila tudi v občinah Prebold in Tabor. 

Aleksander Javornik, verjetno najbolj znani slovenski navijač, se je dobro znašel tudi 
med kolesarji.

Drugo etapo kolesarske dirke Po Sloveniji od Žalca do Ormoža v dolžini 
163,7 km je dobil Dylan Groenewegen (Jayco-AlUla), ki je bil najhitrej-
ši v skupinskem sprintu, pri tem pa mu je izdatno pomagala njegova 
ekipa, posebej naš Luka Mezgec. Drugo mesto je zasedel Italijan Matteo 
Moschetti (Q36.5 Pro Cycling Team) ter tretje mesto Nemec Phil Bauhaus 
(Bahrain Victorious).V gosjem redu skozi Polzelo

Ekipa s Slovenci

Župan v družbi z navdušenimi učiteljicami in šolarji

Tik pred startom v Žalcu

Župan Janko Kos je letos naznanil start iz avtomobila.

Domen Novak 

Anže Skok

Luka Mezgec

Kolesarji so švignili tudi skozi Prebold.
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V Žalcu je gostovalo 20 vrhun-
skih kolesarskih ekip, okrog 140 
kolesarjev, ki tekmujejo na dirki, 
spremljalo pa jih je 350 sprem-
ljajočih članov ekip. Živobarvna 
druščina večinoma na dveh kolesih 
je tudi tokrat navdihnila navijaško 
vzdušje. O tem in o drobnih zani-
mivostih iz zakulisja smo se pogo-
varjali s pomočnikom direktorja 
in vodjem športa na ZKŠT Žalec 
Matejem Sitarjem, ki je gonilna sila 
organizacije dogodka ob štartu 2. 
etape dirke Po Sloveniji v Občini 
Žalec, ki so jo tam s kolesarjenjem 
po Spodnji Savinjski dolini tudi 
nekako simbolno zaokrožili v kole-
sarski junij. 

Očividci ocenjujejo, da je bila 2. 
etapa v Žalcu po obisku letos rekor-
dna, in to kljub temu, da največjih 
dveh slovenskih kolesarjev, Poga-
čarja in Rogliča, tokrat ni bilo. S 
čim lahko to pojasnimo?

»Verjetno je res bila rekordna. Pa 
ne samo v Žalcu. Ogromno gledalcev 
se je zbralo ob trasi tudi v Petrov-
čah in Šempetru. Upal bi si reči, da 
imamo v širši okolici Žalca ogromno 
bazo športnih in kolesarskih navdu-
šencev, ki svojega obiska takšnega 
dogodka ne pogojujejo z udeležbo 
največjih zvezd. Zagotovo je razlog 
tudi v odličnem odzivu osnovnih šol 

in vrtcev, ob cesti pa so bili gledalci 
vseh starosti.  Nekaj zagotovo prista-
vita še vzdušje in energija, ki ga 
ob tako številnih gledalcih doda še 
animacijska ekipa.«

Kako velika ekipa organizira 
ta dogodek, katera področja ste 
pokrili?

»Mesta gostitelji s samo organiza-
cijo dirke v športnem smislu nimamo 
opravka. Skupaj z glavnim organi-
zatorjem KK Adria Mobil določimo 
mesta starta, lokacije ekip in njihovo 
premikanje do starta dirke. Organi-
zatorjem pomagamo pri pridobiva-
nju dovoljenj, določimo točke, ki jih 
bo posnel helikopter in so predvaja-
ne tako na Eurosportu kot na vseh 
preostalih TV-postajah, ki prenaša-
jo dirko. Dirka ima poleg športnega 
predvsem tudi turistični poudarek, 
saj v svet pošiljamo sliko Slovenije, 
Savinjske doline, Žalca … Trudimo 
se vključiti različna področja, kot so 
turistične, kulturne in druge poseb-

nosti naših krajev, in pri tem želimo 
zanimirati za sodelovanje čim več 
deležnikov v Žalcu, če ne drugače, pa 
tako, da pridejo ob progo in navija-
jo. Sodelovali smo ZKŠT, Mladinski 
center Žalec,  športna društva … 

Kaj je torej ponesla na zaslone po 
svetu tokratna 2. etapa?

»Eurosport je seveda ključni 
TV-program in ponašamo se z 11 

milijoni ogledov Rimske nekropole, 
fontane piv in hmeljišča z lokalno 
pivovarno, zajetih v tokratni prenos. 
Oglasi se sicer vrtijo že teden dni prej. 
Seveda so tukaj še druge televizije, ki 
prenašajo dirko, ne predstavljamo 
si, kako velika je odmevnost in kam 
vse »pridejo« posnetki naših krajev, 
pa tudi vzdušja, ki lahko pritegnejo 
potencialne turiste.«

Je kako skupino tistih, ki so 
sodelovali, morda naključno, treba 
posebej izpostaviti?

»Že v začetku maja smo k sodelo-
vanju povabili skupino prostovolj-
cev, s katero smo skupaj pripravljali 
ideje in delili materiale na dogodku, 
ustvarili animacijski program, posta-
vili prizorišče pri fontani piv ... Naša 
skupina ima deset ključnih prosto-
voljcev. Posebna zahvala gre prav 
njim, saj so to kolesarski navdušenci, 
ki so z veseljem priskočili na pomoč.

Ob ZKŠT Žalec velja izpostaviti 
še Mladinski center Žalec, ki je naš 

stalni partner pri organizaciji starta 
kolesarske dirke Po Sloveniji, in 
posebej Anjo Oset, ki je bila zagotovo 
moja desna roka.«  

Ali bi posebej izpostavil kakšno 
posebnost pri letošnji pripravi 
dirke?

»Vsa mesta, ki gostimo kolesarsko 
dirko Po Sloveniji, se potegujemo za 
naziv naj gostitelj kolesarske dirke 
Po Sloveniji. S tem smo še dodatno 
motivirani, da poskušamo narediti 
kaj novega, posebnega. V preteklih 
letih smo že izvedli različne akcije, 
napis Žalec, ki ga je tvorilo 400 
otrok, srce, ki so ga sestavili otroci, 
napis Fight For Green (angl. 'boj za 
zeleno') čez celotno križišče … Letos 
smo se odločili biti posebej gosto-
ljubni do kolesarjev. Vsakemu smo 
namenili personalizirano zastavico 
z njegovim imenom in pozdravom v 
njegovem jeziku, te pa smo postavili 
ob njihove avtobuse. Dobrodošlico 
smo tako prevedli v 15 jezikov, celo 
v baskovski jezik. Odziv ekip in kole-
sarjev je bil res lep in veliko, prijetno 
presenečenje,  saj je bilo to nekaj, kar 
jih ni pričakalo še nikjer.  

Naj gostitelj bo znan septembra … 
Kako ocenjujete odziv Žalčanov, 

občanov občine in drugih? Dogodek 
je vendarle v »delovnem« času, a so 
mesta ob progi vseeno preplavljena 
s plapolajočimi slovenskimi zasta-
vami.

»Seveda! Direktor dirke Po Slove-
niji pravi, da je to tudi praznik 
slovenske zastave. Toliko, kot jih je 
ob tem dogodku visi s hiš, ne le ob 
trasi, jih ob nobenem drugem prazni-
ku ne. Zadnja leta s sloganom dirke 
sovpadajo tudi zelene zastave I Feel 
Slovenija (angl. 'Slovenijo čutim'), 
ki jih dobimo od Slovenske turistič-

ne organizacije. Skupaj smo razdelili 
2200 zastavic. Ne glede na službene 
obveznosti si ljudje za dirko vzamejo 
čas.«

Letos ste ljudi zadržali v mestu 
tudi po štartu, saj se je karava-
na po pol ure vračala skozi Žalec 
nazaj. Naredili ste »dirko za Žalec«, 
prosim, povejte malo več o tem, 
kakšen je bil odziv?

»Glede na potek trase smo imeli 
za animacijo gledalcev deset minut 

časa. Skupaj z zastavicami smo delili 
še rumene in zelene piščalke. Tekma 
je bila bolj za hec, da so gledalci navi-
jali za rumenega z rumenimi in zele-
nega z zelenimi piščalkami. Navijali 
so, kot bi bila prava dirka, ostali ob 
trasi, tako da smo namen dosegli. 
No, na koncu je zmagal gospod s 
starodobnim kolesom, ki jih je bilo ta 
dan v Žalcu 54. Morda smo pričako-
vali še malo boljši odziv, a vsaka stvar 
potrebuje čas, in drugo leto bo morda 
še bolje.«

Posebej sodelujete s šolami in 
vrtci, odziv je vsako leto boljši – 
koliko šol se je odzvalo, koliko otrok 

ste pripeljali, kaj so sicer počeli?
»Praktično so z vsaj kakšnim razre-

dom, ki si je ogledal kolesarsko dirko 
ob cesti, sodelovale vse osnovne 
šole iz Občine Žalec, sta si pa I. OŠ 
Žalec in OŠ Šempeter dirko ogledali z 
vsemi učenci. Prav tako je bila priso-
tna večina enot vrtcev, ki jim je orga-
nizacija dela to omogočala. Otroci 
so ustvarili grafike, razstavljene na 
Šlandrovem trgu in ob samem štartu. 
Skupaj smo prejeli 66 del s kolesar-
sko tematiko.«

Ali imate že kakšen uraden odziv 
od organizatorjev dirke?

»Uradnega odziva še ni, saj se je 
dirka pravkar šele zaključila. Odgo-
vorni so imeli v teh dneh ogromno 
drugih težav, za analizo in pogovor 
z gostitelji bo že še čas. Najpomemb-
nejše je, da se je dirka zaključila 
varno za udeležence – in tudi z odlič-
nim slovenskim uspehom.

Po sprotnih odzivih sodeč nam je 
v Žalcu ponovno uspelo pripravi-
ti odlično vzdušje, za kar gre v prvi 
vrsti zahvala navijačem, od najmlaj-
ših pa vse do tistih najstarejših.« 

Dirka je tudi praznik slovenske zastave
  LUCIJA GROBLER      J. VASLE

Letos je bila po ocenah vseh, ki so spremljali dirko, 
udeležba navijačev ob progi rekordna. 

Bogdan Fink: »Pozitivno, 
navdihujoče, veličastno!«
Bogdan Fink, direktor dirke Po Sloveniji je o letošnji organizaciji 
dogajanja na startu 2. etape dirke in o gostiteljici Občini Žalec 
povedal: 
»Vzdušje ob štartu 2. etape v Žalcu, ko je našo karavano pospremilo 
največje število kolesarskih navdušencev doslej, je bilo izjemno pozi-
tivno, navdihujoče, veličastno. Videlo se je, da je Občina Žalec veliko 
vložila v promocijo in izvedbo dogodka. Za nas je velika sreča, da smo 
našli odličnega sogovornika z velikim posluhom v županu Janku Kosu. 
Ob tem pa moram poudariti, da je odlična gonilna sila pri operativni 
organizaciji v Žalcu Matej Sitar, s katerim resnično dobro sodelujemo in 
smo izredno zadovoljni. Na dirki Po Sloveniji sodelujemo z mnogimi res 
dobrimi lokalnimi organizatorji, a Matej Sitar gotovo sodi med najboljše. 
Zato Žalcu in vsem akterjem še enkrat: Hvala!«
Bogdanu Finku so bile lepa gesta tudi personificirane zastavice v mater-
nih jezikih, ki so jih kot dobrodošlico kolesarjem podarili žalski organi-
zatorji: »Doslej se ne spomnim nikjer po Evropi, da bi videl tako prijazno 
obliko dobrodošlice in pozornosti za udeležene kolesarje. Poteza je super, 
inovativna in verjamem, da se je bodo kolesarji še dolgo spominjali. 
Gotovo se bodo tudi zaradi nje raje vračali v Slovenijo, v Žalec.«
O tem, kako je velik slovenski športni dogodek, dirka Po Sloveniji, v 
celoti prerasel v pravi slovenski praznik, na katerem plapola gotovo več 
zastav, kot ob pravih praznikih, pa je Bogdan Fink dejal, da ga ta naciona-
len naboj posebej veseli.

Bogdan Fink desno

Tudi Anja Oset je bila del ekipe, ki je delila drobne pozornosti z logotipom dirke.

V Žalcu je dobesedno plapolala vsa ulica.

Dobrodošlica kolesarjem s personificiranimi zastavicami v 15 jezikih je odmevala.

Matej Sitar (desno) v akciji z voditeljem Francijem Podbrežnikom (levo). 
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AQUAstay FLAT 
zbiralniki  

• Enostavnejša 
vgradnja.

• Plitvejši izkop.

• Primernejši za 
zahtevnejše/skalnate 
terene.

• Volumen: 5.000 L

NOVO
!
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Gostitelj podelitve 7. junija je 
bila družba BISOL Group, pokro-
vitelj pa Občina Prebold. To je bil 
sklepni del že enajstega medobčin-
skega razpisa Inovator leta Spodnje 
Savinjske doline za leto 2022, na 
katerem so občine Spodnje Savinj-
ske doline in Zbornica zasebnega 
gospodarstva Žalec, s strokovno 
pomočjo Razvojne agencije Savinja, 
podelile priznanja petim najbolj-
šim inovacijam lokalnega okolja za 
preteklo leto. Priznanja je nagra-

jencem podelil minister za visoko 
šolstvo, znanost in inovacije dr. 
Igor Papič.

Prvo nagrado si je letos priborila 
ekipa treh inovatorjev (Boštjan Hren, 
Matej Štern, Uroš Štruklek) iz podje-
tja Dafra iz Žalca za signalno-brez-
kontaktno stikalo. Drugo nagrado 
je prejela ekipa inovatorjev (Jožef 
Kočevar, Boštjan Mandelc, Andrej 
Jug, Vlado Karnovšek) iz podjetja 
Kočevar strojegradnja iz Ločice pri 
Polzeli, in sicer za večnamenski stroj 
za točkovno in serijsko uporovno 
varjenje s hitroizmenjevalnimi elek-
trodami. Tretjo nagrado sta prejela 
Grega in Barbara Jerin iz podjetja 

JRP iz Žalca za motor NIKO – nova 
zasnova motorja za notranje izgore-
vanje. Na četrtem in petem mestu pa 
sta z enakim številom točk pristali 
ekipa SIP Šempeter (Jure Jošt, Miha 
Lampret, Aljoša Bolčina, Sebastjan 
Bogataj) za izboljšanje pobiralnega 
sistema in Ključavničarstvo Herodež 
(Aljaž Herodež) iz Šešč pri Preboldu 
za avtomatizacijo kotne stiskalnice 
Jelšingrad Hap – 100. Jožef Kočevar 
iz družinskega podjetja Kočevar 
strojegradnja (prvonagrajenih pred-

stavnikov podjetja Dafra iz Žalca ni 
bilo na podelitvi) je ob tem povedal: 
»Kot inženir sem mnenja, da so vse 
inovacije kakovostne, enake in da je 
bolj naloga prodajnikov, trženja, da 
naredijo razliko in jih dobro prodajo, 
z njimi prodrejo v poslu. Predsta-
vljam naše malo družinsko podjetje, 
ki ga je ustanovil naš oče. Že on je 
uvedel kulturo inoviranja. Smo malo 
slovensko podjetje, ampak kljub 
temu prodajamo po celem svetu in 
se razvijamo naprej. Morda pa kdaj 
postanemo veliko podjetje. V tem 
smislu mi nagrada veliko pomeni.«

Šest sodelujočih občin Spodnje 
Savinjske doline (Braslovče, Polzela, 

Prebold, Tabor, Vransko, Žalec) 
že pred objavo razpisa nameni-
jo sredstva za njegovo izvedbo. 90 
odstotkov sredstev namenijo za 
denarne nagrade najbolje ocenjenim 
inovacijam. Razpis je že sam po sebi 
inovativen, saj inovatorji prejmejo 
tudi nagrade, po višinah primerlji-
ve povprečni slovenski managerski 
plači. Na razpisu je tako v 11 letih 
sodelovalo 205 inovatorjev s 125 
inovacijami, kar je dovolj zgovoren 
podatek o razsežnostih skupnega 
razpisa. Inovacije oceni sedemčlan-
ska komisija. 

Kvaliteto nagrajenih inovacij zago-
tavljajo s predpisano minimalno 
oceno, ki jo morajo nagrajene inova-
cije dosegati, potrdi pa jih tudi svet 
županov sodelujočih občin. Nagra-
dijo se do pet najboljših inovacij, 
ki prejmejo oceno najmanj 8,5. Na 
aktualnem razpisu za leto 2022 je 
sodelovalo 18 inovacij, od katerih 
je bilo 14 skupinskih, tako da je pri 
razvoju sodelovalo kar 38 inovator-
jev. Predsednik komisije za inovacije 
Aleš Trbežnik meni, da odločitev o 
najboljših ni bila enostavna, saj so 
bile prav vse inovacije zelo kakovo-
stne: »Razlika ocene med najbolje 
in najslabše ocenjeno inovacijo pa je 
znašala le 0,72 točke, kar je zgovo-
ren podatek o kakovosti prijavljenih 
inovacij.« Tokrat je bilo nagrajenih 
5 inovacij, od katerih si zadnji dve 
po doseženih točkah delita četrto 
mesto. Denarne nagrade, ki se finan-
cirajo iz sredstev sodelujočih občin, 
je tako prejelo pet najboljših inovacij 
na podlagi več kriterijev sedemčlan-
ske komisije. 

Priznanja je nagrajencem podelil 
minister za visoko šolstvo, znanost 
in inovacije dr. Igor Papič, ki je 
poudaril pomembnost inovacij 
pri reševanju ključnih družbenih 
izzivov, od okoljske problematike, 
varnosti, dostopa do hrane, staranja 
prebivalstva do izzivov na področju 
zdravja. »Izboljšati položaj Slovenije 
na lestvici inovativnosti držav EU je 
ena mojih prvih želja na tem položa-
ju. Pričakujem, da bomo že v nasled-
njem letu prišli tja, kamor sodimo in 
kjer smo nekoč že bili – med inova-
cijsko močne države. Za uspešen 
prenos inovacij v gospodarstvo pa 
najprej potrebujemo močan znan-
stveno-raziskovalni del v akadem-
skem okolju. Podjetje BISOL Group, 
ki nas gosti danes, je odličen primer, 
kako lahko s pogumom, preda-
nostjo in inovativnostjo podjetje iz 
slovenske regije postane igralec na 
globalnem nivoju,« je ob slovesnosti 
izpostavil minister.

»Kot podjetje, ki se ukvarja z inova-

cijami, smo od nekdaj razumeli, da so 
naše najdragocenejše sredstvo inova-
tivnosti naši zaposleni, ki z znanjem, 
ustvarjalnostjo in vizijo skrbijo, da 
lahko premikamo mejnike. Korenina 
našega uspeha je v resnici prav inova-
tivnost. Kreativnost je nalezljiva, bi 
rekel znameniti Albert Einstein, bolj 
ko jo delimo, več je imamo. To je ves 
čas naše vodilo,« je povedal dr. Uroš 
Merc, predsednik in soustanovitelj 
skupine BISOL Group, ki je s svojimi 
inovativnimi solarnimi rešitvami 
prisotna že v več kot 100 državah 
sveta, od Antarktike do Havajev. 

In še dodal: »Inovator ni le tisti, ki 
razvija inovativne izdelke in tehno-
logije, ampak smo inovatorji lahko 
mi vsi. Vsak izmed nas ima možnost 
razvijati nove pristope, poiskati nove 
rešitve, lahko bi rekli, da je inovativ-
nost zapisana v naših genih. Zelo je 
pomembno, da znamo stopiti iz cone 
udobja, da znamo spodbujati tvega-
nje in da si prizadevamo izboljšati 
stvari, ki so okoli nas.« Dobrodošlico 
je izrekel tudi župan občine gosti-
teljice Občine Prebold mag. Marko 
Repnik.

5 nagrajenih inovacij med 18 prijavljenimi 
      L. GROBLER, D. NARAGLAV

V Preboldu so podelili 
nagrade za naj 
inovatorje leta 2022 
v Spodnji Savinjski 
dolini. Na aktualnem 
razpisu za leto 2022 je 
sodelovalo 18 inovacij, 
med njimi 14 skupinskih 
in skupaj kar 38 
inovatorjev.

Med pozdravnim nagovorom dr. Uroša Merca (desno), ob njem direktor Razvojne 
agencije Savinja Stojan Praprotnik

Nagrajeni inovatorji skupaj s predstavniki občin, ministrom, direktorjem Bisola, poslancem in organizatorji

Minister med podelitvijo priznanja in nagrade drugonagrajenemu Jožefu Kočevarju, 
direktorju podjetja Kočevar strojegradnja (predstavniki prvonagrajene inovacije iz 
podjetja Dafra so bili odsotni).
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V sredo, 31. maja, je bil v Domu 
upokojencev Polzela slavnostni 
podpis pogodbe za rušitev in novo-
gradnjo prizidka k Domu upokojen-
cev Polzela s podjetjem Remont iz 
Celja, ki je bilo izbrano na javnem 
razpisu. 

Vrednost naložbe znaša 5.654.199 
evrov. Sredstva v višini 4.724.437 
evrov sta zagotovili Ministrstvo 
za delo, družino, socialne zadeve 
in enake možnosti ter Ministrstvo 
za solidarno prihodnost. Razliko v 
višini malo manj kot milijon evrov bo 
dom upokojencev pokril z lastnimi 
sredstvi. 

Z aktivnostmi so že pričeli, gradnja 
pa bo predvidoma zaključena jeseni 
leta 2024. Z realizacijo investicije bo 
dom v celoti ustrezal standardom in 
predpisanim normativom za izvaja-
nje institucionalnega varstva starej-
ših. Dom s tem ne bo povečeval svoje 
kapacitete, temveč bo na nekaj več 
kot 2000 m2 sodobne prostore zago-
tovil 56 stanovalcem v eno- in dvop-
osteljnih sobah. 

Objekt je zasnovan v skladu s pred-
pisano zakonodajo in bo poleg prit-
ličnega dela imel še dve nadstropji. 

BEAULIEU INTERNATIONAL GROUP

Iščemo novega člana naše ekipe za delo 
na delovnem mestu:

Posluževalec linije (m/ž)

Delovne naloge obsegajo:
• posluževanje in nadzor nad delovanjem linije
• v nadaljevanju vas bomo usposobili tudi za                             

opravljanje internega transporta med posameznimi fazami 
proizvodnje (upravljanje električnih vozičkov, dvigal, viličarja)

Nudimo vam:
• pogodbo za določen čas in ob obojestranskem 

zadovoljstvu pogodbo za nedoločen čas
• korektno plačilo, nadpovprečno visok regres in božičnico
• stabilno zaposlitev in delo v dobrem kolektivu
Pričakujemo:
• pričakujemo stabilne in zanesljive sodelavce, ki jim 

delo v 3-izmenskem režimu ne predstavlja težave

Delo ni fizično zahtevno, zahteva pa posameznike, 
ki se zavedajo svoje vloge v skupini in odgovornosti 
vsakega udeleženca za dober končni rezultat.

Nudimo vam varno prijazno delovno okolje, vabljeni!

Za več informacij smo vam na voljo na 031 747 171.

Skrbijo za ohladitev 
v vročih dneh  

     L. GROBLER

Podjetje Kronoterm je nedavno 
na trg lansiralo inovativno geoter-
malno toplotno črpalko Etera, ki se 
je prebila na prvo mesto v sezon-
ski učinkovitosti v Evropi in je od 
svojih konkurenčnih toplotnih 
črpalk boljša za osupljivih skoraj 
30 odstotkov. Naprava združuje 
vrhunsko tehnologijo, dolgoživost 
in izjemno učinkovitost. 

Etera je zasnovana tako, da 
postavlja nove standarde na podro-
čju geotermalnih toplotnih črpalk 
ter uporabnikom omogoča vrhunsko 
udobje, energetsko učinkovitost in 
zmanjšanje okoljskega vpliva. Zasno-
vana je za dolgo življenjsko dobo, 
njena modularna zasnova namreč 
omogoča enostavno nadgradnjo, 
vzdrževanje in zamenjavo delov, kar 
pomeni, da bo lahko zanesljivo in 
brez težav delovala tudi več desetle-
tij. Njena sezonska učinkovitost pri 
uporabi podtalnice znaša neverjet-
nih 8,48 (pogoj: nizkotemperatur-
ni režim ogrevanja v povprečnem 
klimatskem podnebju). 

»Tako visoke učinkovitosti trenu-
tno ni mogoče doseči z nobeno 
drugo podobno napravo na trgu, saj 
je v svoji kategoriji boljša za skoraj 
neverjetnih 30 odstotkov,« je povedal 
Bogdan Kronovšek.. 

Še učinkovitejša 
toplotna črpalka

     T. TAVČAR

V podjetju Juteks so za svoje 
zaposlene uredili posebne prosto-
re za počitek na prostem, v času 
vročih poletnih dni pa jim nudijo 
tudi osvežilne napitke in sladoled, 
saj se zavedajo pomena hidracije in 
osvežitve.

Spomladi so sodelavcem predali v 
uporabo dva prostora za počitek na 
prostem. »Želimo, da si zaposleni 
med kratkimi odmori lahko privo-
ščijo kavo, malico  ali klepet s sode-
lavci v bolj prijetnem okolju.  Eden 
od obeh kotičkov omogoča tudi delo 
pod milim nebom, kar bo dobrodošlo 
predvsem v pomladnih in jesenskih 
dneh, ko smo bolj željni sončnih 
žarkov.

Poletna vročina je za naše proi-
zvodne delavce zelo obremenjujoča, 
zato intenzivno delamo na projek-
tu klimatizacije proizvodnje, kar je 
glede na specifiko procesa tehno-
loško izredno zahtevno. Je pa tudi 
finančno zelo velik zalogaj, vendar so 
lastniki prepoznali naše prizadeva-
nje za dobro počutje zaposlenih in so 

dali zeleno luč, da projekt izpeljemo,« 
je povedala mag. Breda Hladnik, 

prokuristka Juteksa. Ob tem pa 
dodala: »Do takrat, ko bo klimati-
zacija omogočila idealne delovne 
pogoje, vročino lajšamo z dnevno 
dozo sladoleda in osvežilnih napit-
kov, s katerimi že nekaj let poskrbi-
mo za sodelavce. Zaposlene v proi-
zvodnji v vročih poletnih mesecih 
tudi dodatno finančno nagradimo, 
saj se zavedamo njihovega prispevka 
in dodatnega truda. Poleg posebnega 
mesečnega dodatka jim vedno name-
nimo maksimalen regres, letos je to 
2.100 evrov.«

Juteks tudi sicer vlaga v razvoj 
svoje proizvodnje. Je edini proi-
zvajalec PVC talnih oblog na svetu, 
ki za tisk uporablja tudi digitalni 
printer, ki omogoča natisniti karkoli 
si želimo. »Če želite na tleh dnevne 
sobe simbol svojega najljubšega 
nogometnega kluba, vam brez težav 
naredimo takšno talno oblogo -  ženo 
boste pa morali prepričati sami,« je 
ob tem povedal Grega Borinc, vodja 
tovarne Juteksa v Žalcu. 

Bogdan Kronovšek

Edini proizvajalec PVC talnih oblog na svetu, ki za tisk uporablja tudi 
digitalni printer za talne obloge po individualnih željah, tudi sicer skrbi za 
razvoj prijaznega okolja in tehnološki razvoj.

Možnost dela na prostem v toplejših mesecih je dobrodošla novost, ki jo omogoča 
nova pridobitev.

Prostor za počitek je tudi prijazno okolje za klepet ob kavici.
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Prizidek k domu
5,6 milijona evrov 

    T. TAVČAR

Podpisnika pogodbe sta bila v imenu Remont, d. d., Matjaž Pavčič, za Dom 
upokojencev Polzela pa mag. Eva Lenko.   
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V okviru prireditve Petrovče-
vanje 2023 je Turistično društvo 
Petrovče 2. junija pripravilo simpa-
tično druženje na perišču Dobriša 
vas. Z njim je tudi letos obujalo star 
običaj pranja na perišču, kot so to 
počeli včasih, ob tem pa poskrbelo 
za prijetno druženje krajanov.

S kulturnim programom so druže-
nje obogatili otroci iz Vrtca Petrov-
če ter osemletni harmonikar Nace 
Križan in njegova sestrična, pevka 
Ema Jernejšek, ki sta pripravila 
nekaj simpatičnih skladb.

Petra Slatinšek, nova predsedni-
ca TD Petrovče, je bila zadovoljna 
s celotnim dogodkom, obiskom in 
tudi, ker je muhasto vreme zdržalo: 
»Bilo je spontano in sproščeno, 

domačini so pokazali dobro voljo – 
tako kot vedno. Člani turističnega 
društva so napisali scenarij za zelo 
zabaven prikaz dogajanja na perišču 
pred davnimi časi. Naša članica 
Jožica Grobelnik že petnajst let ureja 
perišče in druge točke v kraju ter je 
najbolj zaslužna za to, da je perišče 
zaživelo in obstalo ter da se tukaj 
tudi dogaja. Dvakrat na dan ga obišče 
in pospravi, pri tem pa ji pomagata 
tudi Cvetka Žagar in Jožica Magajne. 
Zato smo jo letos predlagali za preje-
mnico plakete Krajevne skupnosti 
Petrovče.«

Dogajanje so zaokrožili članice in 
člani TD Petrovče, ki so obiskoval-
cem ponudili polno omizje okusnih 
domačih dobrot. 

Srečanje na perišču  
     BINA PLAZNIK

V Žalcu se v okviru Poletja v Žalcu na različnih 
lokacijah obeta še sedem glasbenih koncertov, 
ki ponujajo program od klasične do jazz glasbe.

Nace Križan na harmoniki in pevka Ema Jernejšek sta s svojim nastopom doprinesla k 
veselemu druženju.

Komika nasmejala 
Preboldčane

    BINA PLAZNIK

20. junija so v okviru Pragwald 
festa na prizorišču v Športnem 
parku v Latkovi vasi organizirali 
večer smeha. Občinstvo sta nasme-
jala Vid Valič in Željko Čakarević.

Najprej je nastopil komik, ki je 
poznan kot komentator oddaje Od 
težaka do junaka, Željko Čakarević - 
Željkić. Seveda so tudi tokrat padale 
šale na račun hujšanja. Med drugim 
je povedal: »Ena od veselih novic je, 
da sem pred kratkim shujšal za tride-
set kil. Reakcija publike je v vsaki 

predstavi ista, ene tri odstotke si jih 
misli: 'Jaz bi tudi,' sedem odstotkov 
si jih misli: 'Bravo!', 90 odstotkov 
pa si jih misli: 'Kakšen je šele moral 
biti!'« Sledil je legendarni Vid Valič, 
komik, igralec in televizijski vodi-
telj, ki že sedemnajst let ustvarja na 
slovenski medijski in stand-up sceni, 
tudi v Preboldu pa ni razočaral. Kot 
rad svetuje: »Uživajte in se smejte 
vsak dan – vsaj zjutraj, ko se pogle-
date v ogledalo!«

Željko Čakarević se rad pošali na račun razlik med spoloma in hujšanja.

Klepetave perice so na humoren način prikazale vsakdanji način življenja ob koritu.

V nedeljo, 11. junija, so v počas-
titev praznika Krajevne skupnosti 
Šempeter pripravili tradicionalen 
pohod Od Petra do Pekla. S pohodi 
so začeli pred leti na pobudo Turi-
stičnega društva Šempeter, ki je 
tudi koordinator te vsakoletne 
prireditve, pri kateri sodelujejo vsa 

društva v kraju. Tokratni pohod je 
bil osmi, lahko pa bi bil že jubilejni 
deseti, če ne bi bilo epidemije. 

Tako kot vsako leto je pohodnike 
na Petrovem trgu, kjer je postavljen 
tudi kip sv. Petra, nagovoril vodja 
letošnjega pohoda Silvo Črepin-
šek, predsednik PD Šempeter, ki 

je podal potrebne informacije o 
pohodu. Pohodniki so se s Petrovega 
trga podali mimo pokopališča med 
hmeljišči do Spodnjih in Zgornjih 
Grušovelj, nato pa skozi Martjake do 
Jame Pekel. Približno na polovici poti 
pri Sebi baru v Zgornjih Grušovljah 
je bil daljši postanek z okrepčilom, 
za katerega je poskrbelo Društvo 
podeželskih žena Občine Žalec. 
Krajevna organizacija Rdečega križa 
je udeležencem omogočila merjenje 
krvnega tlaka in sladkorja v krvi, 
pevci pevskega zbora Savinjski zbor 
pa so poskrbeli za prijeten počitek 
ob pesmi. Pri Jami Pekel je turistič-
no društvo poskrbelo za pijačo in 
vodenje po jami. PGD Šempeter je 
pripravilo jedi z žara, predstavili so 
se čebelarji in taborniki, Osnovna 
šola Šempeter pa je poskrbela za 
otroške športne igre, tako da je bilo 
nedeljsko druženje res prijetno. 

Osmič od Petra do Pekla   
     D. NARAGLAV

Udeleženci preko prehoda nad avtocesto med Spodnjimi in Zgornjimi Grušovljami

Začelo se je Poletje v Žalcu 
    BINA PLAZNIK

Potem ko je bila s koncertom v 
Ekomuzeju hmeljarstva in pivo-
varstva prva na programu Poletne 
muzejske noči Ani Frece in njen 
Hotel za srečo, so v nedeljo, 25. 
junija, v Dvorcu Novo Celje orga-
nizirali drugi koncert iz ciklusa 
Poletje v Žalcu 2023 z naslovom 
Baročna glasbena fantazija.

Z deli Antonija Vivaldija in njego-
vih sodobnikov so nastopili Inga 
Ulokina na violini, Anita Prelovšek 
na flavti, Tilen Udovič na baritonu 
in violi, Aleksander Kuzmanovski 
na violončelu ter Olga Ulokina na 
čembalu in klavirju. Vrhunski glas-
beniki so obiskovalke in obiskovalce 
popeljali v baročne čase, med drugim 
so se predstavili s Štirimi letnimi 
časi Antonia L. Vivaldija, na flavti 
in čembalu je zazvenela Sonata št. 6 
v g-molu Nicolasa Chédevilla, zado-
nela je Bachova Ariosa za violončelo 
in klavir ter Štirje letni časi v Buenos 
Airesu Astorja Piazzolle.

Vabljeni k poslušanju pestrega 
izbora preostalih poletnih koncer-
tov v organizaciji ZKŠT Žalec pod 
imenom Poletje v Žalcu – že ta 
četrtek, 29. junija, na Šlandrovem 
trgu napoči poskočni koncert skupine 
Golden Dixie Boys, v petek, 30. junija, 
bo v Domu II. slovenskega tabora 
nastopila vokalna skupina Ad Hoc, v 
soboto, 1. julija, vabljeni na Šlandrov 
trg na Koncert dalmatinskih pesmi 
v izvedbi MoPZ Gotovelj, 7. julija se 
boste lahko, prav tako na Šlandrovem 
trgu, zavrteli ob zvokih zimzelenih 
popevk skupine Blue Velvet, 11. julija 
pa bodo v avli Doma II. Slovenskega 
tabora obeležili Savinov dan s koncer-
tom vokalnega kvarteta Ingenium. 
14. julija sledi koncert mlade zasedbe 
Oušntrajb, 21. julij bo rezerviran za 
ljubitelje jazza in popevk koncert 
skupine Chaves, oboje na Šlandro-
vem trgu, ter končno, v nedeljo, 30. 
julija, napoči še Grafenauer flamenco 
project v Dvorcu Novo Celje.

Poletje v Žalcu Baročna glasba 

SOBOTA, 30. 9. 2023

77
SOBOTA, 30. 9. 2023

TANJA ZAGAR
SKUPINA POLKAHOLIKI

partnerji: ZDRUŽENJE HMELJARJEV SLOVENIJE, OBČINA ŽALEC,  PETRE ŠOTORI - HALE D.O.O., ZKŠT ŽALEC, PIVOVARNA LAŠKO UNION D.O.O. 
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V prostorih Mladinskega centra 
Žalec je bila v četrtek, 1. junija, 
organizirana volilna konvencija 
Občinske organizacije SD Žalec. 
Na njej so izvolili novo vodstvo in 
si zadali naloge za delo v prihodnje.

Novo predsedstvo Občinske 
organizacije SD Žalec, ki ga je dva 
mandata vodil Viktor Mitov, bo v 
prihodnje delovalo pod vodstvom 
Alexa Virtha iz Žalca, ki so OO SD 
Žalec delovala pod vodstvom Alexa 
Wirtha iz Žalca, ki so ga soglasno 

potrdili vsi prisotni člani SD Žalec, 
ki so bili na konvenciji. Novi pred-
sednik Alex Wirth je mag. fizike in 
tehnike ter je trenutno zaposlen na 
Zavodu RS za šolstvo. Pred tem je 
poučeval tudi na I. osnovni šoli Žalec.

Poleg članov, med katerimi sta tudi 
žalski župan Janko Kos in podžupan 
Roman Virant, ki je OO SD Žalec 
vodil pred Viktorjem Mitovom, se je 
konvencije udeležila tudi Mija Javor-
nik, ki je podpredsednica SD. 

Nov predsednik SD 
     D. NARAGLAV

(od leve) Podžupan Roman Virant, novi predsednik Alex Wirth, podpredsednica SD 
Mija Javornik, župan Janko Kos in dosedanji predsednik OO SD Žalec Viktor Mitov

Lokalni odbor Gibanja Svoboda 
Žalec je 29. maja v dvorani MC Žalec 
pripravil okroglo mizo Varnost 
otrok v Občini Žalec – ničelna 
toleranca do nasilja in sovražnega 
govora. Na okrogli mizi sta med 
drugimi sodelovala tudi ministrica 
za digitalno preobrazbo dr. Emilija 
Stojmenova Duh in minister za 
vzgojo in izobraževanje dr. Darjo 
Felda.

»V Lokalnem odboru Gibanja 
Svoboda Žalec smo ljudem obljubili 
aktivno politiko na vseh področjih. 
Današnji dogodek je eden tovrstnih, 
s katerim želimo mladim dokazati, 
da v tem času ni prostora za nasilje 
in sovražni govor,« je poudarila 
Katarina Vasle, predsednica 
Lokalnega odbora Gibanja Svoboda 
Žalec.

Dr. Emilija Stojmenova Duh je 
povedala, da mladi uporabljajo druga 
družabna omrežja kot odrasli, saj 
se tudi sedanji odrasli v času otro-
štva nismo želeli družiti v okoljih, 
v katerih so se družili starejši. To 
poraja vprašanje, ali so starši sposob-
ni prepoznati nasilje med mladimi v 
digitalnih okoljih in ali mladi starej-
šim dovolj zaupajo, da o tem sprego-
vorijo.

Številke so alarmantne, saj kažejo, 
da je bila že vsaka četrta deklica med 
štirinajstim in petnajstim letom 
žrtev nadlegovanja. Digitalno okolje 
omogoča anonimizacijo, zato težje 
razvijemo empatijo do drugih. Na 
ministrstvu so zato že lani zagnali 
kampanjo »Ugrizni se v sovražni 
jezik«, pri kateri s pomočjo znanih 
slovenskih športnikov prikazujejo, 
kako lahko ljudi prizadene sovražni 
govor v digitalnem okolju. »Nasilje 
na spletu pa ni samo nadlegova-
nje, ampak tudi deljenje morebitnih 
neželenih fotografij ali videoposnet-
kov,« je poudarila ministrica.

Povedala je še, da ministrstvo načr-
tuje dodatne kampanje, v katerih 
bodo svoje izkušnje s sovražnim 
govorom in nasiljem predstavili tudi 
osnovnošolci, starši in učitelji. Pova-
bila je šole, naj se vključijo v razpis, 
ki bo mladim do 29. leta staros-
ti omogočal pridobitev digitalnih 
kompetenc.

Minister za vzgojo in izobraževanje 
dr. Darjo Felda pa je dejal: »Nasilje 
se ne pojavlja prvič. Srečevali smo ga 
tudi prej, vendar se je nekaj bistve-
nih elementov spremenilo. Na mini-
strstvu v zadnjih letih ne zaznavamo 
bistvenega porasta nasilja, razlika 
je v tem, da je v preteklosti nape-

tost med posamezniki po zaključku 
pouka popustila, zdaj pa se lahko v 
digitalnem okolju nadaljuje pozno v 
noč.«

Dodal je še, da so slovenske šole 
dobre, dalje pa pohvalil tudi prizade-
vanja učiteljev in ravnateljev. Pri tem 
je izpostavil, da morajo biti starši, ki 
šolam zaupajo vzgojo svojih otrok, 
do teh institucij zaupljivi. Če starši 
učitelja omalovažujejo, se to prenaša 
tudi na mlade, hkrati pa to postaja 
tudi eden izmed pomembnih dejav-
nikov, zaradi katerega se vse manj 
ljudi odloča za zahtevni poklic učite-
lja.

Ravnateljica OŠ Petrovče Irena 
Kolar je dodala: »Vsak dan znova 

moramo biti vzor mladim. Agresi-
ja, tekmovalnost, strahovi in stiske 
so del naših življenj. To so čustva, s 
katerimi se borimo za prostor pod 
soncem, a najpomembnejše je, kako 
posameznik ta čustva obvladuje. 
Pomembna naloga šole je, da jih tega 
naučimo.«

Ravnateljica OŠ Griže Marija 
Pavčnik je menila: »Predvsem v 
trenutkih lastne čustvene nestabil-
nosti potrebujejo tudi starši podporo 
pri vzgoji otrok.« 

Predstavnik Policijske postaje 
Žalec Anton Venek je poudaril, da 
je policija sicer v prvi vrsti represiv-
ni organ, a veliko pozornosti name-
njajo tudi preventivi. Ugotavlja, da 
otrokom veliko pomeni, ko se z njimi 
pogovarjajo. Strinjal se je s sogovor-
niki, da morajo sodelovati vse insti-
tucije, da premagamo nasilje in da bo 
obveljala ničelna toleranca.

Župan Občine Žalec Janko Kos je 

temu dodal: »Z najmlajšimi moramo 
že v vrtcih začeti govoriti o vredno-
tah in se zavedati, da smo starejši 
vzor. Če si v parlamentu izmišljajo 
umetelne načine, kako drug drugemu 
reči tepec, potem te vzorce prenašajo 
tudi na mlade. Ne smemo govoriti o 
preprečevanju, saj to ni prava dikcija. 
Poudarjati moramo argumente za 
varno uporabo digitalnih okolij.«

Poslanec Gibanja Svoboda iz 
Spodnje Savinjske doline v Držav-
nem zboru Aleš Rezar je poudaril: 
»Za svoje otroke smo odgovorni 
predvsem starši, in včasih pretirava-
mo z željo, da bi jim ustvarili čim bolj 
varno okolje. To lahko povzroči, da se 
ne naučijo prevzemati odgovornosti 
za lastna dejanja.«

Predstavnica Centra za socialno 
delo Katja Kolar je povedala, da 
zagovarjajo interdisciplinarni pristop 
v sodelovanju s šolami in policijo, 
in dodala: »Na trenutke opažamo 
vzgojno nemoč staršev, pa tudi težjo 
dostopnost strokovne pomoči, kot je 
klinična psihologija. Čeprav občina 
sofinancira programe pomoči druži-
nam in otrokom v stiski, se prepo-
gosto dogaja, da so nedostopni prav 
tistim, ki bi jo najbolj potrebovali.«

Direktor Mladinskega centra 
Žalec Tomaž Kozovinc je prepri-
čan, da postajamo kot družba vse 
bolj individualni in tekmovalni, kar 
med mladimi povzroča pomanjkanje 
empatije. Mladinski center Žalec, ki 
ga vodi, je sicer nov, a mladim ponuja 
številne dejavnosti.

Svetnik Gibanja Svoboda v žalskem 
občinskem svetu Matjaž Omladič 
je menil, da se otroci ob pomanj-

kanju druženja začno »družiti« z 
digitalnimi napravami. Zdi pa se 
mu pomembno, da izobrazimo tako 
otroke kot učitelje, da bodo znali 
ločiti digitalno »zrnje od plev«.

Dolgoletni predsednik Združenja 
ravnateljev, zdaj svetnik Gibanja 
Svoboda v OS Občine Prebold Oton 
Račečič, je menil, da je časa za druže-
nje otrok sicer dovolj, da pa so se časi 
spremenili. V preteklosti so bili učite-
lji samozavestnejši. Z lastnim prime-
rom je ilustriral, da so lahko digitalne 
naprave zelo koristne pri podaljša-
nem bivanju v šoli, če se postavijo za 
njihovo uporabo jasna pravila.

Vsebinsko razpravo je zaključi-
la podžupanja Občine Žalec Tanja 
Basle z besedami: »Acta non verba. 
Sem pristaš zdrave kmečke pameti. 
Družina je celica, ki daje otrokom 
zgled, družba pa mora postavljati 
norme. Tudi otroci potrebujejo jasna 
pravila varne uporabe digitalnih 
okolij.«

O nasilju med mladimi  
  L. G.    ARHIV GS

Na okrogli mizi v Žalcu so spregovorili o pojavnosti nasilja med otroki, 
ki se v zadnjem času širijo predvsem na digitalnih omrežjih. 

Dr. Emilija Stojmenova Duh je povedala, da mladi uporabljajo druga družabna 
omrežja kot odrasli.

Katarina Vasle ter ministra dr. Darjo Felda in dr. Emilija Stojmenova Duh

Na skupščini Zveze društev 
upokojencev Slovenije, ki je bila 
19. junija, so člani izvolili novo 
vodstvo. Za predsednico je bila 
izmed štirih kandidatov izvoljena 
Zdenka Jan iz Šempetra. Nasledila 
je Janeza Sušnika, ki ni ponovno 
kandidiral. 

Zdenka Jan je upokojena krimina-
listična inšpektorica. Dva mandata 
je bila članica žalskega občinskega 
sveta, prav tako dva mandata tudi 
predsednica Krajevne skupnosti 
Šempeter. V času izvolitve za pred-
sednico zveze je bila predsednica 
Pokrajinske zveze društev upokojen-
cev Celje.

Ob izvolitvi je med drugim pove-
dala: »Upokojenci nismo preteklost, 
skupaj z mladimi tvorimo sedanjost, 
ki je lahko lepa ob obojestranskem 
spoštovanju. Ne bomo dovolili, da 
bi nas potiskali na rob družbenega 
dogajanja, saj smo vendarle soustvar- jali pogoje za današnje življenje.«

Zdenka Jan  predsednica 
slovenskih upokojencev 

   K. R.   ARHIV UTRIP

Na osrednji proslavi ob dnevu 
državnosti v Občini Polzela je mini-
ster za obrambo Marjan Šarec kot 
slavnostni govornik spomnil na 
dogodke pred 32 leti, ko so prihru-
meli tanki in je bilo jasno, da je 
naš narod predolgo čakal na lastno 
državo, se preveč boril, da bi takrat 
popustil. Med drugim je dejal: 
»Država je naš dom, imejmo jo radi, 
bodimo ponosni nanjo, saj je edin-
stvena.« Župan Občine Polzela Jože 
Kužnik je o takratnih dogodkih 
izpostavil enotnost slovenskega 
naroda, ki je sedaj vse bolj primanj-
kuje.

Na proslavi so bila podeljena 
priznanja in darila najuspešnej-
šim devetošolkam in devetošolcem 
Osnovne šole Polzela. Kar 22 jih je 
osnovnošolsko izobraževanje zaklju-
čilo z odliko, kar je izjemen dosežek 
za sorazmerno majhno občino. 

Kulturni program proslave so 
sooblikovali pevka Nuška Drašček, 
mlad pevski talent in devetošol-
ka Osnovne šole Polzela Gea Palir, 
plesalke OŠ Polzela ter praporščaki 
pod vodstvom poveljujočega prapor-
ščakom, višjega vodnika Borka Sočiča 
iz 20. pehotnega polka vojašnice 
Franca Rozmana Staneta Celje.

»Država je naš dom, 
imejmo jo radi!«

   T. T.

Zdenka Jan
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V Društvu za razvoj civilnih 
iniciativ Most Žalec, ki vključuje 
šest skupin, so ponovno praznova-
li. Minuli mesec je namreč deseto 
obletnico obstoja praznovala 
skupina iz Griž Zlata jesen, ki je 
nastala 14. maja 2013. Ustanovi-
la jo je Majda Leskošek na pobudo 
tedanje direktorice žalskega Centra 
za socialno delo Irene Pražnikar.

V desetih letih se je zgodilo kar 
nekaj sprememb, a skupina še vedno 
šteje deset članic, ki se vsak torek 
dobivajo in uživajo. Kot pravijo, za 
njih smisel življenja ni biti samo 
srečen, ampak tudi koristen, odgo-
voren in sočuten. Predvsem pa je 
smisel življenja biti nekomu pomem-
ben: biti drugemu v oporo, zavzema-
ti se za nekaj in poskrbeti, da je svet 
zaradi tvojega življenja boljši. 

Ob praznovanju 10. obletnice so vse 
skupine Društva Most Žalec povabile 
v OŠ Griže, kjer se tudi sicer srečujejo. 
Zbralo se je petinpetdeset modrih in 

zrelih članic. Dekleta Zlate jeseni so 
prisotnim ponudile lepe misli o sebi. 
Potem so podale še besede o tem, kaj 
je ljubezen, saj je ljubezen največ-
ja vrednota življenja. Ker v svojem 
druženju res uživajo, so si napisale 
himno in jo na koncu tudi zapele. 

Članice so res polne energije, 
veselja in humorja, vsekakor pa si 
želijo, da bi še dolgo skupaj uživale 
torkove popoldneve ter sebi in 
drugim lepšale življenje.

V dvorani Doma II. slovenske-
ga tabora v Žalcu je bilo 2. junija 
posebno vzdušje, prežeto z zaveda-
njem o pomenu srca za naše zdravje 
in življenje. V dvorani so bili veči-
noma ljudje, ki bi o tem lahko govo-
rili iz lastnih izkušenj. Ob svojem 
jubileju so izdali tudi brošuro, v 
kateri so poleg predsednika kluba, 
predsednika zveze, strokovnega 
vodje kluba in prve predsednice 
savinjskega koronarnega kluba 
pisali tudi spodnjesavinjski župani 
in županja. 

»Srce daje našemu dnevu takt. Kar 
115.200-krat na dan nam da vedeti, 
da je z nami. Brez omahovanja, z 
vsem svojim bitjem nam riše srčno 
pot. Seveda, če je zdravo. Lahko pa 
utripa težje, z omahovanjem, potre-
buje vzpodbudo ... V takem primeru 
nas skrb in nelagodje nagovarja-
ta k spremembam okvira našega 
življenja. Takrat je krasno, če nas 
kdo pomiri, nam nameni besedo ali 
dve svojih izkušenj, razsvetli naše 
vedenje, da korajžo. In to je žlahtno 
poslanstvo druženj v koronarnem 
klubu. Članice in člani kluba so 
skupina, ki jo povezujejo bolezni srca 
in ožilja ali tveganja za njihov nasta-
nek. Vsled skrbi za zdravje so pove-
zani v klub kot podporno skupino za 

učenje in vztrajanje pri vseživljenjski 
rehabilitaciji. In to je njihova srčna 
pot,« je na slovesnosti po pozdravu 
med drugim dejal moderator priredi-
tve Franci Podbrežnik. 

Predsednik Koronarnega kluba 
Savinjska dolina Slavko Ivezič pa 
je uvodoma povedal: »Z veseljem in 
ponosom obeležujemo 20. obletni-
co delovanja našega kluba. Je in ni 
veliko. Pa vendarle je lepa doba, pred-
vsem za tiste, ki so leta 2003 skupaj 
z Milico Podobnik, prvo predsednico, 
orali ledino delovanja našega kluba. 

Miha Randl je leta 2005 postavil 
še trdnejše temelje in nadaljeval s 

širjenjem članstva v Spodnji Savinj-
ski dolini. Začeto pot so z aktivnim 
delom nadaljevali naslednji upravni 
in nadzorni odbori ter zavzeti vodje 
skupin. Dobro sodelovanje je poteka-
lo s strokovnimi vodji in sodelavci ter 
Zvezo koronarnih društev in klubov 
Slovenije. Glede na prehojeno pot 
lahko rečem, da smo skupaj delali 
in še delamo uspešno, v dobrobit 
koronarnih bolnikov in lokalnega 
okolja,« ter nato še dodal, da se je 
organizirana vadba pod vodstvom 
usposobljenega medicinskega osebja 
in športnih vaditeljev pričela najprej 
v Žalcu, kasneje pa še v Šempetru. 
Strokovno vodeno redno vadbo v 
sproščenem vzdušju so doslej vodili 
štirinajst vaditeljic in trije vaditelji. 

»S tem svojim delom so z zdravju 
prijazno vadbo in tkanjem medse-
bojnih vezi v skupini prispevali k 
ohranjanju in krepitvi zdravja ter 
sprejemanju dobrih navad, za kar jim 
gre vsa zahvala,« je še poudaril pred-
sednik Ivezič in nato nanizal vrsto 
aktivnosti, ki so jih in jih še prak-
ticirajo v delu kluba. Med drugim 
je povedal tudi, da so med prvimi 
v Sloveniji organizirali in uredili 
srčno pot, ki poteka ob Vrbenskem 
jezeru. V drugem delu svojega nago-
vora je spomnil še na leto 2010, ko 

so praznovali desetletnico svojega 
delovanja in hkrati gostili vseslo-
vensko srečanje Koronarnih klubov 
Slovenije ter bili prisotni pri podeli-
tvi prestižne evropske hortikultur-
ne nagrade Entente Florale Europe, 
ki jo je prejelo mesto Žalec. Svoj 
nagovor je končal z besedami, ki jih 
je v enem od svojih nagovorov izrekel 
njihov pokojni predsednik Miha 
Randl: »Bodimo pogumni, radove-
dni, dejavni, spremenimo nezdrav 
življenjski slog ter zaupajmo vase, 
kajti sposobni smo več, kot si zami-
šljamo.«

K pomenu te obletnice je v nadalje-
vanju svoje pridal predsednik Koro-
narnih društev in klubov Slovenije 
prim. Peter Poles, dr. med. »Spomla-
di 2003 je iz vrženega semena, v želji 
po kar najboljši skrbi za srca bolni-

kov s koronarno srčno boleznijo v 
deželi zelenega zlata, ideja prerasla 
v resničnost. Ob Milici Podobnik, 
glavni medicinski sestri kardiolo-
škega oddelka SB Celje, se je zbralo 
dovolj vizionarjev, vztrajnežev in 
humanistov, ki so ustanovili koro-
narni klub in tako srčnim bolnikom 
SSD omogočili izvajanje vseživljenj-
ske rehabilitacije. Po 20 letih delova-
nja je iz majhne skupine zrasel velik 
in prepoznaven KK Savinjske doline 
Žalec. Za to ste poleg vodstva zaslu-
žni vsi člani, saj je vsakdo prispeval 
k oblikovanju vašega kluba. Preho-
dili ste veliko kilometrov, opravili 
nešteto vaj, ob številnih predava-
njih in delavnicah pridobili znanja o 
obvladovanju dejavnikov tveganja, 
načelih zdravega življenja in zdra-
vljenju koronarne bolezni, okrepili in 
ohranili veliko src, predvsem pa vsem 
članom izboljšali kakovost življe-
nja. Vadba, izobraževanje, druženje 
in sproščanje so v celovitem zdra-
vljenju in vseživljenjski sekundarni 
preventivi koronarne srčne bolezni 
nerazdružljiva in uspešna družina.«

Veliko lepih besed je klubu in dobi-
tnikom priznanj kasneje namenil 
tudi žalski župan Janko Kos, prav 
tako pa tudi predsednik Koronarne-
ga društva Radenci dr. Ciril Triler, 
ki je podal tudi predlog za pobra-
tenje KK SD z njihovim koronar-
nim društvom, kar je bilo sprejeto z 
velikim odobravanjem. Slavko Ivezič 

in Veronika Kajič Zorko sta pode-
lila priznanja za zvestobo klubu, 
za dolgoletno in uspešno vodenje 
skupin, strokovno delo in donator-
stvo. Posthumno je bila podeljena 
tudi listina častni član dolgoletnemu 
predsedniku Mihu Randlu. Priredi-
tev sta obogatila Franci Podbrežnik 
na klavirju in njegova hči Naja, ki je 
zapela ob njegovi spremljavi. 

Slovesno praznovanje je pred 
zaključkom z glasbo še enkrat pope-
stril Harmonikarski orkester Glas-
bene šole Risto Savin, nato pa so se 
družili v avli doma z moderatorjevo 
spodbudo: »Tako, aplavze v dvorani 
bo zamenjal smeh v avli. In smeh je 
prijatelj našega srca. Smeh požene 
endorfine, ti nagovorijo boljšo prekr-
vavitev in srce veselo tiktaka. Naj 
bodo veselje, smeh in dobra volja 
nocojšnjega dne korajža za nove 
izzive Koronarnega kluba Savinjska 
dolina.«

Dvajset srčnih let koronarnega kluba
     D. NARAGLAV

Na sliki so poleg predsednice Mosta Špele Jovan (prva z leve) članice Zlate jeseni.

Med nagovorom predsednika 
Koronarnega kluba Savinjska dolina

Koronarni klub Savinjska dolina, ki je eden izmed 17 podobnih društev v Zvezi koronarnih društev 
in klubov Slovenije, je v Žalcu praznoval svojih 20 let. 

Deset let Zlate jeseni 
     D. NARAGLAV

Srečanje s prostovoljci MDI
     D. NARAGLAV

V Hiši Sadeži družbe je minuli 
mesec novo vodstvo MDI Žalec 
pripravilo predavanje in družabno 
srečanje s prostovoljci, poverjeniki 
Medobčinskega društva invalidov 
Žalec.

Predavanje je imela Fanika Burjan 
iz Zabukovice, ki že vrsto let živi 
z zelišči. Pozna več kot 200 vrst, 
hkrati pa z veseljem predaja znanje 
o njih vsem generacijam v lokalni 
skupnosti in tudi širše. Vsekakor je 
Fanika Burjan, ki bo letos prazno-
vala okrogel, osemdeseti jubilej, 
živa legenda, ki zna še tako skeptič-

nim slušateljem zelišča za zdravje 
predstaviti na prijeten in verodosto-
jen način. Tako je bilo tudi tokrat, ko 
so ob Fanikinih zeliščih in znanju o 
njih za dodatno popestritev in doži-
vljanje druženja poskrbele članice 
Društva podeželskih žena Občine 
Žalec. Prostovoljke in prostovoljci 
so bili deležni kulinaričnega razva-
janja z lokalnimi dobrotami. Preden 
so se razšli, pa so se dogovorili, da 
se jeseni ponovno snidejo. Izvedli so 
tudi anketo, ki je pokazala stoodsto-
tno zadovoljstvo tako z izbrano temo 
predavanja kot z izvajalko.

Fanika Burjan med svojim predavanjem o zeliščih

Dobitniki priznanj za 20 let zvestobe klubu
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Letno gledališče Limberk v Grižah 
je prvo junijsko soboto ponovno 
gostilo golažijado. Organiziralo 
jo je Turistično društvo Griže pod 
vodstvom Božidarja Trnovška. Bila 
je že 19. po vrsti. 

V prijetnem okolju visokih dreves 
letnega gledališča se je tokrat v 
kuhanju golaža med sabo pomeri-
lo 15 ekip, ki so se potegovale za 
pokal KS Griže, veliko prehodno 
kuhalnico z napisi vseh dosedanjih 
zmagovalcev in naslov kralj golaža 
za leto 2023. Koordinator golažijade 
je bil tudi tokrat Danilo Basle, vodja 
ocenjevalne komisije pa Dani Pader, 
ki je skupaj z ostalima članoma 
Jožetom Glinškom in Benom Pepel-
nikom okušal in ocenjeval posame-
zne golaže, ki so bili na ocenjevanje 
prineseni pod šifro, tako da je bila 
verodostojnost ocenjevanja zagoto-
vljena. Komisija je že med kuhanjem 
opazovala njihovo delo, na koncu 
pa tudi poskusila in ocenila vseh 15 
golažev. Kot so ob razglasitvi rezulta-
tov povedali sodniki, so bile vse ekipe 
zelo prizadevne in uspešne, saj so vse 
pripravile in skuhale okusen golaž. 
Za zmago so odločale nianse, tako 
da je komisija imela kar težko delo. 
»Vsi nekako poslušajo naše nasvete 
iz preteklih let, upoštevajo, kar mi 

ocenjujemo, se pravi barvo, okus, 
pikantnost … in tako lahko rečem, 
da so golaži res dobri in je zato 
ocenjevanje kar zahtevno. Očitno 
pa smo dobro opravili svoje delo, saj 
se je pokazalo, da obe najboljši ekipi 
prihajata iz istega kraja in celo iste 
družine, in očitno zato uporabljajo 
iste sestavine in način kuhanja, kar 
jim je prineslo podobno število točk 
ter prvo in drugo mesto,« je poudaril 
Dani Pader. 

Med kuhanjem je bilo med ekipami 
čutiti pravo kuharsko zagnanost in 
željo po čim boljšem golažu. Ekipe 
so dobile vsaka 3 kg govejega mesa 
in 3 kg čebule, ostale dodatke pa so 
kuharji prinesli s sabo. Vsaka ekipa se 
je trudila tudi čim lepše urediti svoj 
kuhalni kotiček in omizje. Po dobrih 
treh urah je bil golaž pripravljen za 
ocenjevanje. Največ točk je ocenje-
valna komisija dodelila golažu, ki ga 
je skuhala ekipa Moto kluba Vrbje, 
ki je zmago slavila že lansko leto. V 
ekipi so bili vodja Zlatko Metličar 
ter Alen Štampar in Sebastjan Šertl. 
Kot zmagovalci so poleg pokala 
ponovno prejeli tudi prehodno veliko 
kuhalnico in naziv kralj golaža. »Zelo 
sem vesel, da nam je uspelo ponovno 
zmagati in da bosta velika kuhalnica 
in naziv kralji golaža še naprej pri nas 
v Vrbju. Lani smo se prvič udeležili te 
golažijade v Grižah in zmagali, letos 
smo uspeh ponovili, mogoče pa bo 
tako tudi naslednje leto,« z nasme-
hom reče Zlatko. Na vprašanje, kaj 
je tisto, kar jim prinaša zmago, pa 
pravi: »Že kot otrok, najstnik sem 
si vedno želel kuhati in se posku-
šal tudi v kuhanju golaža in drugih 
podobnih jedi. Malo sem se naučil od 
mame in potem sem sam z veseljem 
kuhal tri, pet ali več litrov golaža. 

Ob tem sem se vedno kaj novega 
naučil, zlasti glede začimb in okusov, 
in tako sem bil skupaj s pomagače-
ma deležen že marsikakšne zmage 
na raznih golažijadah. Očitno je to 
znanje, ki ga imam, tudi tu v Limber-
ku prineslo zmago naši ekipi. Komi-
sija pa je pri ocenjevanju prepoznala 
podobnost okusa tudi pri naši drugi 
ekipi Carice (Tadeja Oblak, Marisa 
Rozman, Urška Cokan) iz Vrbja, v 
kateri je glavna moja žena, ki je sicer 
gostinski-kuharski tehnik. Njena 
ekipa je osvojila drugo mesto, kar 
nedvomno pove, da sva kuhala po 
istem receptu,« še poudari Zlatko in 
doda, da se bodo letos udeležili še več 
tekmovanj, ne le v kuhanju golaža, 
ampak tudi vampov in pasulja. 

Na tretje mesto se je uvrstila 
domača ekipa Rock&Griže v sestavi 
Sašo Kolar, Aleš Poljšak in Jernej 
Križan. Sašo Kolar nam je o uvrstitvi 
povedal: »Veseli smo tega rezultata, 
saj nismo v ničemer izumljali tople 
vode ali dodajali česa, kar ne sodi v 
to jed, ampak smo uporabljali tiste 
sestavine in začimbe, ki so potrebne 
pri kuhanju te jedi. To so sol, poper, 
majaron, paprika … Očitno nam je 
uspelo skuhati dober golaž, za kar 

nam je komisija namenila lepo bero 
točk in nas uvrstila na tretje mesto. 
Vsekakor pa smo doslej že večkrat 
kuhali in se lahko pohvalimo s tretjim 
mestom tudi na golažijadi v Mozirju. 
Smo pa tega rezultata še toliko bolj 
veseli, saj danes delamo tudi promo-
cijo za našo prireditev Rock Griže, ki 
bo čez teden dni prav tu v Limberku.«

In kako 19. golažijado ocenjuje 
predsednik TD Griže Božo Trnov-
šek? »Lahko rečem, da je organizacija 
v vseh pogledih uspela. Kot vsa leta 
doslej so tekmovalci odlični, ekipe 
uspešne, gledalcev veliko, golaža za 
vse dovolj … skratka, vse je poteka-
lo, tako kot mora, in z velikimi načrti 
zremo že leto naprej, ko bomo prip-
ravili jubilejno 20. golažijado, ki bo 
zagotovo še bolj pestra in zanimiva. 
K temu velja dodati, da smo edini, 
ki smo že 19. leto zapored pripra-
vili to prireditev. Tudi korona nas 
ni ustavila, saj smo tako leta 2020 
kot 2021 prireditev izpeljali v času, 
ko so ukrepi vlade in NIJZ-ja bili 
nekoliko sproščeni. Vsem tekmoval-
cem in ostalim, ki sodelujejo pri tem 
dogodku, gre vsa zahvala. Se vidimo 
prihodnje leto.« 

Tradicionalen troboj 
upokojencev 

    D. NARAGLAV

V preboldskem Gaju je Društvo 
upokojencev Prebold, ki ima tam 
tudi svoje društvene prostore in 
rekreativne površine, izpeljalo 
tradicionalen troboj v balinanju, ki 
je posvečen občinskemu prazniku 
Občine Prebold.

V goste so povabili DU Občine 
Tabor in DU Vransko. V tekmovanju 
vsak z vsakim so bili najboljši bali-
narji iz DU Tabor, na drugo mesto se 
je uvrstila ekipa Vranskega, tretje in 
četrto mesto pa sta osvojili domači 
ekipi DU Prebold, od katerih je bila 
ena ekipa ženska. V preteklosti so 
domačini v glavnem zmagovali, 
očitno pa jim letos ni šlo. Sicer pa sta 

bolj kot samo tekmovanje pomemb-
na druženje in ohranjanje prija-
teljskih vezi med društvi. 

Ob zaključku tekmovanja je udele-
žencem spregovorila predsednica 
DU Prebold Božena Kosu in izra-
zila zadovoljstvo, da so to tekmo-
vanje uspešno spravili pod streho, 
nato pa je skupaj s športnim refe-
rentom društva Matjažem Rozma-
nom podelila pokale balinarskim 
ekipam. Zbrane je obiskal tudi župan 
Občine Prebold mag. Marko Repnik 
in društvu izrekel vse čestitke za 
njihovo aktivnost ter popestritev 
dogajanja in življenja v občini.

Najboljša golaža tista iz vrbenskih kotlov
    D. NARAGLAV

V letnem gledališču Limberk je golaž kuhalo kar 15 ekip.

Predstavniki vseh ekip s pokali skupaj z županom in predsednico 

Komisija med ocenjevanjem golažev

V soboto, 3. junija, so v Športnem 
parku v Latkovi vasi po treh letih 
premora zaradi epidemije pripravili 
tradicionalni, že 23. turnir gene-
racij, ki so ga letos preimenovali v 
Šport na vasi v Latkovi vasi.  

Prva tekma v nogometu se je odvila 
med dvema ekipama otrok, ki so se 

borili do zadnje minute. Moške 
ekipe, razdeljene po generacijah, 
so odigrale tekmo z vsako prijavlje-
no ekipo. Presenetljivo je slavila 
ekipa Černobil, letnik 1986–1990. 
Med tekmami v moškem malem 
nogometu sta svoje moči pomerili 
tudi ekipi žensk. Čeprav so bile vse 

tekme zanimive, so ženske imele ob 
igrišču največ navijačev.  Z željo, da 
v dogodek vključijo vso družino, so 
dodali napihljiva igrala za najmlaj-
še, ki so jih otroci z veseljem koristi-
li, dokler jih ni odgnala tema. Tenis 
center As jim je odstopil igrišče za 
odbojko na mivki in tenis igrišča. 
Starejši otroci so to dobro izkoristi-
li in se velik del popoldneva merili v 
odbojki na mivki, vmes pa so nekaj 
tekem odigrale tudi ženske. Tudi tenis 
igrišča niso ostala prazna, kar nekaj 
tenisa željnih se je namreč pomeri-
lo v prijateljski tekmi. Dogodek je 
ponovno povezoval DJ Rajo. Pozno 
popoldne je Niko Vihar, predsednik 
Športnega društva Latkova vas, 
podelil medalje vsem sodelujočim 
otrokom, podelil je plaketo za najsta-
rejšega igralca turnirja Srečku Hala-
deji, izročil je nagrado najmlajšega 
igralca Levu Centrihu in zmagoval-
ni ženski ekipi ter na koncu predal 
pokal ekipi Černobil, ki je premagala 
vse ekipe razen ekipe Čmrleki, kjer je 
bil končni rezultat izenačen z 1 : 1. Po 
razglasitvi rezultatov in podeljenih 
odličjih se je druženje nadaljevalo ob 
zvokih benda 3 dB. 

Šport na vasi 
    D. NARAGLAV

Med samo tekmo, na kateri je zmago slavila mlajša ekipa.

Zmagovalna ekipa Moto kluba Vrbje, ki je dobila tudi naziv kralj golaža, skupaj s 
predsednikom TD Griže.

Ekipa domačinov Rock&Griže, ki je poleg tretjega mesta prejela tudi pokal za lepo 
urejeno omizje.
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Letni bazen so odprli z Isaacom 
Palmo in DJ-em MR: Dee-jem. 
22. junija so pod prireditvenim 
šotorom v Latkovi vasi nastopi-

li legendarna domača glasbena 
skupina Blue Velvet s podmlad-
kom ter z glasbenimi gosti Duo 
Bosaznova in Sašo Korun. Vrhunec 
dogajanja je napočil 23. junija s 
koncertom A 'n 'J, Decibel Virus 
in odličnimi Soul Fingers ter še 
prej z dogajanji v okviru Pozdrava 
poletju.

Jože Škorjanc, ustanovitelj glas-
bene skupine Blue Velvet, se je veselil 
nastopa v domačem kraju in povedal, 
da je zelo vesel povabila župana, s 
katerim jim je dal priložnost. Jože 
je sicer na sceni že dolga desetletja, 
in ko se ozre nazaj, opaža, da se je 
ogromno spremenilo: »Tudi občin-

stvo je danes čisto drugačno. Včasih 
je bilo vse bolj sproščeno in veselo, 
danes se mi zdi vse bolj napeto. 25 

let sem, poleg poklica učitelja v glas-
beni šoli, igral po Avstriji in Sloveniji, 
danes igram le še za dušo. Za glasbo 
sem navdušil tudi vnuke, ki vsi igrajo 

v skupini Blue Velvet: Tim je profesor 
kitare, Tjaš je profesor tolkal, Naj je 
pa ravnokar maturiral in gre študirat 

zgodovino in geografijo, ob tem pa 
igra na saksofon, za katerega ga je 
navdihnil moj kolega. Fantje so zelo 
navdušeni nad prakso, ki je v šoli ne 
dobijo, zato radi igrajo z nami. Nisem 
veliko igral v Sloveniji, vendar rad 
igram za vse – publika je publika.«

23. junija so z dogodkom Pozdrav 
poletju pripravili otroške animacije 
ter koncerte izvajalcev A 'n 'J, Decibel 
Virus in odličnih Soul Fingers. Marko 
Repnik, župan Občine Prebold, je 
povedal, da jim je bilo v največjem 
interesu, da bi občinstvu ponudili 
pestro dogajanje: »Sploh komedija je 
v današnjem času zelo dobrodošla. V 
program smo vključili tudi skupino 
domačinov, to so Jože Škorjanc s 
svojo zasedbo Blue Velvet band in 
domačinko Sašo Korun, ter gostujo-
ča gosta Duo Bosaznova iz Šempetra. 
Za finale ob zaključku šole in pozdrav 
poletju smo izbrali evropsko znano 
skupino Soul Fingers ter domača 
benda A 'n 'J in Decibel Virus. Soul 
Fingers so bili moja osebna izbira, saj 
jim sledim že od študentskih časov. 
Vedno, ko se pojavijo, naredijo super 
žur. Odzivi občanov so pozitivni. 
Veliko smo program, ki je zelo razno-
lik, delili prek družbenih omrežij. 

Vsi so zadovoljni, da se v naši občini 
dogaja.« 

Na Pozdravu poletju so veselje 
priklicale tudi otroške animacije s 
Klovnom Jako, fotokotičkom ter 
bogatim srečelovom. Sicer jim jo je 
v petek popoldne zagodla nevihta, 

vendar je po njej spet posijalo sonce 
in prizorišče se je napolnilo z obisko-
valci. Mimoidoča Uroš Kovše in sin 
Aljaž sta povedala, da jima je všeč, 
da se dogaja. Aljaž je bil najbolj zado-
voljen, da je od strica z baloni dobil 
sabljo in klobuk, ati Uroš pa je prista-
vil: »Najbolj mi je bil všeč stand-up 
nastop, a ker imamo dojenčka, smo 
morali kar hitro domov.«

Jasna Kač s prijateljicami iz Turi-
stičnega društva Prebold je poveda-
la, da se na Pragwaldfestu počutijo 
odlično. Kolegice so pritrdile – njihov 
smeh je povedal vse. Dejale so nam, 
da so zadolžene za peko palačink, 
ki so jih brezplačno delile obiskoval-
cem, njih največji odjemalci pa da so 
otroci. Zagotovile so, da bo naslednje 
leto spet živahno – tako z dogajanjem 
kot tudi s peko brezplačnih palačink.

Veselo razpoloženi prijateljici 
Timeja in Zoja sta prodajali srečke 
za srečelov, ki ga je organiziralo 
turistično društvo. Zagotovili sta 
nam, da so nagrade zares privlačne 
in da nikomur še ni bilo žal, da je 

kupil srečko – med nagradami so bili 
tudi polet z letalom, brezplačne ure 
tenisa, različni kuponi ter praktične 
nagrade. 

Uspešno zaključili prvi Pragwaldfest v Preboldu
  BINA PLAZNIK     BINA PLAZNIK, ARHIV ORGANIZATORJA

V okviru preboldskega devetdnevnega festivala 
Pragwaldfest, ki je trajal od 16. do 25. junija, so 
pripravili tudi veliko družabnega in glasbenega 
dogajanja, stand-up komedijo in drugo. 

Zasedba Blue Velvet med nastopom

Skupina Blue Velvet z gostjo Sašo Korun

Marko Repnik, župan Občine Prebold, 
med pozdravnim nagovorom

Odlični Soul Fingersi (sijajna zagrebaška skupina, katere jedro tvorita brata Denis in Hari Ahmetašević), ki so zažigali na odru v 
poznih večernih urah. 

Jasna Kač (druga z desne) s kolegicami in predsednico Turističnega društva Prebold 
Simono Žvikart Repnik (druga z leve), ki so pekle okusne čokoladne palačinke

Uroš in Aljaž Kovše

Nastopajoči Decibel Virus

Priprave na fotografiranje v fotokotičku

Prijetna poletna osvežitev v senci dreves 

FONTANA PIV ZELENO ZLATO

FONTANA PIV ZELENO ZLATO

AKCIJA PRINESI SVOJ VRČEK

(ponovno čipiranje vrčka 6x 1 dl)
15. 6. - 15. 7. 2023
Za občane in občanke občine Žalec
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JULIJ
Julij–
avgust

17.00–
20.00

Razstava DIALOG: živo-neživo, Dvorec 
Novo Celje, ZKŠT Žalec, ogledi ob petkih, 
sobotah in nedeljah, vstop prost

Sobota, 
1. 7.

8.00–
12.00

Podeželska tržnica v Žalcu (vsako 
soboto v mesecu), ZKŠT Žalec

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

21.00
Poletje v Žalcu: Koncert dalmatinskih 
pesmi v izvedbi MoPZ Gotovlje, Šlandrov 
trg, ZKŠT Žalec, vstop prost

Poned., 
3. 7. 18.00 Dan slovenskih rudarjev, Letno gledališče 

Limberk, Griže, Etnološko društvo Srečno
Torek, 
4., 11., 
18., 25. 7.

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, MC Žalec

Sreda, 
5. 7. 18.00 Lutkovna predstava: Hop v pravljico, MC Žalec

Četrtek, 
6. 13., 
20., 27. 7

19.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

Četrtek, 
6. 7. 21.00 Kino na prostem: Ljubezni Patricie 

Highsmith, MC Žalec

Petek, 
7. 7. 

21.00 Poletje v Žalcu: Koncert skupine Blue Velvet 
Group, Šlandrov trg, ZKŠT Žalec, vstop prost

21.00 Koncert: Robert Petan, MC Žalec

Sobota, 
8. 7.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

17.00 Beerpong turnir, MC Kavarna, MC Žalec
Poned., 
10. 7. 17.30 Nordijska hoja, zbor pred MC Žalec, 

Center za krepitev zdravja in MC Žalec

Torek, 
11. 7.

10.00–
17.00

Savinov dan: brezplačen ogled zbirk 
v Savinovi hiši, ZKŠT Žalec

18.00 Bobnarska delavnica, MC Žalec

19.00
Savinov dan: koncert Vokalnega kvarteta 
Ingenium, avla Doma II. slovenskega 
tabora Žalec, ZKŠT Žalec, vstop prost

Petek, 
14. 7. 21.00 Poletje v Žalcu: koncert skupine Oušntrajb, 

Šlandrov trg, ZKŠT Žalec, vstop prost
Sobota, 
15. 7.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

Nedelja, 
16. 7.

17.00–
22.00 "Country" večer, MC Žalec

Sreda, 
19. 7.

18.00 Lutkovna predstava: Peter Nos, MC Žalec
21.00 Kino na prostem: Trikotnik žalosti, MC Žalec

Petek, 
21. 7. 

19.00 Pizza POP UP – Luigi 2, MC Kavarna, MC Žalec

21.00
Poletje v Žalcu: koncert skupine Chaves 
– večer jazza in popevke, Šlandrov 
trg, ZKŠT Žalec, vstop prost

Sobota, 
22. 7.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

20.00 ŠKŽ Jazz večer, MC Žalec, Študentski klub Žalec
Torek, 
25. 7. 18.00 Bobnarska delavnica, MC Žalec

Četrtek, 
27. 7. 19.00

Odprtje razstave likovnih del Marka 
Zorovića, Savinov likovni salon Žalec, 
ZKŠT Žalec, do 26. 8., vstop prost

Petek, 
28. 7. 21.00 Koncert: Offsiders acoustic 

blues band, MC Žalec
Sobota, 
29. 7.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

Nedelja, 
30. 7. 19.00

Poletje v Žalcu:  Plaza Vacia - Izidor Erazem 
Grafenauer projekt, koncert, Dvorec 
Novo Celje, ZKŠT Žalec, vstop prost

OBČINA ŽALEC Petek, 
7., 14., 
28. 7. 

19.00–
21.00

Kanaliziranje z Amalijo, DC 
Marof, MCP, Amalija Rojc

Sobota, 
8. 7.  Zmorem preplavati 100 m, Bazen 

Prebold, ŠD Partizan Prebold 
Poned., 
10., 17., 
24., 31. 7.

17.00–
18.30

Tečaj orientalskega plesa z 
Darjo Vita, DC Marof, MCP

Pon.-pet., 
10.–14. 7.

8.00–
15.00 Počitniško varstvo, DC Marof, MCP

Sobota, 
15. 7.

8.00–
11.00 Garažna razprodaja, DC Marof, MCP

Sreda, 
19. 7.

9.00–
10.30

Nordijska hoja po Preboldu, DC 
Marof, MCP, MC Polzela

Četrtek, 
20. 7.

9.00–
13.00 Kuhamo in pečemo v MCP, DC Marof, MCP

Sobota, 
22. 7.

9.00
Gasilska noč na vasi, hitrostno gasilsko 
tekmovanje za memorial Boruta Lebra, 
Športni center Matke, PGD Matke 

20.00 Gasilska noč na vasi, veselica z Modrijani, 
Športni center Matke, PGD Matke 

Nedelja, 
23. 7. 9.00 Krištofova nedelja, blagoslov avtomobilov 

25. 7.-30. 
8. 2023  Spomin, razstava likovnih del Keiko 

Miyazaki, Občinska knjižnica Prebold 
Sreda, 
26. 7.

9.00–
10.30

Nordijska hoja po Polzeli, DC 
Marof, MCP, MC Polzela

Sobota, 
29. 7. 20.00 Gasilska veselica z ansamblom 

Unikat, Šešče, PGD Šešče

AVGUST 
vsako 
soboto v 
mesecu

8.00–
10.30 

Kmečka tržnica, DC MAROF, 
občina in TD Prebold 

Sobota, 
5. 8. 10.00 Srečanje članov DU Prebold v Gaju 

Nedelja, 
6. 8. od 15.00 Tekma koscev, grabljic in štangarjev 

v Sv. Lovrencu, PGD Sv. Lovrenc 

Sobota, 
12. 8.

IX. tekmovanje starejših gasilk in gasilcev 
za prehodni pokal Latkove vasi
XXIX. memorial Draga Gajška 

Sreda, 
16. 8. 

9.00–
10.30

Nordijska hoja po Preboldu, DC 
Marof, MCP, MC Polzela

Četrtek, 
17. 8.

9.00–
10.30 Kuhamo in pečemo v MCP, DC Marof 

Sobota, 
19. 8.

8.00–
11.00 Garažna razprodaja, DC Marof, MCP

Pon.-pet., 
21.–25. 8.

8.00–
15.00 Počitniško varstvo, DC Marof, MCP

Sobota, 
26. 8. od 8.00 Šport pod Žvajgo, Športno igrišče 

Žabjak, ŠD Partizan Prebold 
Poned., 
28. 8.

17.00–
18.30

Tečaj orientalskega plesa z 
Darjo Vita, DC Marof, MCP

Sreda, 
30. 8. 

9.00–
10.30

Nordijska hoja po Preboldu, DC 
Marof, MCP, MC Polzela

Četrtek, 
31. 8. 

9.00–
13.00 Kuhamo in pečemo v MCP, DC Marof, MCP

OBČINA TABOR
Sobota, 
1. 7. 13.00

Zajčevi dnevi in košnja trave pri Šnep, 
Zajčeva koča in Šnepov travnik, Društvo 
žena in deklet OT, PD Tabor, LD Tabor

Nedelja, 
2. 7. 9.00 Zajčevi dnevi, Zajčeva koča, Društvo 

žena in deklet OT, PD Tabor

Julij/avgust
AVGUST
Vsako 
soboto v 
mesecu

8.00–
12.00

Podeželska tržnica v Žalcu (vsako 
soboto v mesecu), ZKŠT Žalec

Torek, 
1., 8., 15., 
22., 29. 8.

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, MC Žalec

Petek, 
4. 8.

19.00–
00.00

Kriglfest: Blue Angels Gang in Klapa Šufit, 
fontana, ZKŠT Žalec, vstop prost

Sobota, 
5. 8.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

17.00–
00.00

Kriglfest, Chicas, fontana, 
ZKŠT Žalec, vstop prost

Nedelja, 
6. 8.

15.00–
20.00

Kriglfest: Ansambel Pika.Si, otroške delavnice, 
fontana, ZKŠT Žalec in MC Žalec, vstop prost

18.00
Javno vodenje po razstavi Dialog: živo - 
neživo s kustosinjo mag. Andrejo Rakovec, 
Dvorec Novo Celje, ZKŠT Žalec, vstop prost

Torek, 
8. 8. 21.00 Kino na prostem: Kajenje 

povzroča kašelj, MC Žalec

Sobota, 
12. 8.

9.00–
12.00 Napihljiva igrala pred MC Kavarno, MC Žalec

20.00 Koncert: Via Entropija, MC Žalec

Četrtek, 
17. 8.

9.00
Začetek 7. likovne kolonije Zeleno 
zlato, Dvorec Novo Celje, ZKŠT Žalec, 
KUD Žalec in JSKD OI Žalec

16.00
Otvoritev razstave likovnih del udeležencev 
7. likovne kolonije Zeleno zlato, Dvorec 
Novo Celje, ZKŠT Žalec, KUD Žalec in 
JSKD OI Žalec, do 3. 9., vstop prost

Sobota, 
19. 8. 16.00

Oblika, ozadje , prostor - odprtje 
razstave likovnih del udeležencev 7. 
likovne kolonije Zeleno zlato,  Dvorec 
Novo Celje, org. ZKŠT Žalec, KUD Žalec 
in JSKD OI Žalec, vstop prost, do 3. 9.

Četrtek, 
17., 24., 
31. 8.

19.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC

Sreda, 
23. 8. 

18.00 Predstava za otroke, MC Žalec

21.00 Kino na prostem: Vsa ta lepote 
in prelivanje krvi, MC Žalec

Petek, 
25., 26. 8.

1. rally Dolina zelenega zlata, cermonialni 
štart 25. 6.,  fontana, ZKŠT Žalec in AMD Vili

Sobota, 
26. 8. 8.00 Pohod po hmeljski poti, štart izpred Ekomuzeja 

hmeljarstva in pivovarstva Slovenije, ZKŠT Žalec
Pon.-čet., 
28.-31. 8.

8.00–
11.00 Delavnice v dnevnem centru, MC Žalec

Četrtek, 
31. 8.

19.00
Perspektiva, otvoritev razstave likovnih 
del članov likovne sekcije KUD Žalec, 
Savinov likovni salon Žalec, ZKŠT 
Žalec, do 16. 9., vstop prost

21.00 Kino na prostem: Milosti polni, MC Žalec

JULIJ 
vsako 
soboto v 
mesecu

8.00–
10.30 

Kmečka tržnica, DC MAROF, 
občina in TD Prebold 

Sobota, 
1. 7.

8.00–
11.00

Garažna razprodaja, DC Marof, 
Medgeneracijski center Prebold (MCP)

Poned., 
3. 7. 

9.00–
10.00

Meditacija in joga z Amalijo, DC 
Marof, MCP, Amalija Rojc

Pon.-pet., 
3.-7. 7.

9.00–
13.00

Računalniške urice v računalniški učilnici 
OŠ Prebold. Word – osnovna uporaba in 
priprava voščilnice, Mirica Reberšek, MCP                 

OBČINA PREBOLD
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V Kulturnem domu na Polzeli je 
bil 9. junija koncert ob 40-letnici 
delovanja Vokalnega kvinteta 
Lastovka Polzela. Člani kvinteta so 
pripravili zanimiv, pester in šaljiv 
program, ki je popeljal tudi skozi 
zgodovino sestava. 

Na koncertu se je kvintetu pri treh 
pesmih pridružil prvi in dolgoletni 
vodja Franci Ogris. Obenem so se 
spomnili prijetnih trenutkov, ki so 
jih skupaj preživeli z žal že pokojni-
ma Stankom Novakom in Kondijem 
Pižornom. Obujali so spomine na 
srečanje dalmatinskih klap v Omišu, 
na srečanje in prvo mesto na Graški 
Gori, na petje in igranje na Triglavu 
ter na številnih dogodke v kraju in 
širše, kjer so sodelovali pri pripra-
vi in izvedbi. Program so popestrili 

Jakob in Lenart Florjanc, Alojzova 
vnuka, ter Gašper Novak, Boštja-
nov sin. Prijetno je bilo videti, kako 
otroci stopajo po stopinjah staršev in 
starih staršev. Niso sicer peli, so pa 
zaigrali – Jakob na pozavno, Lenart 
na klarinet in Gašper na diatonično 
harmoniko. 

Člani kvinteta so se za vso podporo 
in pomoč zahvalili nastopajočim 
gostom – Franciju Ogrisu, Jakobu 
in Lenartu Florjancu ter Gašperju 
Novaku, županu Jožetu Kužniku in 
Občini Polzela, KUD Polzela s predse-
dnico Klavdijo Sitar na čelu, Frenku 
Odru za ozvočenje, Lojzki Peharda za 
pomoč pri pripravi, Marku Slokarju 
za vodenje koncerta, še posebej pa 
svojim domačim za vso podporo in 
razumevanje.

40 let Lastovke
    T. TAVČAR

Nastop vokalnega kvinteta Lastovka na jubilejnem koncertu – 40 let. Na desni Franci 
Ogris s kitaro, eden od ustanovnih članov kvinteta.

V Domu II. slovenskega tabora 
v Žalcu je 9. junija Mešani pevski 
zbor Risto Savin Žalec obeležil 
10. obletnico svojega delovanja. 
Pevke in pevci so se predstavili z 
bogatim pevskim repertoarjem in v 
različnih pevskih sestavih. Njihova 
zborovodkinja je mag. Špela Kases-
nik, ki je vodenje zbora prevzela 
leta 2021. 

Zbor je nastal leta 2013. Njegovo 
ime predstavlja poklon domači-
nu, generalmajorju Frideriku Širci 
oziroma skladatelju z umetniškim 
imenom Risto Savin. V desetih letih 
se je v skupini zamenjalo kar nekaj 
pevcev in dirigentov, vendar jedro 
zbora ostaja enako. Njihovo delo 
je že v prvih letih obstoja pokazalo 
odrske rezultate. Zbor sodeluje na 

prireditvah v domači občini, organi-
zirajo pa tudi samostojne koncerte 
ter se občasno pomerijo na domačih 
in mednarodnih tekmovanjih. Leta 
2015 so se udeležili mednarodne-
ga tekmovanja »Meet in music« v 
Budimpešti ter osvojili zlato odličje 
v kategoriji prostega programa. Na 
regijskem tekmovanju so v istem letu 
prejeli srebro. Leta 2017 je mednaro-
dno tekmovanje v Karlovcu »Aurora 
cantat« pomenilo novo prelomnico 
v njihovem delovanju, saj so v dveh 
kategorijah prejeli zlati odličji. Vse 
omenjeno in tudi odziv publike so 
njihov glavni motiv za ustvarjanje. V 
drugem delu jubilejnega koncerta so 
se skupaj z gosti, ansamblom Abra-
-hum, predstavili s priljubljenimi 
slovenskimi popevkami.

Na dveh polfinalnih prireditvah 
se je predstavilo 13 odraslih folklor-
nih skupin, ki so se na zaključno 
tekmovanje, Maroltovo državno 
srečanje, uvrstile preko območnih 
in regijskih srečanj. Najboljše med 
njimi pa so zaplesale še na večerni 
finalni prireditvi, na kateri so 
tudi razglasili rezultate in podelili 
priznanja. Na žalskem odru se je ta 
dan predstavilo skoraj 400 folklor-
nikov.

Obe polfinalni in finalno prire-
ditev v organizaciji Javnega sklada 
za kulturne dejavnosti RS (JSKD) s 
producentko Tjašo Ferenc Trampuš 
in območne izpostave JSKD Žalec je 
spremljala tričlanska strokovna žirija 
v sestavi Klavdija Žabot, mag. Jernej 

Jevšnik in Tadej Teran. Komisija je 
ocenjevala zamisel in koreografsko 
zasnovo, instrumentalno in pevsko 
zasnovo, kostumografijo, plesno 
tehniko plesalcev oziroma tehnično 
izvedbo koreografije, izvedbo instru-
mentalnega in pevskega programa, 
plesno interpretacijo, izraznost, 
podajanje in predstavitev plesa in 
koreografije ter splošen vtis.

Na koncu obeh polfinalnih nasto-
pov je strokovna žirija izbrala 
najboljše za finale. Vanj se je uvrsti-
lo sedem skupin: Folklorna skupina 
FD Rožmarin Dolena, Folklorna 
skupina ŽKUD Tine Rožanc, Mladin-
ska FS Karavanke, AFS KUD Študent 
Maribor 1, Folklorna skupina Lešče-
ček Veržej, AFS France Marolt in AFS 
KUD Študent Maribor 2. Po koncu 
finalnega nastopa je žirija razglasila 
rezultate in podelila nagrade za prvo, 
drugo in tretje mesto ter še posebni 
priznanji žirije. Svojega favorita je 
med finalisti izbralo tudi občinstvo. 
Poleg finalistov so na obeh polfinal-
nih nastopih plesali še: KD Celjska 
folklorna skupina, Plesna skupina 
FD Markovci, AFS Ozara Kranj, FS 
KD Marko Beltinci, FS Klas Horjul, 

FS Šumnik Borovnica in Mladinska 
FS Mengeš. Pred razglasitvijo rezul-
tatov je v revijalnem delu nastopi-
la gostujoča skupina Varaždinski 
folklorni ansambel iz Hrvaške. 

Scenaristka, producentka in vodja 
tekmovanja Tjaša Ferenc Trampuš je 
najprej razglasila najboljši program 
oziroma skupino po mnenju občin-
stva. Ta naziv je občinstvo pripi-
salo Folklorni skupini ŽKUD Tine 

Rožanc. Po odločitvi strokovne žirije 
pa je zmagovalka letošnjega držav-
nega Maroltovega srečanja postala 
Akademska folklorna skupina France 
Marolt, ki si je tako še tretjič zapored 
priplesala, pripela in priigrala naslov 
najboljših v državi. Drugo in tretje 
mesto sta zasedli prva in druga 
skupina iz Akademske folklorne 
skupine KUD Študent Maribor, žirija 
pa je podelila še dve posebni prizna-
nji. KD Celjska folklorna skupina, 
ki se sicer ni uvrstila v finale, je 
prejela priznanje za najbolj muzikal-
no glasbeno izvedbo, druga skupina 
folklorne skupine Študent Maribor 
pa priznanje za najboljšo glasbeno 
priredbo. Martina Prhaj in Franc 
Kene sta prejela Maroltovi listini 

JSKD za leto 2022 za svoje delo na 
področju folklorne dejavnosti. Prhaj 
je od leta 2002, ko je ustanovila 
otroško folklorno skupino na Podru-
žnični šoli Ponikva in zatem še mlajšo 
in starejšo otroško folklorno skupino 
na Osnovni šoli Videm–Dobrepolje, 
pripravila več kot 30 koreografij za 
otroške folklorne skupine. Kene je 
1996 oblikoval skupino pevcev ljud-
skih pesmi – Pevci iz Globokega in 
je zaslužen za tenkočutno preselitev 
ljudskega petja na oder.

V Domu II. slovenskega tabora v Žalcu je v soboto, 10. junija, potekalo 
državno tekmovanje odraslih folklornih skupin Slovenije. 

Najboljši skupini Marovt 
in Rožanc

    D. NARAGLAV

Nastop AFS Študent Maribor – druga skupina

V uvodnem nagovoru so povedali, da se niso odločili za povezovalca programa, 
zato da bi bil koncert kar najlepše doživetje za vse, to vlogo pa so tako prevzeli 
različni člani zbora sami.

10 let MePZ Risto Savin Žalec
    BINA PLAZNIK

FS ŽKUD Tine Rožanc, ki je za svoj nastop prejela priznanje občinstva.

FS France Marolt in FS Leščeček med nastopom

DVOREC NOVO CELJE

DIALOG
26. maj –1. oktober 2023
Dvorec je odprt vsak petek, soboto
in nedeljo od 17. do 20. ure ter po
predhodni najavi na tel: 041 338 519

Natalija R. Črnčec
Simona Šuc
Zdenka Žido
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Skupnost muzejev Slovenije je v 
soboto zvečer, 17. junija, pripra-
vila 20. poletno muzejsko noč, ki 
je namenjena promociji muzejev 
in galerij ter slovenske kulturne 
dediščine. Letos je sodelovalo 75 
muzejev in galerij, ki so pripravili 

skoraj 300 dogodkov na 152 različ-
nih prizoriščih po državi. Poletno 
muzejsko noč je pripravil tudi ZKŠT 
Žalec v Ekomuzeju hmeljarstva in 
pivovarstva Slovenije. Voden ogled 
muzeja je bil od 18. do 24. ure. 

Ekomuzej hmeljarstva in pivo-

varstva Slovenije je svoja vrata 
odprl novembra 2009. Je pomemb-
na turistična pridobitev za celotno 
Spodnjo Savinjsko dolino, saj tradi-
cija hmeljarstva in pivovarstva v teh 
krajih živi že od leta 1876. Osrednji 
muzej, ki se nahaja v prostorih 
nekdanje sušilnice hmelja, je urejen 
v štirih nadstropjih. Obiskovalec v 
njem spoznava prehrano, oblačila, 
običaje, številne hmeljarske izdelke 
ter orodja za pridelavo in obdelavo 
hmelja. Zbirka je nastala s pomočjo 
družin, ki živijo s hmeljem, njihove 
dokumentacije, fotografij in spomi-
nov. Ime ekomuzej izhaja iz njegove 
povezanosti z okoljem in ljudmi.

Ponudbo osrednjega ekomuzeja 
dopolnjujejo vstopno-informacijske 
točke (VIT-i) v vseh občinah Spodnje 
Savinjske doline: Braslovčah, Polzeli, 
Preboldu, Taboru, Vranskem in 
Žalcu. Tu se vsaka točka predstavi na 
svoj način in ponudi celostno infor-
macijo o ekomuzeju.

Na tradicijo hmeljarstva je vezano 
tudi kar nekaj prireditev, ki so na 
tak ali drugačen način povezane s 
hmeljem, tradicijo in običaji: dan 
hmeljarjev, izbor hmeljarskega stare-
šine in princese, pohod po hmeljski 
poti in hmeljarski likof.

Pripravili so 24. srečanje malih 
vokalnih skupin in odprtje 6. 
likovne razstave Novi Klošter 2023. 
Razstava je bila letos mednarodna, 
z njo pa so obeležili tudi 35-letnico 
likovne sekcije KUD Polzela. Dan v 
Novem Kloštru so odprli s sv. mašo 
in z vodenimi ogledi Dvorca Novi 
Klošter.

V srečanju malih VS je sode-
lovalo sedem sestavov (Vokalni 
kvintet Lastovka Polzela, Vokalna 
skupina Maltežanke Polzela, Kvartet 
Gomilsko, Andraški oktet, Reški 
bend iz Marije Reke, Ljudski pevci 
s Tepanj in Kvartet Grče z Dobrne). 
Na likovni koloniji Novi Klošter 
2023 je sodelovalo 35 likovnikov 
pod mentorstvom Vojka Kumra 
in Dragana Podovaca. Ob obele-
žitvi 35-letnice likovne skupine 
KUD Polzela je spomin poneslo 35 
let nazaj, ko je šest likovnikov na 

pobudo Stanka Novaka ustanovilo 
likovno skupino v okviru kultur-
nega društva. Danes skupina šteje 
preko 60 članov ter izvaja skupinske 
in samostojne likovne razstave, pa 
tudi uveljavljene likovne dogodke v 
letnem koledarju KUD Polzela, od 
katerih je najprepoznavnejša likovna 
kolonija prijateljstva, ki bo letos 
dosegla 33. izvedbo. Na prireditvi je 
Anica Tamše, ki je edina še dejavna 
ustanovna članica likovne skupine, 
podarila eno svojih del dvorcu Novi 
Klošter. 

V pozdravnih nagovorih so spre-
govorili župan Občine Polzela Jože 
Kužnik, predsednica KUD Polzela 
Klavdija Sitar, organizacijska 
vodja Dvorca Novi Klošter Carmen 
Fernandez, predsednik Gobarsko-
-mikološkega društva Polzela 
Franci Uratnik, predsednica likovne 
skupine KUD Polzela Sonja Jezernik 

in Vojko Kumer v imenu mentorjev 
likovne kolonije. 

Prireditev sta povezovala Klavdija 
Sitar in Marko Slokar, razstava pa je 
od 29. 5. na ogled na Gradu Komenda 
Polzela.

Na poletno muzejsko noč 
     T. TAVČAR

Male vokalne skupine in 35 let društva 
     T. TAVČAR

Poletno muzejsko noč je ob 21. uri obogatil koncert letošnje ambasadorke 
Fontane piv Zeleno zlato Ani Frece z njeno zasedbo Hotel za srečo.

V soboto, 27. maja, je bil v Dvorcu Novi Klošter v Založah pri Polzeli v 
organizaciji KUD Polzela v sodelovanju z Občino Polzela, društvom Dvorec 
Polzela, JSKD IO Žalec in Gobarsko-mikološkim društvom poseben dan. 

Predstavniki UTŽO Žalec in foto krožka skupaj z generalnim direktorjem Canon Adria 
in ostalimi gosti

Nastop skupine Hotel za srečo in Ani Frece

Sodelovali so dijaki Šole za oblikovanje iz Celja 
in člani fotografskega krožka UTŽO Žalec, osem 
parov fotografov po principu »senior in junior«.

V petek, 9. junija, so pri Fontani 
piva Zeleno zlato slovesno odprli 
posebno razstavo na prostem, ki 
je nastala v sodelovanju podjetja 
Canon Adria, Univerze za tretje 
življenjsko obdobje Žalec, Občine 
Žalec in ZKŠT Žalec. Razstava bo 
na ogled vse do septembra in bo še 
dodatna popestritev za obiskovalce 
fontane piva.  

Fotografsko podjetje Canon vsako 
leto organizira razstave na določeno 
temo v dveh državah Evrope. Letošnja 
tema je »Raznolikost, pravičnost, 
vključenost«, izvedba pa je bila tokrat 
dodeljena Sloveniji in Grčiji. Projekt, 
ki je v žalskem mestnem parku 
dobil svojo vizualno podobo, temelji 
na ideji harmonije, medsebojnega 
spoštovanja med ljudmi in blaginje 
v celotni družbi. Nastal je v sodelo-
vanju s fotografsko revijo Digitalna 
kamera. Osredotočen je na sodelo-
vanje med mlajšo in starejšo gene-
racijo fotografov, končni cilj projek-
ta pa je ozaveščanje o sprejemanju 
raznolikosti. Glede na razpis je bilo s 
fotografske strani oblikovanih osem 
parov fotografov po principu »senior 
in junior«. Sodelovali so dijaki Šole za 
oblikovanje iz Celja in člani fotograf-

skega krožka UTŽO Žalec z različni-
mi pogledi na tematiko in odličnim 
medgeneracijskim sodelovanjem. O 
filozofiji, ki stoji za projektom, je ob 
otvoritvi spregovoril generalni direk-
tor Canon Adria Goran Sretenoski, 
o enakem obravnavanju vseh ljudi, 
sprejemanju raznolikosti, stereotipih 
in nezavestni pristranosti pa je spre-
govorila Barbara Zupančič, direktori-
ca Zavoda Listina raznolikosti Slove-
nija. Da je projekt pristal v Žalcu, 
imajo velike zasluge fotografi Univer-
ze za tretje življenjsko obdobje Žalec, 
ki uspešno delujejo pod mentor-
stvom Andreje Ravnak, pa je pouda-
rila predsednica UTŽO Žalec Cvetka 
Mastnak Čulk. Ustvarjalci so prejeli 
spominska priznanja, razstavo pa je 
odprl podžupan Občine Žalec Roman 
Virant.

V parku pri fontani je postavljenih 
devet panojev, ki preko fotografij in 
življenjskih zgodb prikazujejo teme, 
kot so povezovanje generacij, razno-
likosti, pravičnosti in vključevanja. 
Razstava ima mednarodne razse-
žnosti in bo na ogled tudi drugod 
po Evropi, v Žalcu pa bo na ogled do 
septembra.

Fotografi dveh generacij 
    T. TAVČAR

Nastop Vokalne skupine Maltežanke

Umetnikovo delo je na otvorit-
vi 15. junija predstavila umetno-
stna zgodovinarka Judita Krivec 
Dragan, z zvoki piščali pa je virtuoz 
Goran Bojčevski popeljal v nevidni, 
a globoko občuteni svet glasbe, v 
katerem se preteklost stika s seda-
njostjo.

Razstava kiparskih del in inte-
raktivnih instalacij Franca Soline v 
Savinovem likovnem salonu odpira 
dva pogleda: na skulpture, nastaja-
joče iz praoblik najdenih kamnov kot 
nosilcev skrivnostnih dimenzij časa 
in kraja (savinjski prodnik, apnenec 
iz Lesnega Brda, oniks), ki igrajo 
dominantno vlogo pri njegovem 
kiparskem snovanju in preobrazbi v 
nove, asociativne oblike, ter na dela, 
v katerih se umetnost povezuje z 
znanostjo. Ko gledalec vstopa v inte-
raktivno razmerje s programskim 

algoritmom ali ko umetnik s pomočjo 
digitalne tehnologije modulira 
strukturo kamna v svetlobni zapis, 
takrat razumemo njegovo delo kot 
svojevrstno nadgrajevanje kiparstva. 

Franc Solina (1955, Celje) je matu-
riral na oddelku intenzivne mate-
matike Gimnazije Bežigrad (1974) 
in nadaljeval šolanje na Univerzi v 
Ljubljani, kjer je diplomiral in magi-
striral iz elektrotehnike. Leta 1987 
je doktoriral iz računalništva na 
Univerzi Pensilvanija v Filadelfiji. 
Njegovo delo na področju umetno-
sti je vezano na klasično kiparstvo, 
kamor ga vodijo prvinski vzgibi do 
naravnega materiala (kamen, les), in 
na njegovo primarno polje – računal-
niško tehnologijo, s katero nadgraju-
je klasično likovno prakso v večme-
dijsko podobo (vizualne simulacije).

Ko kamen spregovori 
    T. TAVČAR

V Savinovem likovnem salonu bo do 20. julija odprta razstava kiparskih del 
Franca Soline Kamen spregovori, ko umolknejo ljudje. 

Franc Solina ob svojem umetniškem delu
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Na topel in sončen sobotni dan 
se je na startu različnih tekaških 
disciplin zbralo veliko tekaških 
navdušencev, željnih zabave. Bilo 
jih je več kot 120, spremljevalnega 
osebja in navijačev pa prav toliko. 

V sijajnem ambientu in prekrasni 
kulisi so prireditev odprli udele-
ženci teka na eno uro, ki so tekli v 
krogu, dolgem 525 m, zmagovalca 
pa je določilo večje število pretečenih 
krogov. V absolutni moški kategoriji 
je s pretečenimi 31 krogi zopet slavil 
član domačega kluba ATD Savinjčan 
Jure Orehek. V absolutni ženski 
kategoriji je šla zmaga v roke Anema-
riji Kotnik iz OKL Sinter, ki je v eni 
uri pretekla 20 krogov.

Po končanem teku na eno uro je 
sledila disciplina za najmlajše udele-
žence čoko milja, kjer so udeležen-
ci pili čokoladno mleko in pretekli 

en krog v dolžini 400 m. Na startu 
se je zbralo kar 54 mladih tekačev 
in tekačic, ki so se podali na lov za 
najboljše uvrstitve. 

Sledile so preizkušnje, ki so zdru-
ževale pitje piva in tek. Najprej so 
se na prizorišču zbrale dvojice, kar 
pomeni, da je moral vsak v paru v 
dvojicah preteči dva kroga v dolžini 
400 m in popiti dve mali pivi. Nato je 
sledil veliki finale, in sicer disciplina 
»pivo milja posamezniki«, kjer se je 
na startu zbralo rekordnih 24 udele-
žencev, kar nekaj pa jih je prišlo iz 
sosednje Hrvaške. Vsak udeleženec 
je moral preteči štiri kroge v dolžini 
400 m, pred vsakim krogom pa spiti 
eno malo pivo, kar se je izkazalo za 
zelo naporno početje. V moški kate-
goriji je letos zmagal Matevž Planko 
iz Kamnika, ki se je s časom 6:10 
močno približal državnemu rekordu 

Vida Kramerja iz Celja, tudi nekdaj 
odličnega atleta. V ženski kategoriji 
je zmaga pripadla Bernardi Lukančič 
iz Železnikov.

Na festivalu teka 2023 pa je ATD 
Savinjčan tudi izkoristil priložnost, 
da svojim članom, ki so pred enim 
tednom zastopali barve slovenske 
državne reprezentance na svetovnem 
prvenstvu v gorskih tekih v Avstriji, 
podeli priznanje za zasluge in dosežke, 
in sicer Nejcu Blatniku, Maticu Čaču-
loviču, Mateju Nidorferju in Alešu 
Žontarju, ki so si letos z izvrstni-
mi dosežki na gorskih tekih pritekli 
mesto v državni reprezentanci.

Na pivo in čoko miljo 
    T. TAVČAR

Mladi tekači »čoko milje«

Letošnji mesec športa se je pričel 
z rekreativnim in šolskim kole-
sarskim vzponom na Dobrovlje, 
tekom meseca pa so nato potekala 
tekmovanja v kar 13 disciplinah. V 
okviru teh tekmovanj je sodelovalo 
in tekmovalo nekaj manj kot 200 
posameznikov, občanov iz različnih 
krajevnih odborov in tudi posame-
znikov izven meja občine. 

Del meseca športa sta bila še 
tradicionalni planinski pohod na 
Dobrovlje v organizaciji Planinskega 
društva Braslovče, ki se ga je udeleži-
lo 96 pohodnikov, ter občinsko gasil-
sko tekmovanje, v okviru katerega so 
sodelovala vsa prostovoljna gasilska 
društva, kar pomeni skupaj 135 gasil-
cev in gasilk. V okviru projekta se je 
tako povezalo okrog 430 občanov 
in občank. Na prireditvi so podelili 
medalje najboljšim v vseh disciplinah 
ter razglasili najbolj športen krajevni 
odbor letošnjega meseca športa. 

Čudovit unikatni kristalni pokal, 
delo domačega steklarskega podjetja, 
je prejel Krajevni odbor Braslovče, 
v njegovem imenu pa ga je prevzel 

predsednik Slavko Šketa. V goste, 
na kratko pogovorno mizo, ki sta jo 
vodila povezovalca dogodka Denis 
Oštir in Jasmina Roter Jager, so prišli 
tudi olimpijec, nekdanji smučarski 
skakalec Matjaž Debelak, aktual-
ni skakalec Žak Mogel in atletinja 
Maja Mihalinec Zidar, ki so skupaj 
s podžupanjo Urško Hozjan podelili 
priznanja vsem dobitnikom. 

Priznanje za najboljšo ekipo je 
prejela članska ekipa OK Braslovče 
pod trenerstvom Zvoneta Zbičaj-
nika, ki je v minuli sezoni dosegla 
drugo mesto v 1B ligi. Naziv najbolj-
še športnice je dobila Laura Bergant 
iz Spodnjih Gorč, ki je članica Karate 
kluba Polzela in je članska državna 
reprezentantka ter članska državna 
prvakinja za leto 2022. Zaradi izje-
mnih dosežkov na državnem prven-
stvu tako v mladinski kot članski 
kategoriji odbojkarjev ter odličnih 
rezultatov tudi na evropski ravni pa 
je najboljši športnik postal odbojkaš 
Luka Marovt. Prireditev so popestrili 
odlični glasbeniki Pamži in plesalci 
zasedbe Brake the floor.

Razglasili najboljše 
športnike  

    T. TAVČAR

Odbojkarice Robusta iz Šempe-
tra so poskrbele za nov uspeh 
slovenske odbojke sede. V polj-
skih Mislovicah so ubranile naslov 
prvakinj Evrolige. Za najboljšo 
igralko turnirja je bila izbrana Lena 
Gabršček. 

V finalu so s 3 : 1 ugnale ekipo 
Kieva. Na odločilni tekmi so točke 
dosegle prav vse igralke: Maša Božič 
15, Tija Vrhovnik 14, Valentina Brik 

12, Lena Gabršček 11, Katja Banko 
10, Klara Vrabič 7, Suzana Ocepek 6, 
Bogomira Jakin 4 in Jana Ferjan 1. 

Odbojkarice Robust Šempeter 
so prvi dan odpravile madžarski 
Mozdulj in domačo Silesio, obakrat 
s 3 : 0, proti ekipi z Bosno iz Zenice 
so dvoboj dobile brez borbe, nato 
pa so s 3 : 1 premagale tako italijan-
ske prvakinje iz Pise kot tudi ekipo 
Kieva. Z ukrajinsko ekipo so se dan 

kasneje pomerile še v velikem finalu. 
»Lepo je osvojiti prvo mesto. Pot 

domov bo veliko lažja. Tega naslova 
sem vesel še bolj kot lanskega, saj 
so bile tekmice tokrat še kakovo-
stnejše,« je dejal trener Simon Božič. 
Njegovo ekipo so sestavljale članice 
slovenske reprezentance v odbojki 
sede, iz stoječe odbojke sta se jim 
pridružili Maša Božič in Katja Banko.

Odbojkarice Robust Šempeter z vodstvom in trenerjem Simonom Božičem

Šempetranke prvakinje Evrolige   
   T. TAVČAR     ARHIV DRUŠTVA

V športnem centru Žalec je 17. junija v organizaciji ATD Savinjčan 
že deveto leto zapored potekala prireditev Runfest 2023. 

Najboljši športnik, športnica, ekipa, podžupanja Urška Hozjan in Žak Mogel

S tekmovanja »pivo milje«

Od 13. maja do 18. junija je v Občini Braslovče 
potekal sedaj že tradicionalni mesec športa 
Občine Braslovče. 

V Grajski vasi je Gasilska zveza 
Žalec (GZ) pripravila tekmovanje 
Savinjsko-šaleške regije v orien-
taciji 2023, ki se ga je udeležilo 63 
enot, od tega iz GZ Žalec 17 enot.

Tekmovalci so morali prehodi-
ti 2, 3 oziroma 5 km dolge poti, na 
katerih so bile kontrolne točke, kjer 
so opravili določene naloge: vezanje 
vozlov, spajanje cevi na trojak, zvija-
nje cevi, vaje iz orientacije, poznava-
nje topografskih znakov in zbijanje 
tarče. Start in cilj sta bila pri gasil-
skem domu v Grajski vasi.

Vrstni red: pionirji: 1. PGD 
Okonina, 2. Lokovica, 3. Sv. Lovrenc; 
pionirke: 1. Paška vas, 2. Gaberke, 3. 
Velika Pirešica; mladinci: 1. Šoštanj 
– mesto, 2. Vinska Gora, 3. Andraž 
nad Polzelo; mladinke: 1. Šoštanj 
– mesto, 2. Škale, 3. Drešinja vas; 
gasilci pripravniki: 1. Nova Štifta, 
2. Dobriša vas–Petrovče, 3. Šalek; 
gasilke pripravnice: 1. Kapla–Pondor, 
2. Šoštanj – mesto, 3. Polzela. 

Na državno tekmovanje, ki bo 
jeseni v Severnoprimorski regiji, 
sta se uvrstili prva in druga ekipa iz 
vsake kategorije.

Gasilci 
v orientaciji

   T. TAVČAR
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To sta postala 16-letna Prebol-
dčanka Neža Kodrun, ki tekmuje 
v dvoranski odbojki v ženskem 
Odbojkarskem klubu Braslovče v 
starostni kategoriji starejših deklic 
v selekciji U 16, in 77-letni kolesar-
ski veteran Rafael Končina, ki že 
vrsto let dosega izjemne rezulta-
te tako doma kot v tujini. Njegov 
višek tekmovalne sezone je bil 
lani svetovni pokal v Avstriji, na 
katerem je dosegel drugo mesto v 
svoji kategoriji.

Prireditev, ki jo je povezova-
la Andreja Petrovič, organizirata 
Športna zveza Prebold in Občina 
Prebold. Vsem športnikom in špor-
tnicam je čestital predsednik Športne 
zveze Prebold Tadej Japundža. 
Župan Občine Prebold mag. Marko 
Repnik je v nagovoru poudaril, da si 
bo Občina Prebold tudi v prihodnje 
prizadevala za izboljšanje športne 
infrastrukture oziroma pogojev za 
najrazličnejše tekmovalne in rekrea-
tivne športne aktivnosti. 

Poseben gost prireditve je bil 
dolgoletni košarkar, 211 cm visoki 
Gašper Vidmar, ki je bil poleg igranja 
v klubih doma in v tujini tudi član 
državne reprezentance, reprezen-
tance, ki je med drugim dosegla tudi 

zlato na evropskem prvenstvu leta 
2017. Skupaj z županom in pred-
sednikom Športne zveze Prebold 
je podelil priznanja športnicam za 
pomembne tekmovalne dosežke in 
za vrhunske mednarodne dosežke. 

Za pomembne tekmovalne dosežke 
so priznanja med ženskami poleg naj 
športnice Neže Kodrun prejele še: 

Mila Zupanc iz kluba borilnih veščin 
Fudoshin, Maja Kovačič iz Ženskega 
rokometnega kluba Z dežele, Neja 
Zorec iz KBV Fudoshin. 

Priznanja za pomembne tekmoval-
ne dosežke med športniki so prejeli: 
Tilen Golič iz Nogometnega kluba 
Celje, Brin Kunstelj, Tej Zupanc in 
Tiber Turnšek Kovač, vsi trije člani 
Namiznoteniškega kluba Prebold, 
Nejc Tevžič iz Košarkarskega kluba 
Prebold 2014, Anže Zupanc, Jan 
Ukmar in Vasja Zupanc iz KBV Fudo-
shin ter Zlatko Ulaga, lokostrelec 
iz Strelskega kluba Šentlok Šmarje 
pri Jelšah. Priznanja za mednaro-
dne dosežke so prejeli: Andrej Škor-
janc, ki tekmuje v avtomobilistič-
nih tekmovalnih disciplinah, Nejc 
Zorec iz KBV Fudoshin in kolesarski 
veteran Rafael Končina iz Šešč, ki 
je postal tudi športnik leta Občine 
Prebold za leto 2022. 

Prireditev je popestrila pevka 
Samanta Šolaja, domačinka, bolj 
znana pod umetniškim imenom 
Samantha Maya, ki je svojo pevsko 
pot začela na OŠ Prebold. 

Neža in Rafael naj športnika
     D. NARAGLAV

V Športni dvorani Prebold so v torek, 13. junija, razglasili najboljšo 
športnico in najboljšega športnika leta v Občini Prebold za leto 2022. 

Naj športnika za leto 2022 Neža Kodrun in Rafael Končina

V soboto, 17. junija, je na prosto-
ru ŠD Marija Reka ob cesti Prebold–
Trbovlje potekal zaključni turnir 
tako imenovane Tolkec lige. Gre za 
ligo v malem nogometu na travi, ki 
v Spodnji Savinjski dolini poteka 
več kot 30 let. Ekipe, ki so v ligi, 
prihajajo iz občin Žalec, Braslovče 
in Prebold. 

V sezoni 2022/23 je v ligi tekmo-
valo sedem ekip, in sicer: Šempeter, 
Risi Zabukovica, ŠD Latkova vas, 
ŠD Trnava, Zlatorog Marija Reka, 
Matke in Merzelj Kaplja vas. Absolu-
tni zmagovalec je letos postala ekipa 
Šempetra (trener Silvester Geršak), ki 
je zmago v ligi, kjer je zbrala 42 točk, 
potrdila tudi z zmago na zaključnem 

turnirju. Na drugo mesto se je v ligi 
uvrstila ekipa Risi Zabukovica z 38 
točkami, na tretjem mestu pa je s 
točko manj pristala ekipa ŠD Latkova 
vas. Po zbranem številu točk sledijo: 
ŠD Trnava, Zlatorog Marija Reka ter 
ekipa Matk in Kaplje vasi. Na zaključ-
nem turnirju so za Šempetrani drugo 
mesto osvojili igralci ekipe Risi Zabu-
kovica, tretje mesto pa ekipa iz Matk. 
Domačini, ki so bili tudi organizator-
ji, so zasedli četrto mesto. 

Najboljši strelec lige je Klemen 
Kobal iz ŠD Marija Reka, ki je v skle-
pnem dejanju za prečko premagal 
Denisa Marša iz Zabukovice. Naj 
vratar lige je postal Tim Geršak iz 
ekipe Šempetra. 

Zmagovalci Tolkec lige 
Šempetrani

     D. NARAGLAV

Ekipa zmagovalcev s pokali za zmago v ligi, za zmago na zaključnem turnirju, za 
najboljšega vratarja in s prehodnim pokalom, ki bo eno leto pri njih v Šempetru. 

V RK Zelene Doline Žalec so 
tekmovalno sezono zaključi-
li s piknikom igralk, trenerjev in 
staršev, na katerem so podelili 
tudi medalje in obdarili dekleta 
s simbolnimi darili. V sezoni, ki 
so jo po dolgem času odigrali brez 
članske ekipe, so uspešno nastopili 
z mlajšimi selekcijami. Kadetinje 
so se odrezale najbolje, postale so 
državne podprvakinje

»Ocenjujemo, da je za nami je 
uspešna sezona. Kadetinje so bile 
druge v državnem prvenstvu. 
Mladinke so ostale v 2. ligi. Starejšim 
deklicam A se je poznal osip igralk v 
obdobju korone, zato so se na koncu 
borile od 13.do 18. mesta. Starejše 
deklice B so igrale z leto starejšimi 
tekmicami in so dosegle 6. mesto. 
Med najmlajšimi, kjer se ne razgla-
sijo rezultati, so bile mlajše deklice 

A brez poraza v prvenstvu, mlajše 
deklice B, ki so imele zgolj en poraz, 
so tudi neuradno med prvimi. Prav 
tako mlajše deklice C. Sladke sanje za 
naslednjo sezono, bi lahko rekli,« je 
o tem povedala trenerka Anita Seles 
Držan.

»Veselimo se nove sezone. S pripra-
vami začnemo 16.  avgusta v Žalcu,« 
je še povedala Anita Seles Držan.

Kadetinje druge v državi 
  L. GROBLER   ARHIV KLUBA

S zaključnega piknika  

Braslovške odbojkarice in odboj-
karji so letošnjo sezono zaključili 
še z dvema bronastima medaljama. 

Braslovški starejši dečki so finalni 
turnir odigrali na Ravnah na Koro-
škem. Potem ko je bila v polfinalnem 
obračunu 0 : 2 od njih boljša ekipa 
Merkur Maribor, so se Braslovčani 
podali v boj za tretje mesto proti ekipi 
Salonit Anhovo. Kljub porazu v polfi-
nalu so braslovški odbojkarji ostali 
zbrani in so se po zmagi z 2 : 0 proti 
Primorcem zasluženo veselili brona-
ste medalje. Državni prvaki so postali 
odbojkarji Fužinarja Sij Metala Ravne.

V braslovški dvorani pa so se pred 
polnimi tribunami za medaljo borile 
še braslovške kadetinje. Podobno kot 
pri fantih so tudi dekleta v polfinalu 
naletela na previsoko oviro, saj jim je 
nasproti stala razigrana ekipa Anka-
rana. Po porazu z 0 : 2 so se kadetinje 
podale v boj za bron proti neugodni 
ekipi Volleyball Ljubljana. Potem ko 
so v prvem nizu že zaostajale, se je 
Braslovčankam v končnici le uspelo 
zbrati in streti odpor gostij ter so 
osvojiti tretje mesto. Državne prva-
kinje so postale igralke Ankarana. 

Še dve bronasti
     T. T..

Starejši dečki s pokalom in medaljami za tretje mesto v državi

Moderatorka Andreja Petrovič med pogovorom z Gašperjem Vidmarjem
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Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, 
(090 64 30 in 041 519 265 ter Facebook dolores astro). 

Vaš vladar v sorodnem ognjenem znaku vam bo dajal ogromno 
energije v prvi tretjini meseca julija, kar maksimalno izkoristite. 
Uspešni boste v dogovorih in v dajanju pobud od 11. do 28. 7. Od 
23. 7. dalje pa vse do 23. 8. boste gostili sonce v sorodnem levu, 
zato bo vitalna energija odlična.

Venera vas bo prijetno razvajala v prvih treh tednih julija, 
kasneje, vse od 23. 7., ko bo retrogradna, pa boste veliko razmi-
šljali o preteklosti.

Z Jupitrom in Uranom v vašem znamenju je marsikaj mogoče, 
tudi v času poletnih počitnic! Vaša vladarica Venera bo 23. 7. 
nastopila R smer, po kateri bo potovala do konca avgusta. Ta čas je 
kot naročen za koriščenje prostih dni. Tudi urejanje čustvenih in 
finančnih zadev bo v tem času še kako aktualno!

Mars v devici vse od 10. 7. dalje pa skoraj do konca avgusta vam 
prinaša veliko fizične energije in notranje moči, kar bo odlično!

V prvi tretjini julija bo vaš vladar v znaku raka, zato utegnete biti 
nekoliko zadržani, pozornost bo zelo usmerjena na dom. Kasneje, 
vse do 28. 7., je čas kot naročen za počitnice, saj boste zelo družab-
ni in odprti.

Merkur bo od 28. 7. pa vse do 23. 8. direkten v devici, zato boste 
zelo pridni, delovni in uspešni. Po 23., ko bo stopil v R hod, bodite 
zelo previdni, ne uvajajte novosti! Več pozornosti namenite 
preventivi na zdravstvenem področju!

Julij se prične s polno luno v vašem znaku, ki nastopi 3. v 
mesecu.

Zelo velika možnost je, da bo izpostavljen vaš partnerski odnos! 
Sonce v vašem znaku vam bo dajalo ogromno pozitivne in dobre 
energije v prvih treh tednih julija, počutili se boste odlično. Mars 
v devici vam bo dajal od polovice julija pa vse do konca avgusta več 
fizične energije, kar izkoristite za delo, tudi v naravi!

V ljubezni bo lepo v prvih treh tednih julija, v preostanku poletja 
pa se boste večkrat spraševali o svojih čustvih in se tudi vračali v 
preteklost.

Odlično vitalnost boste imeli med 23. 7. in 23. 8., ko bo v vaš 
znak prehajalo sonce. Merkur v vašem znaku v sredinskem delu 
julija bo poskrbel za kvaliteto vašega dela, Mars za pridnost prav 
vse poletje.

Kraljica ljubezni Venera bo vse poletje v vašem znaku, vidno vas 
bo polepšala. Ko bo nastopila R smer, 23. 7.–23. 8., še zlasti 1. 8., 
ko bo polna luna v vodnarju, pa se boste spraševali, kaj spremeniti 
v svojih medosebnih odnosih!

Po 10. 7. vstopi v vaš znak Mars, zato ambicioznosti, pridnosti 
in volje za dosego ciljev ne bo manjkalo. 28. 7. se Marsu pridruži 
tudi Merkur. Izkoristite zlasti čas do 23. 8., kajti kasneje bo stopil 
v R pot. Če boste v tem času na počitnicah, jih boste preživljali zelo 
aktivno v fizičnem smislu!

V avgustu boste kar nekaj časa namenili razmisleku o svojih 
odnosih in o tem, česa si ne želite več doseči. Pred vami bo prava 
inventura!

Julijska polna luna 3. 7. je lahko nekoliko naporna za vas, 
čustveno boste preobčutljivi in dobro je, da se tega zavedate. Vaša 
vladarica, ki bo potovala po levu, vas bo v prvih treh tednih julija 
lepo razvajala, kasneje, ko bo v R gibanju, pa je modro, da se odlo-
čite za počitnice.

Vsekakor bo avgust mesec nostalgije in vračanja v preteklost, 
mogoče obnovite kakšno prijateljsko ali celo ljubezensko zvezo. 
Sicer si boste za svoj počitek vzeli bistveno več časa, kar bo dobro!

Po 10. 7., s prestopom Marsa v znak device, se boste zelo 
aktivno, praktično in pridno lotevali svojih obveznosti. Uspeh ne 
bo izostal.

Mogoče vas bo v letošnjem poletju bolj kot na morje vleklo v 
hribe, k jezerom ali rekam. Vsekakor boste tudi vi preživeli lepe 
počitnice in si nabrali novih moči.

Med 23. 7. in 23. 8. se svetuje večja previdnost pri denarju, ne 
tvegajte pri ničemer!

Previdnost se svetuje ob pričetku julija prav na vseh področjih, 
zlasti pri denarju! Od 23. 7. do 23. 8. boste uživali maksimalno 
podporo sonca v sorodnem znaku, zato vam vitalnosti in energič-
nosti ne bo primanjkovalo!

V prvih treh tednih julija se vam sreča nasmiha na čustvenem 
področju, kasneje, vse do konca avgusta, pa se lahko spogledujete 
z možnostjo vrnitve k stari ljubezni.

3. 7., ko bo nastopila polna luna v vašem znaku, lahko doživi-
te pretres in pokazala se bo potreba, da korenito kaj spremenite 
v zvezi z medosebnimi odnosi, v družinskem krogu ali v zvezi s 
službo. Po 10., ko vam bo naklonjeni Mars prinašal ogromno 
energije vse do konca avgusta, se bodo situacije pričele odvijati v 
želeno smer.

Mars in Merkur vas bosta podpirala tudi v avgustu, zato boste 
uspešno kos svojim izzivom.

Večje število planetov v vam nasprotnem znaku leva bo pokaza-
lo potrebo, da pozornost usmerite v partnerske odnose. Mišljeni 
so tudi poslovni partnerji in konkurenčni! Zagotovo bo potrebno 
nekaj diplomacije in modrosti, da boste krmarili med vsemi.

Dolgotrajno zadrževanje Venere v vam nasprotnem znaku leva, 
še zlasti njen R hod od 23. 7. dalje, opozarja na potrebo po večjem 
prilagajanju.

Velja še zlasti za 1. 8., ko bo polna luna v vašem znaku!

Planeti v raku bodo voda na vaš mlin, sonce vam bo v prvih treh 
tednih julija dajalo veliko vitalne energije. Najbolj vas bo seveda 
vleklo k vodi, k morju, in če je le mogoče, si v tem času privoščite 
počitnice!

Dolgotrajno zadrževanje Marsa v vam nasprotnem znaku od 
10. 7. pa vse do 27. 8. vas lahko izčrpava. Adrenalin bo povišan, 
nagnjeni boste k preveč hitrim in nepremišljenim reakcijam. 
Velika previdnost velja tudi pri denarju!

O Vladu Gmajnerju

Moje ime je Romana Kolenc in sem prostovoljka 
v DEOS Centru starejših Zimzelen v Topolšici. 
Trenutno z obiski razveseljujem in krajšam 
čas gospodu Vladu Gmajnerju, po rodu iz vaše 
doline, ki me je prosil, da bi pripravila zapis o 
njegovem življenju in ga poslala k vam, da bi ga 
objavili v časopisu Utrip Savinjske doline, ki ga je 
sam velikokrat prebiral. Tole je nastalo:

G. Vladislav Gmajner se je rodil 21. maja leta 
1928 na naslovu Železno 3 v Galiciji pri Žalcu. 
Pravi, da je bil vesel otrok. Rad se je učil, bil je 
navajen delati in živeti skromno in pošteno. A 
pri njegovih rosnih 13 letih se je začela druga 
svetovna vojna, življenje se je zelo spremenilo, v 
vojni pa je bil zelo aktiven kot partizanski kurir 
po imenu Lazar. Za kratek čas je bil celo zaprt v 
celjskem piskru. Pravi, da so bili res hudi časi in 
da je sedaj še edini živeči borec druge svetovne 
vojne v žalski občini.

Njegov oče je bil po poklicu krojač in je s svojim 
delom navdušil tudi Vlada, ki je krojaško šolo 
obiskoval že med vojno, se potem zaposlil pri 
svojem očetu, ki je imel krojaško delavnico, in vse do očetove upokojitve delal pri njem. Kasneje se je kot krojaški 
mojster zaposlil v podjetju Elegant v Celju, kjer je delal 30 let do upokojitve.
V vmesnem času si je našel ženo Faniko, s katero sta si skupaj zgradila hišo, v zakonu se jima je rodil en sin. Vlado 
s solzami v očeh pove, da je minilo že kar veliko let, kar je umrla njegova žena. Čas si je potem krajšal s šivanjem 
in gospodinjskimi opravili, zelo rad in dobro je kuhal, še posebej vesel pa pove, da je imel zelo rad rože in da je imel 
najlepše v vasi. Bil je tudi aktiven pri kulturnem društvu in je imel veliko prijateljev. Ker pa se je njegovo zdravje 
s starostjo poslabšalo, ni mogel več živeti sam, zato se je odločil za svoj novi dom v domu starejših občanov 
Zimzelen v Topolšici, kamor se je preselil letos na svečnico. Pravi, da se je bilo težko privaditi na novo okolje, zdaj 
pa je že boljše. »Lepo mi je, ljudje so prijazni, to pa šteje največ. Življenje teče počasi, a vztrajno.«
Ravno na nedeljo, 21. maja 2023, je dopolnil polnih 95 let. Praznovali smo jih s tortico in baloni – mislim, da je 
bil to njegov res srečen dan.
Kot prostovoljka lahko povem, da me to delo izpolnjuje, me napolni z dragocenimi izkušnjami. Ko vidiš zguban, 
zgaran, ampak nasmejan obraz, veš, da si nekoga osrečil in mu naredil dan lepši. Z malimi koraki spreminjajmo 
svet na bolje.
Vse dobro!

Romana Kolenc 

PISMA BRALCEV

Zahvala Roka Seidla

Podpisani Rok Seidl se v prvi vrsti zahvaljujem gospe Cvetki Grm, predsednici RK Griže, ki je bila pripravljena 
prisluhniti moji stiski glede težave z mojim prevoznim sredstvom, ki je bilo že dotrajano. Stopila je v stik z RK 
Slovenija – Območno enoto Žalec, kjer so mi prijazno odstopili humanitarni transakcijski račun za prispevke, 
donacije. Zahvaljujem se tudi KuD Šmrkl Šešče, ki so prispevali del zbranih sredstev na rock koncertu 25. 2. 2023, 
in frizerstvu Manja Prebold, kjer so frizerke ves dan strigle v dobrodelni namen. Hvala Celjskim grofom za lep 
sprejem v skupino ter za vsa zbrana sredstva in pa tudi NK Celje za lep sprejem na nogometni tekmi ter javno 
obvestilo o dobrodelni akciji za zbiranje sredstev. Zahvalil bi se tudi prijateljici in umetnici Cvetki Vačun, ki je na 
svoji slikarski delavnici narisala sliko, ki gre v dobrodelni namen, kot tudi gospa Danica Pirnat in gospa Mojca 
Korošec. Velika zahvala gre tudi raperju Triiiplu, ki se mi je prostovoljno javil, da je pripravljen povabiti še ostale 
slovenske hip-hop izvajalce (Nel Haris, Labagra, Markan, DWON, Žare, Emkej, Cyam, Mrigo, Studio Kamnik, 
Eko, Murat, Triiiple, Alpadino, Dnevna soba, Joe Joe, Turtle, Nikolovski in Kuna ter rockerji: ANJ in PAMŽI), ki 
so sodelovali na dobrodelnem koncertu Vibing4rok. Seveda pa tega ne bi bilo možno izvesti brez Študentskega 
kluba Žalec, KuD Šmrkl Šešče, Mladinskega centra Žalec in RK Slovenija – Območna enota Žalec.
Tisoč besed bi bilo premalo, da bi se vam vsem zahvalil za poslana sporočila, pisma, pogovore, podporo, prispevke…
Hvala vam!

Rok Seidl

V Občini Prebold vsako leto prip-
ravijo dva sprejema za novoro-
jenčke – prvi je v juniju, drugi pa 
v decembru. Tako je na povabilo 
župana mag. Marka Repnika bilo 
tudi 7. junija.

Dosedanji sprejemi so bili v večna-
menskem prostoru Vrtca Prebold, 
tokrat pa so sprejem pripravili v 
prostorih jedilnice OŠ Prebold, saj v 
vrtcu obnavljajo kuhinjo. Na tokra-
tni sprejem so bili povabljeni starši z 
novorojenčki, ki so se rodili v času od 
1. novembra 2022 do 1. maja letos. 
V tem času se je v občini rodilo 21 
otrok, od tega 10 deklic in 11 dečkov. 
Za najmlajše občanke in občane ter 
njihove starše je občina, tako kot v 
minulih letih, pripravila simbolična 
darila in vrednostni bon, tokrat v 
višini 250 evrov, za nakup v Merca-
torjevih trgovinah. Poleg tega so vsi 

novorojenčki prejeli še veliko brisačo 
z vezenim imenom in slovensko 
zastavo.

Dogodek so popestrili otroci iz 
Vrtca Prebold, ki ima sicer 14 oddel-

kov z 241 otroki. Skupina otrok je 
skupaj s svojima vzgojiteljicama pela 
in deklamirala. 

Na županovem sprejemu novorojenčkov je otroke in starše nagovorila tudi vodja 
vrtca Mateja Matko (skrajno desno). 

Z novorojenčki tokrat v šoli  
    D. NARAGLAV
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V tem duhu so otroci in strokov-
ni delavci enote Žalec I v okviru 
projekta Dnevi evropske kulturne 
dediščine pripravili prireditev z 

naslovom Mlinarjev sin kovalo kuje 
ter ljudske pesmi in plese snuje. 

Na prireditvi, ki je bila v Domu 
II. slovenskega tabora v Žalcu, je 

navzoče pozdravila ravnateljica 
vrtca Natalija Starič Žikić, nato pa je 
vsem zbranim in nastopajočim nekaj 
besed namenil podžupan Občine 
Žalec Srečko Lednik. Otroci so na 
prireditvi zbrane v dvorani z ljudsko 
pesmijo in plesom popeljali v njihova 
otroštva in jim preko besedil predsta-
vili poklice, ki so del naše zgodovine. 

Program sta popestrila folklor-
na skupina predšolskih otrok pod 
vodstvom Irene Lesjak in Gregor-
ja Kovačiča ter pevski zbor pod 
vodstvom Dubravke Tržić. Otroci 
in strokovni delavci enote Žalec I 
so se med šolskim letom seznanili s 
poklici, spretnostmi in veščinami iz 
preteklosti Žalca (čevljar, hmeljar, 
fotograf …). Urili so se v ročnih spret-
nostih ter spoznavanju pripomočkov 
in orodja, ki je bilo pri delu nekoč 
prisotno. Preko seznanjanja so otroci 
obogatili svoje znanje o naši prete-
klosti in s pomočjo ljudske pesmi ter 
plesa ohranjali naše izročilo.

Ohranjanje kulturne dediščine je odgovornost vsake generacije. 

Nastop folklorne skupine predšolskih otrok

V vrtcih ohranjajo kulturno 
dediščino

    T. TAVČAR

Pevsko-plesno 
druženje do zvezd 

    T. T.

OŠ Polzela je konec maja v 
Športni dvorani Polzela pripravila 
že tradicionalno prireditev Sezimo 
do zvezd, s katero se predstavijo 
vsi pevski zbori in plesalci različnih 
žanrov ter uspešni učenci, ki so v 
šolskem letu dosegli vidne dosežke 
na državni ravni na tekmovanjih in 
natečajih vseh vrst. 

Ubrano so prepevali številni pevci 
OPZ Polžki, OPZ Sonček, MPZ 
matične šole ter šolski pevski zborček 
Podružnične šole Andraž. Najvztraj-
nejšim pevcem je za večletno prepe-
vanje in zvestobo petju ravnatelji-
ca mag. Bernardka Sopčič skupaj 
z mentoricami Mijo Novak, Mojco 
Rodič in Angeliko Urbanc podelila 
priznanja. Pester in pisan program 
so s plesom popestrili številni plesni 
pari osmošolcev, ki so pokazali svoje 
plesno znanje v plesnem venčku pod 
vodstvom Anje Gojkovič. Da znajo na 
OŠ Polzela poleg latinskoameriških 

in standardnih plesov plesati tudi 
izrazni ples, folkloro in hip-hop, pa 
so pokazali učenci vseh starosti pod 
mentorstvom že omenjene športne 
pedagoginje ter mentoric Majde Pur, 
Barbare Hudoklin, Dragice Vidmar in 
Petre Vešligaj. 

V hudomušnih verzih oblikovano 
vezno besedilo je pripravila Marija 
Kronovšek, interpretirala pa sta 
ga sedmošolka Loriana Turnšek in 
osmošolec Jure Lešnik, ki sta se v 
vlogi voditeljev odlično znašla, pri 
tem pa jima je pomagala mentorica 
Mojca Cestnik. Publika, ki je popol-
noma zasedla mesta v polzelski 
športni dvorani, je prijetno spomla-
dansko druženje pospremila s števil-
nimi bučnimi aplavzi. Podeljene so 
bile tudi nagrade in priznanja naju-
spešnejšim tekačem v jesenskem 
času izvedenega medgeneracijskega 
druženja Šport špas. 

Nastop starejše skupine v izraznem plesu

V šoli
Šola med tednom se za glavo drži,
ker hrup učencev ji živce kali.
Vsako jutro naznani njen zvonec,
da heca zares je konec.

Takoj se v razredu zberemo,
da kaj zanimivega preberemo.
Kuharji malice pripravijo, 
da sestradane otroke nahranijo.

V šoli je polno veselja in smeha,
a ko test v razred pokuka, 
se skrije še muha.
Ko zvonec slednjič s 
polnimi pljuči zadiha,
jo še zadnji učenec iz šole popiha.

Šola z zvoncem sproščeno zadiha:
pouka je konec, sreča velika.
Učenci pa domov odhitimo,
se naslednjega šolskega 
dne veselimo.

Brin Kodele, 6. c-razred, I. OŠ Žalec

Vzgojiteljice Vrtcev Občine Žalec, 
5., 6., 7. in 8. oddelka enote Šempe-
ter, so v paviljonu Rimske izkopa-
nine Šempeter na ogled postavile 
razstavo  z naslovom Prvi na vasi.

Razstava je plod večtedenskega 
raziskovanja v okviru povabila  k 
sodelovanju v vseslovenskem gibanju 
Turizem in vrtec s temo Z igro do 
prvih turističnih korakov. Rdeča nit 
projekta je bilo geslo »Športna doži-
vetja bogatijo mladinski turizem«. 
Otroci so skupaj z vzgojiteljicami 
igrali odbojko, ekipni šport, ki ima v 
njihovem kraju bogato tradicijo.

Elementarne igre z žogo na omeje-
nem prostoru, ob mreži, obisk in 
srečanje z odbojkarskim sodnikom, 
ogled odbojkarskega tekmovanja na 
OŠ Šempeter, predstavitev dejavno-
sti članov odbojkarskega kluba, ogled 
tekme po IKT- tehnologiji, razvijanje 
manipulativnih  spretnosti z žogo, 

likovno ustvarjanje z različnimi 
tehnikami, izdelovanje plakata … vse 

to so bile dejavnosti, ki so otrokom 
približale odbojko. 

Del razstave v paviljonu turističnega društva pri Rimski nekropoli

Prvi na vasi 
   D. NARAGLAV

Od 19. maja do 18. junija je 
Javni sklad za kulturne dejavnosti 
RS razglasil za teden ljubiteljske 

kulture. V tem času so po Sloveniji 
potekale različne kulturne dejav-
nosti ljubiteljske kulture. Likovniki 

KUD Polzela so pripravili likovno 
ustvarjalnico z otroki. 

Delavnica bi potekala na Gradu 
Komenda, vendar je bila zaradi 
neugodnega vremena premeščena v 
kulturni dom. Tako so lahko otroci in 
odrasli ob likovnih dejavnostih pris-
luhnili pevkam skupine Maltežanke.

Zbrane ustvarjalce, pevce in 
obiskovalce je pozdravil podžupan 
Občine Polzela Igor Pungartnik ter 
poudaril pomen povezovanja genera-
cij in različnih kulturnih dejavnosti. 
Udeleženci delavnice so bili navdu-
šeni nad različnimi oblikami likovne 
dejavnosti, kjer so otroci ustvarja-
li izdelke ter jih zadovoljni odnesli 
domov. Likovniki, ki so svetovali 
otrokom in jim nudili pomoč, so 
obljubili skorajšnjo ponovitev delav-
nice. Udeležencem je za sodelovanje 
in uspešno ustvarjalno delavnico 
predsednica likovne sekcije Sonja 
Jezernik podelila pisne zahvale.

Ljubiteljska kultura in otroci
    T. TAVČAR

Utrinek z delavnice

Program Varno na kolesu, 
s katerim Butan plin skupaj s 
partnerji že 11 let skrbi za varno 
vključevanje mladih kolesarjev v 
promet, je tudi letos privabil več 
kot 10.000 učencev iz 140 sloven-
skih osnovnih šol. 

Prvo mesto v okviru naloge 
Kolesarim in nabiram kilometre 
sklopa Aktivno na kolesu je osvojila 
Osnovna šola Braslovče, ki je navdu-
šila z največjim številom prevoženih 
kilometrov – zbrali so jih kar 5.645. 

S slovesnosti na OŠ Braslovče

Kolesarim 
in nabiram 
kilometre

    T. T.
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Na njih so se tekmovalci iz 
devetih društev podeželske 
mladine iz celjske regije pomerili v 
košnji, grabljenju in delanju kopice 
ter igrah, ki so jih poimenovali 
Žlohtna vinska kapl'ca, V poharski 
goši in Igra presenečenja.

Tekmovanje, katerega organiza-
tor je vsako leto Zveza podeželske 
mladine, se je odvijalo na travniku 
pri farovškem kozolcu, za novozgra-
jenim Jurjevim trgom ob cerkvi sv. 
Jurija. V lepem in toplem vremenu se 
je na tekmovalnem poligonu oziroma 
ob njem zbralo veliko tekmovalcev in 
njihovih navijačev iz društev pode-
želske mladine (DPM) Šmihel nad 
Mozirjem, Zgornje Savinjske doline, 
Spodnje Savinjske doline, Šmarje pri 

Jelšah, Slovenske Konjice, Šaleške 
doline, Šentjur in Tabor. DPM Celje, 
Dobrna, Štore, Vojnik so nastopa-
la s skupno ekipo. DPM Tabor je bil 
tudi izvajalec in gostitelj letošnjega 
tekmovanja. Igre namreč organizira, 
izpelje tisto DPM, ki je postalo regij-
ski zmagovalec leto poprej. 

Ekipe, ki jih sestavlja šest tekmo-
valcev, so se pomerile v petih igrah. 
Najprej je potekalo tekmovanje v 
košnji. Istočasno sta se pomerila 
kosca iz po dveh društev. Komisija 
oziroma sodniki – v sestavi: Maja 
Klemen Cokan, Marko Tevž in Irena 
Friškovec s Kmetijsko-gozdarskega 
zavoda Celje – so merili čas, ki ga je 
kosec dosegel pri košnji, in kakovost 
opravljenega dela (čistost košnje). 

Seštevek točk, dobljenih pri hitro-
sti košnje in čistosti, pa da rezultat. 
Enako je bilo tudi pri grabljenju in 
delanju kopice, pri čemer so ocenje-
vali poleg hitrosti in čistosti grablje-
nja tudi obliko kopice.

Pri koscih je največ točk in s tem 
zmago osvojil David Podkrajšek iz 
DPM Šentjur, drugo mesto je zasedel 
Miha Podbukovšek iz DPM Sloven-
ske Konjice, tretje pa si je prikosil 
Martin Cestnik iz DPM Tabor, sicer 
tudi predsednik društva. Med grab-
ljicami si je prvo mesto prigrabila 
Maša Kramer iz DPM Šentjur, drugo 
Taja Špeh iz DPM Zgornje Savinjske 
doline in tretje Lucija Užmah iz DPM 
Spodnje Savinjske doline. Preosta-
le tri igre, ki so prinesle tudi precej smeha in zabave, so bile skupinske, 

in njihov seštevek skupaj s točkami, 
ki so jih osvojili kosci in grabljice, 
je prinesel tudi končni vrstni red. 
Prvo mesto je osvojilo DPM Šentjur, 
ki je imelo tudi najboljšega kosca in 
najboljšo grabljico, na drugo mesto 
se je uvrstila ekipa DPM Zgornje 
Savinjske doline, na tretje pa DPM 
Celje, Dobrna, Štore, Vojnik. 

Vse sodelujoče ekipe, kot tudi kosci 
in grabljice, so prejeli priznanja za 
sodelovanje, prve tri ekipe, kot tudi 
prvi trije kosci in prve tri grabljice, 
pa še pokale. Za prijetno druženje je 
tisto popoldne skrbel tudi narodno-
zabavni ansambel Namig, za lačne in 
žejne pa člani iz domačega društva.

V soboto, 17. junija, so v Občini Tabor v organizaciji tamkajšnjega Društva 
podeželske mladine Tabor potekale regijske kmečke igre. 

V Taboru regijske kmečke igre  
    D. NARAGLAV

Za ekipo domačega društva je kot kosec tekmoval njihov predsednik Martin Cestnik 
in si priboril tretje mesto.

Pri hitrosti grabljenja je pomembno vlogo igrala tudi lepo pokošena parcela.

V domu starejših v Preboldu 
so v sredo, 7. junija, praznovali 
100-letnico svoje oskrbovanke Olge 
Ribič, nekdanje krojaške mojstrice, 
ki je k njim prišla pred dobrima 
dvema letoma iz Žalca. 

Zaposleni in sostanovalci so ji ob 
100. rojstnem dnevu pripravili res 
lepo presenečenje. Socialna delavka 
in vodja tima sta ji podarili šopek v 
imenu doma, v kuhinji pa so pripravili 
pogostitev in torto. V popoldanskih 
urah je bila deležna mnogih obiskov 
domačih, obeh sinov in ostalih najbliž-
jih. Dobre volje in zadovoljstva je ta 
dan bilo na pretek. Prejela je veliko 
cvetja, ki je oziroma tudi še vedno 
krasi njeno sobo in spominja na ta 
nepozaben dan, ko je zaokrožila stole-
tnico svojega življenja. To je bil zanjo 
ter tudi za vse, ki so z njo praznovali ta 
visoki jubilej, res poseben dan. 

Olga Ribič je bila rojena v Šeščah 
pri Preboldu kot prvi otrok. Imela 
je še mlajšo sestro Marijo, ki pa je že 
pokojna. V osnovno šolo je hodila v 
Prebold, kasneje pa je šolanje nada-
ljevala za poklic krojačice. Najprej je 
bila zaposlena pri krojaču Turnšku, 
kasneje pa je v Preboldu oprla svojo 
obrt. Z možem Milanom sta si zgra-
dila hišo v Žalcu, rodila sta se jima 
dva sinova, Milan in Karel. V Žalcu 
je živela do aprila 2021, ko je postala 
tudi oskrbovanka preboldskega 
doma starejših. 

Jubilantka je povedala, da je imela 
lepo otroštvo in čudovite starše. 
Oče je delal v rudniku in je imel lepo 
plačo, mama pa je z denarjem znala 
razpolagati, tako da so lepo živeli 
kljub takratnim težkim časom. 

Krojaška mojstrica praznovala 100 let
    D. NARAGLAV

Stoletnica Olga Ribič na dan jubileja 

Zaposleni so stoletnici Olgi pripravili res lepo presenečenje.

Pri eni od iger, pri kateri so bili tekmovalci vinogradniki, je bilo veliko smeha in zabave.

Bogomila Vidmajer, po domače 
Hropotova Milka iz Založ, je drugi 
teden v juniju praznovala 100. 
rojstni dan. Ob tem visokem jubi-
leju so jo obiskali župan Občine 
Polzela Jože Kužnik, domači 
župnik Urban Lesjak ter predstav-
niki Krajevne organizacije Rdečega 
križa Polzela, Karitasa, upokojen-
cev in Zveze borcev ter ji podarili 
simbolična darila. 

Hropotova mama je bila obiska 
zelo vesela. Med drugim je povedala, 
da se je rodila v Šentilju pri Velenju, 
imela pa je šest bratov in sester. Ko 
je bila stara komaj štiri tedne, ji je 
umrla mama. Med drugo svetovno 
vojno se je kot mladenka aktivirala 

med kurirje in vesela dočakala osvo-
boditev. V Založe jo je pred 70. leti 
privabila ljubezen in z možem sta 
povila pet otrok. Vzgajala sta jih na 
domači kmetiji, kjer je bila glavna 
kmetijska dejavnost vinogradništvo, 
imeli pa so še nekaj hmelja in živine.

Mož ji je umrl pred 34 leti. Danes 
je ponosna babica osmih vnukov 
in prababica 13 pravnukom. Tako 
sedaj v domači hiši v Založah živita 
najstarejša članica družine, prababi-
ca Milka, in najmlajši član družine, 
pravnuk Lenart. Njeno trenutno 
veselje sta branje knjig in reševanje 
križank, televizije pa že več let ne 
gleda več. Nekoč sicer ni bilo nadalje-
vanke, ki bi jo zamudila.

100 let Bogomile Vidmajer
    T. T.

Župan Jože Kužnik in župnik Urban Lesjak v pogovoru z jubilantko Bogomilo 
Vidmajer, ki na jesen življenja bere knjige in rešuje križanke.
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25. 8. CEREMONIALNI ŠTART -
FONTANA PIV ŽALEC 
SUPER SPECIAL ŽALEC

26. 8. HITROSTNE PREIZKUŠNJE PO
SPODNJI SAVINJSKI DOLINI 
-cca 80km
CILJNA RAMPA - FONTANA PIV
ŽALEC

V kategoriji zasnova robota so 
osvojili prvo mesto, s tem pa so si 
prislužili tudi povabilo na odprto 
mednarodno prvenstvo FIRST Lego 
League Asia Pacific, ki bo med 29. 
junijem in 2. julijem v Sydneyju v 
Avstraliji. 19. junija so že poleteli 
proti deželi kengurujev.

Člani ekipe SuperJufke so svojega 
robota pripravili pod okriljem podje-
tja Brihtna buča, ki se v Savinjski 
dolini in širši okolici ukvarja z navdu-
ševanjem osnovnošolcev nad roboti-
ko, programiranjem, elektrotehni-
ko, 3D-modeliranjem in virtualno 
resničnostjo. Razvili so mehansko 
dovršenega robota, ki je trden, učin-
kovit in zmožen izvesti naloge FIRST 
Lego League izziva avtonomno in 
konsistentno.

FIRST Lego League v svetu poteka 
od leta 1998. Gre za vzgojno-izobra-
ževalni in raziskovalni program, kate-
rega namen je otroke in mlade navdu-
šiti nad znanostjo in tehnologijo, jih 
opremiti z idejo timskega duha ter jih 
spodbuditi, da rešujejo kompleksne 
naloge na ustvarjalen način. Med 
pripravo na tekmovanja spoznajo vse 
korake resničnega procesa razvoja 
produkta, saj morajo rešiti problem 

pod časovnim pritiskom, z nezado-
stnimi sredstvi in neznanimi konku-
renti. V Sloveniji program FIRST Lego 
League financira, organizira in izvaja 
organizacija Super glavce, Zavod za 
promocijo znanja, ki je pogodbeni 
partner za Slovenijo. Tekmovanja pri 
nas prireja od leta 2011.

Miha Miklavc, idejni oče Brihtne 
buče, nam je povedal, da so člani 
zmagovalne ekipe SuperJufke sedem 
nadobudnih osnovnošolcev, ki se 
navdušujejo nad znanji prihodnosti, 
med katerimi izstopata robotika in 
programiranje: »To so otroci, ki radi 
raziskujejo, razmišljajo izven okvir-
jev, si pri delu pomagajo in se zave-
dajo, da lahko uspejo samo kot ekipa. 
Šest fantov in eno dekle prihajajo iz 
celotne Savinjske doline – od Vran-
skega prek Žalca pa vse do Zreč. Ekipo 
sestavljajo: Lia Robič in Rokito Robič 
iz Žalca, Jakob Golob iz Brod pri 
Vranskem, Aleks Čuk iz Zreč, Aljaž 
Ašenberger iz Liboj, Miha Tajnšek iz 
Podvina pri Žalcu ter Nejc Sentočnik 
iz Velike Pirešice pri Žalcu.«

Lastnosti zmagovalnega 
robota

In kakšne so lastnosti zmagoval-
nega robota, ki so ga učenci ustva-
rili pod okriljem Brihtne buče? 
Miha Miklavc pove, da je ustvariti 
zmagovalnega robota izziv za milijon 
dolarjev: »Naša ekipa SuperJufke 
razvija svojega popolnega robota že 
drugo leto. Poleg tega, da ima robot 
štiri motorje, dva barvna senzorja, 
gyro senzor in pametno kocko, so 
izrednega pomena še velikost, teža, 
izbira gum in oblika, vse to pa vpliva 
na težišče robota. Če robot izpolnjuje 
vse te kriterije, je uspešen pri vožnji 
naravnost, obratih, sledenju črti in 
opravljanju misij na robotskem poli-
gonu. Zelo zapletena zadeva torej, ki 
vsebuje precej matematično-fizikal-
nih konceptov.«

Uspeh je kombinacija 
znanja, želje in akcije

Ko obiščemo spletno stran www.
brihtnabuca.si, nas med drugim 
pritegne citat legendarnega Brucea 
Leeja: »Znanje ni dovolj, treba ga je 
uporabiti. Želja ni dovolj, treba je 
narediti.« Očitno se tega 'brihtne 
buče' držijo in je to tudi delček skriv-
nosti njihovega uspeha. Sogovornik 
pove, da je njihovo vodilo na tečajih 
(ne samo tekmovalnih) delati prak-

tično, poučno in kreativno: »Otroke 
želimo pri reševanju tehnoloških 
izzivov pripeljati prek meja njiho-
vih trenutnih sposobnosti. Zato 
se poslužujemo učenja po princi-
pu obrnjene učilnice in reševanja 
problemov z razmišljanjem izven 
okvirjev. Naši tečajniki so v izrazito 
aktivni vlogi, delo poteka po princi-
pu raziskovanja, učenja na napakah 
in timskega sodelovanja. Na ta način 
krepimo tudi socialno komponento. 
Vse to so delčki, ki sestavljajo zmago-
valni mozaik.«

Tudi dekleta zanima 
legorobotika

Starše, ki še ne poznajo Brihtne 
buče, pogosto zanima, ali so v njihovih 
vrstah tudi dekleta. »Seveda so med 
nami dekleta,« pove Miha Miklavc. 
»Pri naših tečajih ne gre zgolj za 
pridobivanje tehničnih znanj, temveč 
tudi za spoznavanje sodobne metodi-
ke učenja. Na naših tečajih je trenu-
tno 15 odstotkov deklet in upamo, da 
jih navdušimo še več. Prihodnost, ki 
je pred nami, bo namreč 'zahtevala' 
kompetentne fante in dekleta z digi-
talnimi znanji, ki bodo aktivni odlo-

čevalci in ne pasivni poslušalci, kar 
nas učijo v šoli.«

Zaključni dogodek 
letnih tečajev

17. junija so mentorji pripravili 
dogodek ob zaključku šolskega leta, ki 
so ga organizirali na terasi MC Žalec. 
Matic Žličar, vodja tečajev pri Brihtni 
buči, je povedal: »Med šolskim letom 
pripravljamo tečaje za učenke in 
učence od 1. do 9. razreda. Za konec 
šolskega leta smo pripravili robotski 
piknik, ki so se ga lahko udeležili naši 
tečajniki in ostali otroci, ki radi sestav-
ljajo Lego kocke. Zraven po navadi 
pridejo starši in mi smo jim na voljo 
za morebitna vprašanja o robotih, 
programih in podobno. Danes smo 
jim pripravili tudi bazen kock, kjer 
lahko sestavljajo po mili volji in dajo 
domišljiji prosto pot. Pripravili smo 
tudi tri tekmovalne mize, ki smo 
jih uporabili v ta namen, da lahko 
tekmovalna ekipa SuperJufke tik 
pred odhodom v Avstralijo še malce 
povadi. Svoje tečajnike vedno vzpod-
bujamo, da razmišljajo 'izven škatlice', 
torej ne čisto po ustaljenih vzorcih, da 
opazujejo svet okrog sebe, namesto 
da gledajo v telefon, ter da gledajo, 
kje bi lahko izumili kaj novega, kar bi 
pomagalo ljudem pri vsakdanjih opra-
vilih, da bi izboljšali svet. Prav tako jih 
učimo, da nikoli ni nič popolno, nič ni 
najboljše, še vedno se da vsako stvar 
nadgraditi, sploh pri mehaniki, tukaj 
se zgodba nikoli ne konča.« 

Vse stroške, povezane s tekmo-
vanjem, morajo kriti sami. Starši 
plačajo stroške prevoza, nastanitve 
in udeležbe na tekmovanju. Miha 
Miklavc: »Ker gre za velik finančni 
zalogaj, računamo na sponzorje in 
donatorje. Rad bi se zahvalil staršem, 
ki so se zelo angažirali pri nagovar-
janju podjetij. Je pa velik izziv prep-
ričati podjetja, čeprav so prav vsi 
navdušeni, ko jim naše SuperJufke 
predstavijo svoje delo in način razmi-
šljanja. Zato vabimo vse, da podpre-
jo naše brihtne buče pri uresničitvi 
njihovih sanj.«

Brihtnim bučam voščimo veliko 
ustvarjalnosti in uspehov še naprej, 
SuperJufkam pa veliko bogatih izku-
šenj iz Avstralije. 

Ekipa SuperJufke, ki jo sestavlja sedem učencev spodnjesavinjskih osnovnih 
šol, se je sredi marca udeležila finala FIRST Lego League Adria 2023, ki je 
bilo na Fakulteti za elektrotehniko v Ljubljani. 

Lego robotiki odleteli v Avstralijo  
 BINA PLAZNIK     B. P., ARHIV BRIHTNA BUČA

Trije zmogljivi Lego robotki

Miha Miklavc

Vročina ob tekmovalni mizi

Matic Žličar

Del ekipe SuperJufke od leve proti desni: Lija Robič, Jakob Golob, Aleks Čuk in v 
ležečem položaju Aljaž Ašenberger
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Klekljana čipka – petič  
     D. NARAGLAV

V okviru Občinskega praznika 
Občine Prebold so minulo soboto 
v prostorih hotela Prebold pripra-
vili že peti festival klekljane čipke. 
Festival, ki ga organizira KPD Šešče 
oziroma njihov klekljarski krožek 
Čipke, poteka vsako drugo leto. V 
preteklosti je potekal v avgustu v 
času Tedna društva upokojencev 
Prebold, tokrat pa so ga vključili v 
program praznovanja občinskega 
praznika. 

Uradni del festivala je potekal 
na pokriti terasi hotela Prebold, 
ki je zbrane najprej pozdravila z 
glasbo Godbe veteranov Univer-
ze za III. življenjsko obdobje Žalec 
pod vodstvom mag. Marka Repnika. 
Organizatorka festivala, predsedni-
ca KPD Šešče in vodja klekljarskega 
krožka Čipke Milena Klasič, je ob 
pozdravu povedala, da v njihovem 
krožku klekljajo že od leta 2006, da 
je to že peti njihov festival in da so 
v vseh teh letih sodelovali na mnogo 
prireditvah v Občini Prebold, pa 
tudi širše. Ob tem je poudarila, 
da bodo tudi letos sodelovale na 
Svetovnem kongresu OIDFA, ki bo 
v Novi Gorici. Izrazila je še veliko 
zadovoljstvo, ponos na to, da so na 
njihovem festivalu razstavljavci iz 
vse Slovenije. 

V nadaljevanju je zbrane pozdra-
vil in nagovoril župan mag. Marko 
Repnik in vsem, še posebno pa glavni 
organizatorki, izrekel vse čestitke za 
njihovo delo. V kulturnem programu, 
ki je sledil, so občinstvo nasmejale 
hudomušne pesmi Reškega benda iz 
Marije Reke. Z deklamacijami dveh 
pesmi je program nato obogatila še 
klekljarica s Koroškega Silva Vodov-
nik, za njo pa še harmonikar Matija 
Jemec, čigar mama je prav tako klek-
ljarica, oče pa izdeluje in prodaja 
pripomočke za klekljanje. Nekaj 
skladb so dodali še godbeniki vete-
ranske pihalne godbe. S priznanji za 
udeležbo se je vsem predstavnikom 
klekljarskih skupin zahvalila Milena 
Klasič ter s tem tudi uradno odprla 
razstavo letošnjega festivala in vse 
pozvala, naj se jim pridružijo spet na 
šestem festivalu, ki bo čez dve leti. 

Na festivalu so se s svojimi klek-
ljarskimi mojstrovinami predstavljli: 
Kleklarsko društvo Cvetke iz Žirov, 
Ročnodelski krožek Taščice iz Mari-
bora, krožek Lastovka iz Cerkelj na 
Gorenjskem, Klekljarska skupina 
Kitice iz Hiše generacij v Laškem, 
DPD Svoboda – sekcija Črjanske 
klekljarice, Zasavske klekljarice 
– Srčevke, DU Štore – klekljarska 
skupina, DU Piran in DU Prebold. 

Rokodelske klekljarske mojstrovine so si obiskovalci z zanimanjem ogledali  

Glavno zaslugo za to ima veliki 
zbiratelj in srce Filatelističnega 
društva Žalec ter glavni pobudnik 
razstave Veni Ferant. Pred časom 
je namreč prišel na idejo, da bi se z 
razglednicami, ki prikazujejo kraje 
ob reki Savinji, dala narediti zani-
miva zgodba. Skupaj z učenci filate-
lističnega krožka na I. OŠ Žalec so 
se lotili zbiranja razglednic krajev 
ob Savinji. Nastala je razstava 
Savinja nas povezuje, na kateri je 
v 20 vitrinah razstavljenih več kot 
600 razglednic krajev ob Savinji, 
ki so jim jih pomagali zbrati tudi 
učenci 12 osnovnih šol iz 13 občin. 
Poleg tega so na razstavi na doda-
tnih 32 listih predstavljene tudi 
skoraj vse znamke, ki so izšle in so 
povezane s področjem reke Savinje. 
Istega dne, ko so odprli razstavo, 
pa so na Pošti 3310 Žalec žalski 
filatelisti predstavili nov priložno-
stni poštni žig, osebno znamko ter 
novo razglednico – vse pod naslo-
vom Savinja nas povezuje.

Da Savinja resnično povezuje, so 
s svojo navzočnostjo pred velikim 
številom obiskovalcev dokazali tudi 
župan Mestne občine Celje Matija 
Kovač, župan Občine Laško Marko 
Šantej in župan Občine Žalec Janko 
Kos. Za glasbeno popestritev večera 
so poskrbeli učenci Glasbene šole 
Risto Savin Žalec s svojim narodno-
-zabavnim kvintetom, dogodek pa 
je povezovala vodja domoznanskega 
oddelka Medobčinske splošne knji-
žnice Žalec Karmen Kreže, ki je med 
drugim tudi povedala, kako je prišlo 
do ideje o tovrstni razstavi. 

Veliki zbiratelj in srce Filateli-
stičnega društva Žalec ter glavni 
pobudnik te razstave Veni Ferant je 
povedal, da so pred leti razglednice 
počasi dobivale veljavo tudi v filateli-
ji, kjer jih prej ni bilo. Že prej pa je kar 
nekaj filatelistov zbiralo razgledni-
ce. Večinoma so zbirali razglednice 
svojega kraja ali bližnje okolice. Tako 
je nastalo že nekaj odličnih razstav-
nih eksponatov, ki so jih ljudje spre-
jeli z zanimanjem in radovednostjo. 
Ker pa je bilo razglednic premalo za 
izvedbo kakšnega resnejšega načrta, 
se je Veni Ferant skupaj z učenci fila-
telističnega krožka na I. OŠ Žalec 
lotil zbiranja razglednic krajev ob 
Savinji. Pri tem so jim pomagali 
tudi nekateri časopisi, ki so objavili 
njihovo namero zbiranja razglednic, 
za kar se jim še posebej zahvaljujejo. 
Na njihovo akcijo so opozarjali tudi 
na spletnih straneh, prosili pa so 
tudi mnoge filateliste in zbiralce, ali 
jim lahko odstopijo kakšno odvečno 
razglednico. Počasi so k njim pričela 
prihajati pisma, v njih pa tudi razgle-

dnice. Večinoma so bile iz 70. let prej-
šnjega stoletja, tu in tam se je našla 
kakšna črno-bela. To jih je opogumi-
lo in še aktivneje so se lotili zbiranja. 
Filatelistično društvo Žalec je nekaj 
kvalitetnejših razglednic kupilo tudi 
na različnih dražbah. Zanimiv je 
tudi podatek, da jim je 31 darovalcev 

podarilo skupno kar 343 razglednic. 
Člani filatelističnega krožka 

poudarjajo, da s tem te zgodbe 
nikakor še ni konec, saj bodo z zbira-
njem razglednic nadaljevali tudi 
v prihodnje in skušali svojo dokaj 
obsežno zbirko še povečati. Posebej 
so veseli odziva nekaterih osnov-
nih šol, ki so jim na njihovo poslano 
razglednico odgovorili z razglednico 
svojega kraja. Tudi te so prikazane 
na razstavi, kar 20 razstavnih vitrin 
pa dokazuje, da Savinja res povezuje.

Uspešno delovanje obeh krožkov
Na odprtju razstave so predstavi-

li tudi filatelistična krožka na I. OŠ 
Žalec in OŠ Prebold. Filatelistični 
krožek na osnovni šoli v Žalcu ima 
dolgo tradicijo. Že pred letom 1970 
je šolski krožek vodil Dominik Vrbič 
in z mladimi filatelisti so dosegli 
nekaj lepih uspehov na takratnih 
razstavah. Potem je vnema počasi 
ugasnila in iskrica se je znova zaneti-
la 15. februarja 2002, ko so ponovno 
ustanovili krožek. Prvih 15 let ga je 
uspešno vodil mentor Toni Četina, 
leta 2017 pa je to delo prevzel Veni 
Ferant, pridružila pa se jim je tudi 
učiteljica Barbara Jevšnik. Mladi fila-
telisti so dosegli odmevne rezultate 
in se predstavili na številnih razsta-
vah doma in po svetu, tudi na drugih 
kontinentih, predvsem pa veseli 
dejstvo, da so znali ideje za zbirke 
poiskati v svojem okolju, kot sta na 
primer zbirki Ribnik Vrbje ter Učna 

pot okoli Jame Pekel, sedaj pa še 
zbirka Savinja nas povezuje. Šolska 
krožka na osnovnih šolah Prebold 
in Žalec, ki delujeta pod okriljem 
žalskega društva, pa sta bila zelo 
uspešna tudi na nedavni državni 
filatelistični razstavi v Trbovljah. 
Preboldski krožek, ki ga je dolga 
leta vodil Marjan Plavčak, je prejel 
pozlačeno in zlato medaljo, Žalčani 
pa prav tako zlato medaljo in največ 
točk prav z razstavo Savinja nas 
povezuje. Predsednik Filatelistič-
nega društva Veni Ferant je v zvezi 
s tem tekmovanjem povedal: »Ob 
zbiranju razglednic je nastala ideja, 
da z razglednicami pripravimo tudi 
tekmovalni eksponat. Za ta ekspo-
nat, ki govori zgodbo o deklici, ki je 
v šoli po napornem dnevu pri zadnji 
šolski uri malce zatisnila oči in v 
sanjah kot ptica preletela celotno pot 
reke Savinje, smo morali pripravit 80 
listov formata A4, za kar smo porabi-
li skoraj 160 razglednic. Veseli smo, 
da nam je tako dobro uspelo in da 
smo na državni filatelistični razstavi 
za razglednice prejeli zlato medaljo 
ter posebno nagrado za najbolj-

šo mladinsko filatelistično zbirko. 
Konec septembra bomo tekmovalni 
eksponat o krajih ob Savinji predsta-
vili tudi na mednarodnem tekmova-
nju dežel, članic Alpe–Jadran v itali-
janskem Trebižu.«

Z nagovorom ter čestitko društvu 
in mladim filatelistom je svoje dodal 
še župan Janko Kos. Ob tem je dejal, 
da je morda ta razstava tudi neka-
kšen začetek novega povezovanja 
krajev in ljudi ob Savinji. Na koncu 
je Veniju Ferantu izročil spominsko 
darilo. 

Savinja nas povezuje  
     D. NARAGLAV

V avli Doma II. slovenskega tabora Žalec je nekaj dni v juniju bila na ogled 
največja razstava razglednic krajev v porečju Savinje od izvira do izliva. 

Mentorja Veni Ferant in Barbara Jevšnik s člani krožka ob odprtju razstave

Razstava ponuja kar preko 600 razglednic krajev, povezanih s Savinjo.

Blanka Pantner in Boris Zalokar ter Jerneja Medved med nastopom 

Mobilna 
razstava NOB 

     D. NARAGLAV

V razstavno - prireditvenem 
prostoru Doma kulture Svoboda 
Griže je gostovala mobilna razstava 
NOB 1941–1945, ki jo je pripravila 
Zveza združenj borcev za vredno-
te NOB Slovenije in je namenjena 
promociji zgodovinskega pomena 
slovenskega narodnoosvobodilne-
ga boja. 

Avtor razstave z bogatim foto-
grafskim arhivom Muzeja novejše 

zgodovine Slovenije je zgodovinar 
dr. Martin Premk, recenzirala pa jo je 
zgodovinarka dr. Nevenka Troha. Za 
postavitev mobilne razstave v Grižah 
sta poskrbeli Lilijana Ježovnik Jančič 
in Lidija Tamše, sama otvoritev pa je 
bila zadnji majski petek s kulturnim 
programom, ki ga je pripravila Tanja 
Kastelic, izvedli pa člani gledališke 
skupine Pika na i. Blanka Pantner 
in Borut Zalokar sta spregovorila 

o grozotah druge svetovne vojne, 
Jerneja Medved je recitirala izbrane 
pesmi Karla Destovnika Kajuha, prav 
tako pa se je razlegla domovinska 
pesem v izvedbi Ubranih strun. Slav-
nostni govornik je bil predsednik 
Združenja borcev za vrednote naro-
dnoosvobodilnega boja Žalec Marjan 
Vodeb. 
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Nagradna križanka 
UNIFOREST

Pokrovitelj križanke v juniju je UNIFOREST d.o.o., Latkova vas 81d, 3312 Prebold. 
Rešitve križanke (samo geslo) pošljite izključno na dopisnicah na uredništvo 
UTRIP Savinjske doline, Šlandrov trg 25, 3310 Žalec, do 10. 8. 2023
Nagrajenci bodo prejeli simbolične praktične nagrade.
 

Nagrajenci majske  križanke 
(geslo: ŠTART DRUGE ETAPE V ŽALCU) pa so:
Marika Tamše, Vrtna 20, 3313 Polzela, Marija Šere, Florjan 157f, 
3325 Šoštanj in Vid Kenda, Botričnica 1a, 3230 Šentjur.

Več o tem na: www.mc-zalec.si

UTRIP Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod za kulturo, šport 
in turizem Žalec, Aškerčeva 9 a, Žalec.Naslov uredništva: Šlandrov 
trg 25, Žalec (v Savinovi hiši); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: utrip@zkst-zalec.si.

Odgovorna urednica: Lucija Grobler; uredništvo: Darko Naraglav, 
Bina Plaznik, Ksenija Rozman, Tone Tavčar; tajnik: Mitja Vodlak; 

lektoriranje: Ina Poteko; oblikovanje, priprava in prelom: Oblikovanje Lea Gorenšek s. 
p.; tisk: Salomon, d. o. o. Naklada: 11.000 izvodov. Cena časopisa je 1,61 EUR z 5 % DDV. 
Poslovni čas uredništva je od torka do petka (razen srede) od 11. do 13. ure in ob sredah 
od 13. do 17. ure. Časopis odkupujejo za svoja gospodinjstva občine Žalec, Prebold in 
Tabor. Utrip Savinjske doline je mogoče kupiti v trgovinah Brglez na Vranskem in na sedežu 
uredništva.

Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez presledkov. V 
primeru, da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo pridržuje pravico do skrajšanja 
po lastni presoji. Če se pošiljatelj ne strinja s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila 
morajo biti podpisana z imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko 
številko, na kateri je mogoče preveriti avtorstvo besedila. Besedil, ki so žaljiva in so kakorkoli 
v neskladju z veljavno zakonodajo, ne bomo objavili.

Uredništvo ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil in besedil.Nenaročenih tekstov in 
fotografij ne vračamo.

PEDIKURA – medicinska in estetska. Tudi na domu! 
Moja masaža, Prebold. Info.: 041 254 640 (Mojca)

PRAZNJENJE, ČIŠČENJE stanovanj, hiš, garaž in poslovnih objektov. Odvoz 
kosovnih odpadkov. Info.: 031 768 870

MASAŽE (klasična, terapevtska, športna, ročna limfna), maderoterapija, 
sprostitveni tretmaji, pedikura, permanentno lakiranje in gel nohti. Moja 
masaža, Prebold. 
Info.: 041 254 640 (Mojca)

Kupimo POČITNIŠKO PRIKOLICO, 
lahko je stacionirana in stara do 30 let. 
Info.: 031 391 972

POČITNIŠKE USTVARJALNE DELAVNICE v Žalcu, 
Odsev svetlobe, Šlandrov trg 33 - za osnovnošolce in srednješolce  - več 
tedenskih terminov za različne skupine; konec junija, v juliju in  v avgustu. 
Info in prijave: 031 486 482  (Erna) in FB - ODSEV SVETLOBE

Nudim PEDIKURO NA DOMU.
Info.: 041 821 218 (Mateja)

MALI OGLASI                                     utrip@zkst-zalec.si • 03 712 12 80
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V mali dvorani Kulturno-umetni-
škega društva Polzela je potekal 47. 
letni zbor članov Mikološke zveze 
Slovenije (MZS), ki je krovna orga-
nizacija 20 gobarsko-mikoloških 
društev Slovenije. 

Otvoritev letnega zbora so pope-
strili malčki iz Vrtca Polzela, v 
nadaljevanju pa sta zbrane pozdra-
vila predsednik Gobarsko mikolo-
škega društva (GMD) Polzela Franc 
Uratnik in podžupan Občine Polzela 
Igor Pungartnik. Kot je povedal pred-
sednik MZS Amadeo Dolenc, so bila 
vsa poročila sprejeta brez pripomb. V 

programu za naslednje programsko 
leto je bilo izpostavljeno vse od revi-
zije rdečega seznama gliv in zavaro-
vanih gliv do nadaljevanja liofilizaci-
je gliv kot zbirke na gradu Podsreda. 
Organizirali bodo tudi izpite za stro-
kovni naziv determinator, poznava-
lec in določevalec gob, ob koncu pa 
so se zahvalili gostitelju, Gobarsko 
mikološkemu društvu Polzela, za lep 
sprejem. 

Ob prijetnem druženju so si dele-
gati izmenjali mnenja in predloge za 
sodelovanja med društvi in si zaželeli 
uspešnega dela še naprej.

Z zbora na Polzeli

Slovenski gobarji 
na zboru 

     T. TAVČAR

Zbor so popestrili malčki iz Vrtca Polzela.

Naslednja 
številka 
Utripa Sav-

Naročilnica 
ZA UTRIP SAVINJSKE DOLINE

Želim postati naročnik časopisa Utrip Savinjske doline 
naprej za obdobje enega leta. Strinjam se s plačilom letne 
naročnine (11 številk – v mesecu juliju časopis ne izide) 
po položnici v enkratnem znesku 17,71 € s 5 % DDV.

*Ime in priimek (ali naziv podjetja)

*Naslov

*Poštna številka

*Pošta

ID za DDV (samo v primeru podjetja)

Telefon/gsm

Elektronska pošta

Polja označena z zvezdico*, so obvezna. Izdajatelj ZKŠT Žalec bo s podatki ravnal v skladu 
z zakonom o varovanju osebnih podatkov. Naročnina se brez pisne odpovedi, avtomatsko 
podaljša.

Utrip Savinjske doline lahko naročite 
na e-naslov utrip@zkst-zalec.si.

UPI Ljudska univerza Žalec je 
bila izbrana na javnem pozivu za 
sofinanciranje nadgradnje študij-
skih krožkov kot dobrih praks 
izobraževanja odraslih za projekt 
»Podnebni cilji in vsebine v vzgoji 
in izobraževanju«, ki ga je pripravil 
Andragoški center Slovenije. 

Na UPI Žalec so tako v sklopu tega 
projekta organizirali srečanje s stro-
kovnjakinjo s področja varovanja voda 

Majdo Zavšek Urbančič, upokojeno 
sekretarko Direkcije za vode, nato pa 
so se odpravili na terensko razisko-
vanje virov pitne vode na območju 
Spodnje Savinjske doline. V sredo, 14. 
junija, so zbranim predstavili rezul-
tate in zaključke svojega dela, med 
drugim tudi interaktivni zemljevid, 
ki prikazuje raziskane vire pitne vode 
na terenu. Na omenjenem dogodku 
so gostili Eriko Oblak, predstavnico 

Eko kroga, društva za naravovarstvo 
in okoljevarstvo, ki je predstavila 
nekatere šokantne podatke v zvezi s 
plastiko ter kavcijski sistem. Srečanje 
so zaključili s povabilom v delovno 
skupino, ki bo v prihodnjih tednih 
pripravila predlog umestitve podneb-
nih vsebin v nekatere programe za 
izobraževanje odraslih ter aktivnosti 
v lokalni skupnosti. 

Na UPI Žalec so vzpostavili tudi 
prosto dostopno mini knjižnico z 
različnimi (učnimi) gradivi, primeri 
dobrih praks ipd., ki so nastala v 
različnih (slovenskih in evropskih) 
projektih na temo podnebnih ciljev 
in trajnostnega razvoja. Namenjena 
je zaposlenim, predavateljem in širši 
javnosti ter se bo sproti dopolnje-
vala. S pomočjo vseh teh in drugih 
aktivnosti želijo na UPI Žalec ozave-
ščati vse udeležence, obiskovalce, 
predavatelje in druge deležnike o 
njihovi soodgovornosti za okoljske 
probleme ter na ta način spodbujati 
prilagajanje in blaženje podnebnih 
sprememb.

Aktivnosti sofinancira Ministrstvo 
za okolje, podnebje in energijo s sred-
stvi Sklada za podnebne spremembe 
v obdobju 2022–2023, zato je udelež-
ba v aktivnostih brezplačna.

Raziskovali vire pitne vode
     T. TAVČAR

Namen projekta, ki bo trajal do konca avgusta, je sistematično vključevanje 
podnebnih ciljev in vsebin v izobraževanje odraslih.

Del udeležencev predstavitve rezultatov

Rdeči polži 
uničujejo 
vrtnine

     T. TAVČAR

V mokrih obdobjih teh dni se 
je pokazalo, da so rdeči polži na 
vrtovih spet velika nadloga. 

Lansko mokro poletje in mila 
zima sta bila namreč naklonjena 
njihovemu zarodu. Ker invaziv-
nost golih vrtnih polžev povečuje 
vlaga, lahko le upamo na bolj suho 
poletje. Na vrtovih in poljih nare-
dijo največ škode polži brez hišic, v 
naših krajih veliki rdeči lazar, ki se 
je po Evropi močno razširil v zadnjih 
20 letih. Največ škode naredijo na 
solati, korenju, kapusnicah, špinači, 
fižolu, grahu, celo plodovkah, krom-
pirjevih gomoljih in pesi, zelo pa je 
pomembno poznavanje njihovega 
življenjskega cikla. 

Tudi po šest in več polžev se »spravi« na 
eno glavo solate.    

Poletju naproti
    T. TAVČAR

Tamburaši Kulturno-umetni-
škega društva Polzela, ki ga vse od 
začetka, že 39 let, vodi Mija Novak, 
so 2. junija v parku pred kulturnim 
domom pripravili koncert z naslo-
vom Poletju naproti. 

V goste so povabili Moški pevski 
zbor iz Šmartnega ob Paki in domači 

Moški pevski zbor Polzela. Koncert 
so pričeli optimistično kljub napove-
di slabega vremena, a je bilo vreme 
močnejše od volje in glasbe. 

Drugi del koncerta je bil izveden v 
kulturnem domu. Prijetnega vzdušja, 
dobre volje ter odličnih glasbenikov 
in glasbe ni pokvarilo niti vreme. 

Prijetna poletna osvežitev v senci dreves 

FONTANA PIV ZELENO ZLATO

FONTANA PIV ZELENO ZLATO

AKCIJA PRINESI SVOJ VRČEK

(ponovno čipiranje vrčka 6x 1 dl)
15. 6. - 15. 7. 2023
Za občane in občanke občine Žalec

Nastop polzelskih tamburašev                         
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Koncertni večer so obarva-
li Godalni kvartet Allegria, Irena 
Anžič na e-citrah, Karin Krajšek 
in Tina Ostruh na flavti, Mojca in 
Primož Hladnik na vokalu ter duo 
PizzicaTo na kitari in violini.

Tina Ostruh, akademska glas-
benica flavtistka in vodja instru-
mentalne skupine, je povedala, da 
so z imenom Zvok okrog poimeno-
vali svoje koncerte, ki se vsako leto 
odvijajo v mesecu juniju. Letošnji je 
že drugi po vrsti. Lansko leto je bil 
zvočno in plesno zelo pester koncert, 
ker so predstavili nenavadno »efekt 
napravo«, ki omogoča različne zvoke, 
od delaya, replaya, nasnemavanja in 
tako naprej: »Na to temo sem bila 
na rezidenci v Franciji, potem sem 
želela to predstaviti v okviru KUD 

Žalec tudi naši lokalni skupnosti. 
Letos so se nam pridružili godalci, in 
ker opažam, da v naši lokalni skup-
nosti ni toliko poudarka na klasični 
glasbi, smo združili moči in predsta-
vili godalni kvartet ter razširjene 
komorne skupine, za katere smo tudi 
sami napisali priredbe.« Tina Ostruh 
je napovedala, da bodo v prihodnjih 
letih sledila nadaljevanja projekta: 
»Načrte že imamo, vendar jih še ne 
bi razkrila. Vsi v skupini smo namreč 
vpleteni v razvoj in v sam koncertni 
program ter še nismo čisto zedinje-
ni.« Kar se tiče zasedbe, jo sestavljajo 
klasično izobraženi glasbeniki. Veseli 
so, če se jim pridruži kdorkoli od 
tistih, ki so končali nižjo ali srednjo 
stopnjo: »Želimo namreč v Žalcu dati 
prostor klasični glasbi ter pokazati 

skupnosti, da je še tudi po zaključ-
ku glasbene šole mogoče ustvarjati 
naprej. Imamo tudi nekaj avtorske 
glasbe, ki jo bomo razvijali tudi v 
prihodnje.«

Instrumentalna sekcija KUD Žalec je 11. junija v Dvorcu Novo Celje 
organizirala svojevrsten večer klasične glasbe z naslovom Zvok okrog II. 

Zvok okrog klasično obarvan  
    BINA PLAZNIK

Celotna letošnja glasbena zasedba projekta Zvok okrog II

Zadnjo majsko soboto so v 
dvorani Doma krajanov Tabor 
pripravili zaključni koncert sezone 
2022/23 Mešanega pevskega 
zbora Pevskega društva Tabor 
pod vodstvom zborovodje Karla 
Leskovca.

Koncert je odprl Mešani pevski 
zbor, nato so s svojim nastopom 
postregli pevci moškega zbora, ki je 
sicer sestavni del MePZ, zatem pa še 
njihov ženski vokalni sestav OK!tete, 
ki so tako kot ob svojem desetem jubi-
leju nadvse navdušile občinstvo in 
dodale svoj kamenček v bogat pevski 
mozaik večera. Tega so zaključili vsi 

skupaj kot pevke in pevci MPZ. Pred-
sednik zbora Janez Černec se je ob 
zaključku posebej zahvalil občinstvu 
za obisk in podporo, ki so je deležni 
pri svojem poslanstvu.

Po mnenju strokovnih poznaval-
cev MePZ Tabor že vrsto let sodi 
med najkakovostnejše zbore Spodnje 
Savinjske doline. Za svoje ubrano 
petje so prejeli mnogo nagrad tako na 
slovenskih kot mednarodnih odrih. 
A kot pravi Janez Černec, uspehov 
ne bi bilo brez prizadevnih ter zboru 
in petju predanih ljudi, ustanovite-
ljev Julijane Juhart in prvega pred-
sednika zbora Lojzeta Raka, prvega 

zborovodje Jožeta Kinka, dolgole-
tnega zborovodje Milana Kasesnika, 
kasneje Špele Kasesnik, sedanjega 
zborovodje Karla Leskovca in vseh 
predsednikov zbora, korepetitorjev, 
zvestih sponzorjev ter požrtvovalnih 
ljudi, ki so na odru in izven njega za 
ta zbor pustili svoje srce in dušo. 

S tem koncertom, ki ga je pove-
zovala Barbara Černec, se je pevska 
sezona uradno končala, nastopi pa še 
ne povsem, saj so OK!tete nastopile 
še v Andražu, celoten MePZ pa pred 
praznikom državnosti tudi v domači 
kavarni pri Lisjaku. Po pozdravu 

Na koncertu so se predstavile vse sekcije pevskega društva in cela vrsta 
njihovih solistov, ki so poskrbeli za res lep in vsebinsko pester koncertni 
večer. 

Letni koncert MPZ Tabor  
    D. NARAGLAV

Mešani pevski zbor Pevskega društva Tabor na začetku svojega letnega koncerta

Tina Ostruh

Letni koncert MPZ 
Savinjski zvon

    T. TAVČAR

V cerkvi svetega Petra v Šempe-
tru je bil 24. junija že enaintride-
seti tradicionalni letni koncert 
moškega pevskega zbora Savinjski 
zvon Pevskega društva Šempeter. 
So eden tistih zborov, ki jih koron-
sko mrtvilo ni ustavilo. 

Dodatno energijo jim že dolga 
leta odmerja tudi zborovodki-
nja Metka Jagodič Pogačar, ki je 
letošnja prejemnica srebrnega 
znaka Zveze kulturnih društev 
»Savinja« Žalec, za uspešno ustvar-
jalno delo na kulturnem področju. 
Fantje so tokrat v goste povabili 
vokalno skupino Emine iz Podčetrt-

ka, ki deluje pod vodstvom Mihaele 
Pihler, in vsem že precej poznano 
skupino Šansonet, ki je že nekaj let 
sekcija Pevskega društva Šempeter. 
Koncert je povezoval Vid Palčnik, ki 
je tik pred koncem na simpatično-
-humoren način predstavil še novo 
vodstvo Savinjskega zvona. K besedi 
je povabil predsednika Naceta Poga-
čarja, ki je v imenu pevcev Mirka 
Škofleka imenoval za častnega člana 
Pevskega društva Šempeter. 

Zazvenela je še zaključna pesem, 
Poletna noč Mojmirja Sepeta in Elze 
Budau v izvedbi vseh nastopajočih ob 
klavirski spremljavi Neže Pogačar.

Nastop MPZ Savinjski zvon

Združila moči 
   T. TAVČAR

Po dveh uspešno izpeljanih 
skupnih majskih koncertih na 
Polzeli in Letnem gledališču 
Limberk Griže so se glasbeniki 
Pihalnega orkestra Cecilija in Godbe 
Liboje 2. junija odpravili na Medna-
rodni festival pihalnih orkestrov na 
Malem Lošinju.

V družbi 12 orkestrov se je na 15. 
festivalu zbralo več kot 500 glasbe-
nikov iz Italije, Hrvaške in Slovenije. 
Na vroče sobotno popoldne so godbe 
ena za drugo ob zvokih koračnic 
zakorakale po promenadi ob morju 
do glavnega prizorišča, kjer so se 
združile v en veliki orkester in skupaj 

zaigrale dve pozdravni skladbi.
Po pozdravu županje Malega 

Lošinja in slavnostnem odprtju 
festivala so se godbe predstavile z 
zabavnim koncertnim programom in 
prav vsem je uspelo ustvariti odlično 
vzdušje na odru in pod njim. V prija-
teljskem godbeniškem vzdušju so 
preživeli izjemen glasbeni konec 
tedna in doživeli zares nepozabno 
izkušnjo, saj ni manjkalo glasbe, 
kopanja v morju, večernih druženj in 
še česa. Tako so na najboljši mogoč 
način zaokrožili sodelovanje dveh 
orkestrov.

Godbi Cecilija in Liboje

SAVINOV DAN
ob skladateljevem rojstnem dnevu,
torek, 11. julija 2023

Friderik Širca - Risto Savin
11. 7. 1859-15. 12. 1948

10.00-17.00
 

Prost ogled Savinove spominske
sobe, salona Jelice Žuža 
in Galerije savinjskih likovnih
umetnikov

19.00 Koncert vokalnega kvarteta
Ingenium, avla Doma 
II. slovenskega tabora Žalec

Vstop prost.
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Tomo Križnar o trohnenju
     D. NARAGLAV

V Medgeneracijskem centru 
Prebold se je v tem mesecu zvrsti-
lo že več zanimivih aktivnosti 
in dogodkov. Prav poseben je bil 
obisk Toma Križnarja in njegove 
žene Bojane Pivk Križnar, ki sta 
predstavila svoj dokumentarni film 
Trohnenje 2022, ki ni samo film o 
trohnenju živega mesa gobavcev v 
Nubijskih gorah in Modrem Nilu, 
ampak tudi film o trohnenju etike, 
src in razuma v privilegiranih delih 
sveta. 

V dokumentarnem filmu Trohne-
nje, ki je nastal po dobrem desetle-
tju snemanja v afriškem Nubskem 
gorovju, sta se zakonca Križnar 
odločila pokazati, kako je tamkajšnje 
staroselce poleg suše, lakote, vojne in 
genocida prizadela še gobavost. 

»To bolezen bi lahko odpravili, saj 
zdravilo obstaja, a do Nub ne pride. 
Tam v 'srcu teme' v Afriki se v novem 
'The Scramble for Africa' in v novih 

vojnah na novih hrbtih lokalnih 
sužnjev vojakov bijejo vse svetov-
ne sile. Področje Nubskih gora in 
Modrega Nila pod nadzorom borcev 
proti suženjstvu v Sudanski ljudski 
osvobodilni armadi (SPLA North) 
je odrezano od sveta in zapečateno 
v marginalo. Nobena agencija OZN 
in/ali nevladna humanitarna orga-
nizacija uradno ne sme na področ-
ja, kjer se zaradi vojn, nenehnega 
stresa in vsesplošnega pomanjkanja 
ponovno širi gobavost. Gobavost, ki 

je sicer povsod drugje po planetu že 
pod kontrolo zaradi leta 1977 razvi-
tih zdravil. Ta zdravila so tri vrste 
posebnih antibiotikov, ki jih izde-
luje samo korporacija Novartis. Ta 
vse do zadnje tablete 'free of charge' 
dobavlja Svetovni zdravstveni orga-
nizaciji. Svetovna zdravstvena orga-
nizacija razpošilja ta zdravila v vse 
države podpisnice konvencij OZN in 
tudi v Sudan. Vendar pa so v Sudanu 

islamski nestrpneži 24. oktobra 
2021 z vojaškim udarom ponovno 
ugrabili oblast. Nova sudanska vlada 
podobno kot prejšnje sudanske vlade 
Svetovni zdravstveni organizaciji v 
Kartumu zdravil ne dovoli spraviti v 
Nubske gore in Modri Nil. To pa zato, 
ker se uporne družine staroselcev, 
organizirane v SPLA North, nočejo 
vdati arabizaciji, niti se umakniti v 
taborišča beguncev pod nadzorom 
agencij OZN onkraj meje v Republiki 
Južni Sudan. Predsednik SPLA North 
Abdel Aziz al Hilu se še naprej bori za 
osnovne pravice in zahteva odpravo 
šeriatskega prava ter enakopravnost 
vseh ver in etičnih skupin – ali pa 
odcepitev in razglasitev svoje države. 
Svetovna zdravstvena organizacija že 
peto leto trdi, da ne more posredo-
vati zdravil, zato ker ne sme tvegati 

življenj svojih delavcev v Sudanu. 
Podobno kot Svetovna zdravstvena 
organizacija se tudi Evropska unija, 
Vatikan in Združene države Amerike 
kljub deklariranemu humanizmu že 
pet let ne odzivajo na naše dokumen-
tarne posnetke in naše vse mogoče 
apele. Gobavost, ki razkraja etiko, 
se podobno kot gobavost, ki trohni 
telesa, očitno najprej diagnostici-
ra z neobčutljivostjo. Zato ker smo 
priče, da gobavci še naprej živi troh-
nijo in nam umirajo – mladi in stari 
soustvarjalci dokumentarnega filma 
Trohnenje 2022,« je povedal Tomo 
Križnar in dodal: »Pravijo, da je film 
grozen, ker prikaže toliko gobavcev. 
Ne, film je lep, ker prikaže lepoto 
teh ljudi. V vsakem od teh gobavcev 
lahko najdeš lepoto, ki jo po vaseh v 
Nubskih gorah tudi začutiš. S filmom 
jo sedaj lahko začutimo skupaj.«

Po ogledu filma, ki traja eno uro, 
je v MGC Prebold potekal še najmanj 
toliko dolg pogovor z udeleženci, 
ki jim je bila še bolj temeljito pred-
stavljena težka situacija, ki vlada v 
Sudanu. To je tretja največja afriška 
država, osnovana na nepretrga-
nih oboroženih spopadih, genoci-
du, lakoti, vročini in neusmiljenih 
sušah. O državi, ki je bila nekoč med 
najperspektivnejšimi v Afriki, in o 
sedanjih razmerah pa je spregovoril 
tudi udeleženec tokratnega dogodka 
Sudanec Ali Khodary iz Tabora, ki je 
v Slovenijo prišel kot študent in si v 
Taboru tudi ustvaril svojo družino. 

Nobena agencija OZN in/ali nevladna humanitarna organizacija uradno 
ne sme na področja, kjer se zaradi vojn, nenehnega stresa in vsesplošnega 
pomanjkanja ponovno širi gobavost.

Tomo Križnar in njegova žena Bojana 

Svoje poglede na rojstno domovino je podal tudi Ali Khodary.

Jože Žnidaršič in Franc Jelen

Srce parajoč pogled na gobavca 
iz Nubijskih gora 

Ob dnevu 
krvodajalstva 4. junija

     T. T.

Pomemben mejnik je bilo leto 
1953, ko je organizacijo krvoda-
jalstva prevzel Rdeči križ Slovenije 
ter vzpostavil prostovoljno, brez-
plačno in anonimno krvodajalstvo. 
Prva s strani Rdečega križa organi-
zirana brezplačna in prostovoljna 
ter anonimna terenska krvodajal-
ska akcija je bila 9. marca 1953, ko 
je kri v Zagorju ob Savi darovalo 
devet rudarjev iz Zagorja. 

Po letu 1955 so se tudi v Spodnji 
Savinjski dolini začele krvodajalske 
akcije. Letno sta bili organizirani ena 
ali dve. Odvzem krvi je organizirala 
transfuzijska postaja Celje, v začetku 
v ambulanti Zabukovica, po ukinit-
vi ambulante pa v Domu svobode 
Griže. Krajani so bili vedno priprav-
ljeni dati kri. Tudi med rudarji je bilo 

veliko krvodajalcev. Kri so dajali tudi 
delavci bivše Sigme, Minerve in še 
veliko drugih prebivalcev. Vsi krvo-
dajalci so dobili obilno malico. Letos 
na območju Savinjske doline organi-
zirajo 13 krvodajalskih akcij. 

V Spodnji Savinjski dolini sta 
največkrat kri darovala Jože Žnidar-
šič, 151-krat, in Franc Jelen, 
172-krat. Jože Žnidaršič iz Stopni-
ka ima velik čut do sočloveka; bil je 
krvodajalec, ki je kri prvič daroval 
8. julija 1966. Od takrat se je redno 
udeleževal krvodajalskih akcij in 
je kri do 17. januarja 2013 daroval 
kar 151-krat. »Kri darujem zato, 
da pomagam preživeti tistim, ki jo 
potrebujejo!« je večkrat dejal. Jože 
Žnidaršič je za človekoljubno dejanje 
prejel več priznanj. 

Krvodajalske akcije, katerih slovenski začetki 
letos obeležujejo 70-letnico, so se začele v Spodnji 
Savinjski dolini po letu 1955.

»Pravijo, da je film grozen, ker prikaže toliko 
gobavcev. Ne, film je lep, ker prikaže lepoto teh 
ljudi. V vsakem od teh gobavcev lahko najdeš 
lepoto, ki jo po vaseh v Nubskih gorah tudi 
začutiš. S filmom jo sedaj lahko začutimo skupaj.«

Mlad krvodajalec s krvno skupino A+, 24-letni David Goričan iz Zabukovice, 
je na Vranskem kri daroval že štirinajstič.

V treh akcijah 203 krvodajalca
     T. T.

V letošnjem juniju je žalsko 
območno združenje Rdečega križa 
(OZRK) v sodelovanju s krajev-
nimi organizacijami RK Prebold, 
Polzela in Vransko organiziralo kar 
tri krvodajalske akcije. V Hotelu 
Prebold se je akcije 8. junija udele-
žilo 73 krvodajalcev, v veroučni 
učilnici Župnije Polzela 21. junija 
59 in Kulturnem domu Vransko 22. 
junija 88 krvodajalcev. 

Matjaž Črešnovar, sekretar 
Rdečega križa Slovenije, Območnega 
združenja Žalec, je povedal: »Tradici-
onalno smo krvodajalce na krvoda-
jalske akcije vabili s pisnimi vabili. 
Toda medkoronski način vabljenja 

krvodajalcev s kratkimi mobilnimi 
sporočili, ko smo morali zagotavlja-
ti ustrezno razdaljo med krvodajal-
ci, se je izkazal za ustreznega tudi v 
zdajšnjem obdobju. Krvodajalcem 
ni treba predolgo čakati na odvzem 
krvi, saj se prej na točno uro odvzema 
naročijo v transfuzijskih službah, kot 
npr. pri zobozdravniku. Z SMS-nači-
nom lahko takoj nagovorimo krvo-
dajalce, ti pa se tudi takoj odzovejo, 
kar je v trenutku, ko bolnišnica za 
nujne operacije potrebuje kri določe-
ne skupine, zelo pomembno.«  

Naslednja krvodajalska akcija bo 
v avli Doma II. slovenskega tabora 
Žalec, to pa 27. julija od 7. do 12. ure.
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Zahvale za avgustovsko številko Utripa sprejemamo, 
Od 1. do 18. avgusta 2023, oziroma 

DO ZAPOLNITVE STRANI, 
na utrip@zkst-zalec.si in telefon 03/712 12 80.

POGREBNE STORITVE 
IN CVETLIČARNA

Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas
dosegljivi 24 ur na dan

ROPOTAR Ivan, s. p.

15 % gotovinskega popusta

Tiho se je poslovila naša draga

ANGELA ŠALEJ
13. 5. 1932-30. 4. 2023

Iskrena hvala sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za 
izrečena in pisna sožalja, darovano cvetje, sveče.

Hvala vsem, ki ste bili z nami v mislih in srcu, ko smo jo na 
zadnjo pot pospremili s cerkvenim blagoslovom in njeno stalno 

spremljevalko, pesmijo. S hvaležnostjo, da smo jo imeli, ji 
želimo večni mir med zvezdami.

Vsi njeni

ZAHVALA

Majhna, čisto majhna pesem je šla
ob prvem mraku
po ozki stezici
in se izgubila v polju zelenem.

Kdo ve, diši zdaj po trobenticah
ali po maku,
diši po plavici
ali po vsem izgubljenem?
(Tone Pavček)

JOŽETU GOLCU, oec.
iz Šempetra

8. 10. 1951–20. 7. 2021

Dve leti žalosti in bolečin minevata, odkar smo te izgubili.
Vemo, da si z nami, tokrat v drugi obliki.

Pogrešamo tvojo vedrino, modrost in ljubezen.
Z lepo mislijo in spomini nate,

tvoji najdražji

V SPOMIN

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.

27. junija je minilo petnajst let, odkar je ugasnilo življenje 
naše drage žene, mame in babice 

ANĐELE NAREKS
(1957–2008)

iz Žalca

Hvala vsem, ki z lepo mislijo in prižigom svečke 
postojite ob njenem grobu.

Vsi njeni

V SPOMIN

Naj živim, kakor živim, 
samo da dušo pomirim …

BOŠTJAN MRAK
Šešče 39, Prebold

(1. 10. 1974–1. 6. 2023)

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, 
ki ste ga pospremili na zadnji poti. 

Žalujoči: mami, oči in brat Žiga z družino 

ZAHVALA

Draga mi mama
v grobu zdaj spi,
na grobu pa njenem
prelep cvet cveti.
Ko grob njen obiščem, v ta cvet se zazrem,
v njem vidim ljubeče mame objem.
Je življenje minilo in vzel ga je čas,
se nikdar več ne vrne zopet med nas.

DOROTEJA BLATNIK
23. junija je minilo 10 let, odkar je zame mnogo prezgodaj 
odšla v svoj tihi dom draga mama Doroteja Blatnik iz Polč. 

Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in jo 
ohranjate v lepem spominu.

Matjaž

V SPOMIN

Rasti, rasti drevo,
da boš senco naredilo,
da bom legel pod njo
in zaprl oči.

UROŠ STEBLOVNIK
iz Latkove vasi

2. 4. 1986–7. 6. 2022

Mineva leto dni, kar si nas zapustil.
Še vedno te čakamo in neskončno pogrešamo.

Hvala vsem, ki se ga spominjate.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Pride takšen trenutek …
Boleč, ko si osamljen,
ko se zlomiš 
in močno pogrešaš.
Ko veš,
da je le spomin vse,
kar imaš …

Mineva dve leti žalosti, kar nas je prehitro zapustil 
dragi mož, oči, dedi in tast

JANEZ HRUSTEL
11. 3. 1955–5. 7. 2021

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižgete 
svečko, podarite cvet in ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Oko zaman te išče,
tebe med nami več ni,
ostal je le spomin
in bolečina, ki močno skeli.

ANICA FRIC
Griže 124b

23. 6. 1948–29. 7. 2022

29. julija mineva leto dni, odkar te ni več med nami. Hvala 
vsem, ki postojite ob njenem grobu in jo ohranjate v spominu. 

Vsi njeni

V SPOMIN

Srce je omagalo, tvoj dih je zastal,
a nate spomin bo za vedno ostal.

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi 
dragega moža, očeta in dedka

LUDVIKA REHARJA
Iz Galicije

(20. 5. 1943-11. 6. 2023)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem za izrečena sožalja, tople stiske rok, iskrene objeme, 

darovane sveče in cvetje. Hvala vsem, ki ste ga imeli radi
in znali ceniti vse, za kar se je razdajal celo življenje.

Zahvaljujemo se pogrebni službi Ropotar, pogrebcem JKP 
Žalec, govorniku za izbrane besede in trobentaču za lepo 

zaigrano izbrano pesem. Posebej se zahvaljujemo mašniku 
Janku Cigali za cerkveni obred, MCPZ Galicija in mladincem

za čudovito odpete pesmi. Ohranili ga bomo v lepem spominu.

Žalujoči: žena Irena, sinova Robert in Andrej 
ter hči Karmen z družinami.

ZAHVALA

Vse odhaja kakor tiha reka,
le spomini spremljajo človeka,
sedaj v tišini groba spiš,
a v naših srcih še živiš.

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, ata, tasta in pradedka

ALOJZA PERCA
iz Bevkove ulice 7, Žalec.
24. 5. 1950 – 13. 6. 2023

Radi bi se iskreno zahvalili vsem, ki ste nam 
ob težkih trenutjih stali ob strani, izrekli sožalje 
in tople besede, darovali sveče, cvetje in darove. 

Hvala JKP Žalec, pogrebni službi Morana, 
gospodu župniku ter pevkam Oljka. Hvala vsem, 
ki ste ga z nami pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi, ki ga bomo zelo pogrešali

ZAHVALA
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Miha Deželak se je že devetič 
odpravil na dobrodelno pot po 
Sloveniji, pri vožnji s kvadrociklom 
pa se je že četrto leto zapored Mihi 
Deželaku na trasi Spodnje Savinj-

ske doline pridružila Bepopovka 
Tinkara Fortuna, ki je z njim kole-
sarila od Braslovč skozi Polzelo 
in Šempeter vse do fontane piv v 
Žalcu. 

Letošnja akcija, ki jo je Miha 
Deželak opisal kot ekstremno, 
razburljivo in ljubeznivo, je bila 
tudi tokrat zelo uspešna. Deželak je 
skupaj s Slovenijo zbral 1.044.829,69 
evra, denar pa bo v celoti name-
njen otrokom iz socialno ogroženih 
družin, ki bodo na ta račun lahko 
poleti čofotali v morju. 

9. dobrodelna akcija Radia 1 
Deželak Junak se je z velikim finalom 
in bučnim sprejemom zaključila 
na Debelem rtiču. Po desetih dneh 
naporne poti po Sloveniji je Miha 
Deželak ob 17. uri s svojim kvadro-
ciklom in spremljevalno ekipo 
prikolesaril na cilj, kjer ga je priča-
kala ogromna množica navdušenih 
podpornikov, ki so ga ves čas bodrili 
in zanj stiskali pesti. Vidno utrujeni, 
a presrečni Miha Deželak in njegova 
spremljevalna ekipa so od navdu-
šenja zakričali, ko so izvedeli, da so 
skupaj s poslušalci in celotno Slove-
nijo zbrali rekordnih 1.044.829,69 
evra!

Deželak Junak tudi 
v Braslovčah in Žalcu  

     T. TAVČAR

Pri žalski fontani je Deželaka Junaka pospremila velika množica ljudi.

Po Spodnji 
Savinjski dolini 
130 kolesarjev  

     T. TAVČAR

Kolesarski junij, katerega krona 
je bila gotovo dirka Po Sloveniji, 
katere start 2. etape so množič-
no pospremili 15. junija, je 19. 
junija zaokrožilo 22. tradicionalno 
kolesarjenje po Spodnji Savinjski 
dolini. Prireditev je organiziral 
ZKŠT Žalec v sodelovanju z občina-
mi Spodnje Savinjske doline.

Pot, dolgo 50 km, je prekolesarilo 
130 udeležencev različnih starosti, 
potekala pa je od Žalca preko Vrbja, 
Prebolda, Kaple vasi, Grajske vasi, 
Tabora, Vranskega in Podvrha mimo 

Žovneškega jezera, Braslovč, Polzele, 
Zgornjih Grušovelj in Gotovelj nazaj 
v Žalec. Na poti so se lahko ustavili 
na štirih postojankah, kjer so bili 
udeležencem na voljo brezalkoholni 
napitki in okrepčila. 

Start je bil pred Ekomuzejem 
hmeljarstva in pivovarstva Slovenije 
v Žalcu, cilj pa pri fontani piva. Za 
progo so kolesarji potrebovali nekaj 
manj kot tri ure, na cilju v Žalcu pa 
so dobili toplo malico ter izžrebali 10 
udeležencev, ki so prejeli praktično 
nagrado, Kogejev vrček za pivo.

Po startu v Žalcu

S sprejema v Braslovčah

Zapoj iz srca z mladimi talenti  
     T. TAVČAR

V soboto, 17. junija, je pri fontani 
v Žalcu potekal zaključni koncert 
pevske šole Irene Vrčkovnik z 
naslovom Zapoj iz srca z mladimi 
talenti. 

Predstavilo se je 17 nastopajo-
čih, ki so prepevali znane sloven-
ske in tuje pesmi. Predstavilo se je 
tudi nekaj duetov s starši. Morda 
lahko drugo leto pričakujemo še več 
takšnih duetov; naj se ve, po kom 
imajo otroci pevski talent, je mnenja 
Irena Vrčkovnik. Občutke in mnenja 
o svojih varovancih je Irena izra-
zila proti koncu koncerta v pesmi 
The best in se s tem tudi poklonila 
pokojni legendi Tini Turner.

Pika na i pa je bil skupinski ritmič-
no-pevski nastop vseh nastopajočih, 
tako imenovan »cup song« oziroma 
pesem z lončki, s katerim so oznanili 
brezskrben skok v počitnice. Irena Vrčkovnik in Ema Kotnik, učiteljica in učenka

Kolesarji na mostu čez Savinjo v Šeščah 


